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JAROCIŃSKA POLICJA 
MAJĄTEK WART PÓŁ MILIONA
Tylko przez dziewięć miesięcy tego roku jarocińscy policjanci zabezpieczyli na poczet przyszłych kar, w  149 sprawach, majątek o wartości 
ponad 50 0  tys. zt. To imponująca kwota. Pytanie tylko, czy wynika ze skuteczności policjantów, czy bardziej z konieczności „podb ic ia” 
statystyk? - Jes t p res ja  na to, żeby zabezp ieczeń  m a ją tkow ych  byto ja k  n a jw ię c e j - przyznaje jeden z wielkopolskich prokuratorów.

G A Z E T A  u r  ■Jarocińska Magazyn
wyborczy
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Nowe Miasto

Awantura 
o ulotkę
Powiat
Były podejrzenia 
o „wałek"
Przy sprzedaży 
szpitalnych działek

Kotlin

Strażacki ford 
nie m ieści się 
w garażu

Jaraczewo

Daleka droga 
do urny

Żerków

Ponad dwustu 
mieszkańców 
wybierało 
burmistrza
Jak zaprezentowali się kandydaci 
na burmistrza Żerkowa podczas 

debaty zorganizowanej przez „Gazetę 
Jarocińską” i portal jarocinska.pl

► s. 1 0 i 11

iarocinskaffij
"  Zawsze tam, gazie Ty
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m Głosujm y we własnym  interesie

N a debatę kandydatów na burm istrza Żerko

wa przyszło bardzo dużo ludzi. Takie zaintereso
wanie przywraca w iarę w  sens przeprowadzania 
w yborów . I  debat. M ieszkańcy spo tyka ją  się, 
żeby sobie w y ro b ić  zdanie, posłuchać, co do  
pow iedzen ia  m a ją  osoby, k tó re  id ą  po  w ładzę. 
W  przeciw ieństw ie do  Jarocina  w  Żerkow ie  nie 

by ło  „party jnego ap lauzu” . Ludzie  klaskali, gdy 
podobała  im  się konkretna wypowiedź, wszystko 
jedno  którego kandydata: o atrakcjach d la  dzieci 
i  seniorów , o drogach, gazyfikac ji itp . T rudno  
b y ło  wyczuć, k to  z w id o w n i kogo pop iera .

K andydac i na bu rm is trza  w ypad li ca łkiem  
dobrze. C o  ciekawe, są lep ie j wykszta łceni od 
ja roc ińsk ich . N a  czterech - trzech je s t po  stu
d iach, w  tym  jeden ro b i dok to ra t. Z n a li p ro 
b lem y gm iny. N a jle p ie j oczyw iście  - u rzę d u 
ją c y  b u rm is trz , choć je m u  a ku ra t w  debacie 
zna jom ość szczegółów  zaszkodziła . Z a  dużo  
w y licza ! i przez to  s trac ił na  w yrazis tośc i. W y
ra z is ty  n ie  b y ł też Tom asz G o g u lsk i. M ó w ił 
c ich o  i za m ia s t p re ze n to w a ć  w ła sn ą  w iz ję , 
o n iem a l wszystko chc ia ł pytać m ieszkańców. 
B a rdzo  zdecydow ane pog lądy  zaprezentow a ł

ALEKSANDRA PILARCZYK
redaktor naczelny „Gazety Jarocińskiej”

za to  Jacek K m ieć. W  biznesie o b lic zo n y  na 
zysk, w  ku ltu rze  i sporcie - na dop łacan ie . D la  
żerkowskich w yborców  ten kandydat jes t chyba 
jednak największą n iew iadom ą. Bardzo  dobrze 
na debacie w ypad ł Kasper Ekert. Z na  ludzi, zna 
p rob le m y  m iasta , m a obycie, p łynn ie  i  w  spo
sób uporządkow any się w ypow iada. A le  jako  
je d yn y  zosta ł też persona ln ie  zaatakow any: za 
zle zarządzan ie  M ick ie w iczo w sk im  C e n tru m  
Turystycznym . Jeśli się p row adz i trzy  chóry, jest 
w iceprzew odniczącym  rady pow ia tu , a w  week
endy gra  na ślubach i m szach w  kościele, to  na 
bycie m enadżerem  tak dużego ośrodka  czasu 
m oże rzeczyw iście zabraknąć.

A le  to  ty lko  m oje  w rażen ia . L u d z ie  tam , 
na m iejscu, w  Żerkow ie  i gm in ie , lep ie j znają 

kan d yda tó w  i p o tra fią  ocenić ich  uczciwość, 
zaangażow anie i p rzyda tność. W ierzę, że tak 
będzie też w  innych  gm inach , zw łaszcza w  Ja
roc in ie , gdzie  k ie ru jących  się dob rem  g m iny  
w y b o rc ó w  często  tru d n o  o d d z ie lić  o d  g ru p  
interesów partyjnych, kadrowych i finansowych. 
D em okrac ja  te u ło m n o śc i też obejm uje.

G lo su jm y  w ięc we w łasnym  interesie.

INTERNAUCI KO M ENTUJĄ iarocinskafSi
"  Zawsze tarr. gdzie Ty

Debata w Żerkowie [WIDEO, ZDJĘCIA]
~  Babcia
Chociaż jestem  em erytką to nie 
potrzebuję Uniwersytetu III wieku 
dla siebie tylko dobrych szkól dla 
naszych wnuków. I niech m i Pan 
Burmistrz nie pisze w  swojej ulotce, 
że zapewnia naukę na w ysokim  
poziomie i ciekawe zajęcia.Gdyby 
tak było, to nasza gmina nie była
by przez ostatnie lata na ostatnim  
miejscu w  rankingach szkól powia
towych. W  Żerkowie nie ma żad

nego domu kultury .żadnych zajęć 
rozwijających dla dzieci i młodzieży, 
wszystkie pieniądze na kulturę trie
rze Ekert, a my dzieci zawozimy do 
Jarocina. I dosyć myślenia, że my 
babcie nie znam y nowych tech 
nologii i nie w iem y ,co się dzieje 
w  gm inie! Na taki elektorat, który 
myśli stereotypiami liczy Jędrasz- 
czyk i dlatego do nich kieruje swoją 
ofertę. MY głupie nie jesteśmy, dla 
nas jest ważna przyszłość naszych

dzieci i wnuków, a my chcemy mieć 
od gm iny tylko trochę rozrywki.

~  O bse rw a to r
Kmieć na debacie zmiażdżył kon
kurencje gdy Jędraszczyk m ów ił 
o inwestycjach na zabawki i głu
poty, Km ieć m ów ił o m iejscach 
pracy i mieszkaniach. Takie to ze
stawienie!
~  babcia
Mam prośbę, aby Burm istrz  Ję
draszczyk umieścił na stronie inter
netowej Żerkowa mapę tras rowe

rowych w  naszej gm inie, o których 
ciągle mówi.

~  D ze jkob
Drodzy PAńsywo czyte ln icy  GJ. 
Czas na jw yższy zastanow ić  się 
gdzie chcecie znaleźć się Wy, Wa
sze dzieci, wnuki za kilka lat. Jeśli 
nikt z Was nie myśli przyszłościowo 
głosujcie na obecnego Burmistrza.

Kto z Was ma choć trochę oleju 
w  g łow ie  zagłosuje na m łodych 
dynam icznych ludzi którzy mają 
jeszcze siłę, energie a co najważ
niejsze jakiś pomysł na Naszą gm i
nę. Osobiście chciałbym  by Nasza 
gmina rozkwitała z roku na rok a nie 
usychała i była w  stagnacji jak  to 
jest za rządów obecnych trzym ają
cych sie władzy (...)  którzy marzą 
ty lko o dotrw an iu do emerytury. 
W ybór jak zwykle Należy do spo
łeczeństwa, i tu pojawia się pytanie 
czy chcecie by zostało tak jak  jest 
i boicie się jak ichko lw iek  zm ian 
czy też zaryzykujecie i pozwolicie 
się Naszej Gminie rozwijać..............

— m ó jn ic k
Najlepiej wypadł zdecydowanie Ka
sper Ekert,jako jedyny wiedzę me
rytoryczną prezentował nie z kartki 
a z głowy co dowodzi że nie obce 
mu sa problemy gminy.Jacek Ję

draszczyk ok.Do Jacka Kmiecia 
się zniechęciłem  - bije od niego 
buta i cwaniactwo(mojezdanie)Kto 
mi odpowie co w  tym  gronie robi 
szanowny pan Gogulski?? Kandy
dat na Burmistrza który o wszyst
ko pyta łby mieszkańców?? Na to 
stanowisko potrzebna jest osoba 
odpowiedzialna ale i w  pełni de
cyzyjna i odważna.

-  SO W A
Hehe Jacek Jędraszczyk ok „.dobre, 
sam nie wie ile opłata za śmieci wy
nosi reszte wyczytał z informatora 
gminnego ,a tak nawiasem pisząc 
chciałbym czasem by włodaże gm i
ny zapytali mnie ,czy chce pienią
dze z budżetu przeznaczyć np.na 
przecudnie szum iącą .niezbędną 
fontannę na stawie czy może za
łatanie dziór w lokalnych drogach 
a może na ubogich .Ludzie obiek
tywnie a nie lizusostwo !!!

~  panda
Debata drętwa !!! Co do kandyda
tów  to pan Gogulski ???? szkoda 
strzępić język. Pan Ekert powinien 
zająć się tym  co robi najlepiej czyli 
śpiewem w  kościele!!! M ia ł swój 
czas i tak się dziwie, że aż tak d łu
go na wykazanie się jako dyrektora 
MCT, czy w  radzie powiatu i to i to 
go przerosło więc z czym do ludu, 
powierzyć komuś takiemu Urząd to 
duże ryzyko!!! Przesłodko pierdzący 
pan Jacuś Kmieć chyba pom ylił 
realia to jest Żerków, a nie stolica 
(praca i mieszkania dla wszystkich) 
gościu faktycznie ma nas za „ciem 
nych" jeżeli m yśli, że ktoś w  to 
uwierzy. Pan Jędraszczyk faktycznie 
mógłby sobie już darować ale biorąc 
pod uwagę jego dotychczasowe 
osiągi to jako w łodarzow i nie ma 
co mu zarzucić poza popieraniem 
tego układu w  urzędzie ( ...) !!!

Z a ch o w a n o  o ry g in a ln ą  p isow nię

Z PRZYMRUŻENIEM OKA...
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Panie wójcie, a mama panu nie 
mówiła, żeby nie wkładać długopisu 
do ust? 4 jak pan potknie, to co?

SOŁTYSKA JUZ ZOSTAŁA RADNĄ
Choć sołtyska Sławosze- 

wa Beata Skowrońska w  wy
borach samorządowych nie 
startuje z komitetu kandydata 
na wójta Czesława Mocha 
- aktualnie przewodniczące
go rady, to ten widzi ją  już 
w gronie radnych. Kiedy na 
ostatniej sesji zapytała się sze
fa rady, czy do kwestii zwoła
nia zebrania w  Sławoszewie 
ma się odnieść w interpela

cjach, czy podczas omawia
nia wspomnianego punktu. 
Czesław Moch odpowiedział 
- Późn ie j p a n i radna.

- Z o s ta łe m  z d e g ra d o 
wany  - stw ierdził po chw ili 
radny Dariusz Józefiak, któ
ry o mandat będzie walczył 
właśnie ze Skowrońską. Ta
jemnicą poliszynela jest, że 
kontrkandydaci nie przepa
dają za sobą.

RADNI CIESZYLI SIĘ 
JAK DZIECI

Koniec kadencji w  samorządach sprzyja róż
nym gestom, których przez cztery lata trudno się 
było doczekać. Są przeprosiny, podziękowania, 
słowa uznania i życzenia powodzenia w wybo
rach, dla tych, którzy kandydują. W  powiecie 
przewodniczący Jarosław Łukasiewicz na koniec 
ostatniego posiedzenia obdarował swoje kole
żanki i kolegów prezentami. Radni zaraz po ich 
otrzymaniu skwapliwie dobrali się do zawartości 
przepastnych toreb. Były w nich między innymi 
kalendarz, książka, eleganckie pióro, kubek 
oraz tableau ze zdjęciami wszystkich członków 
rady mijającej kadencji. Obdarowani cieszyli się 
z upominków jak dzieci. (ann)

BEDNAREK SKONCENTROWANY 
NAD SW O IM  MAJĄTKIEM

Radny po w ia tow y  Bogdan 
Bednarek, jak zawsze zabiegany, 
swoje oświadczenie majątkowe 
wypełn ia ł w czasie ostatniej se
sji. Maksymalnie skoncentrowany 
próbował opanować kolejne ru
bryki. Przepisywał dane z jakichś 
dokumentów, sprawdzał i liczył. 
Widać było, że robi co może, żeby 
wszystko się zgadzało. M im o to 
jednak spraw iał wrażenie, że nie

do końca jest przekonany o pra
w idłowości swoich działań. Jakiś 
czas później okazało się, że m iał 
powody do szczególnej staranno
ści. To, co wypełn ia ł nie było bo
wiem  oświadczeniem, tylko jego 
korektą. Radny Bednarek musiał 
dokonać poprawek, ponieważ po
pełnił błędy w  złożonym wcześniej 
w  biurze rady „zeznaniu".

(ann)

http://www.jarocinska.pl
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► SKUTECZNOŚĆ CZY NADGORLIWOŚĆ?

C o  ja k iś  czas d o  nasze j re d a k c ji 
t ra fia ły  sygna iy od  osób, k tó re  p o p e ł
n iły  p rzestępstw o i po  tym , ja k  zosta ły  
p rzesłuchane, p o lic ja n t żąda ł od  n ich  
pieniędzy. N ie  p o tra fiły  je d n a k  określić, 
z jak iego  ty tu łu  m ia ła by  dokonać w p ła 
ty. Tym  ba rdz ie j tru d n o  b y ło  b rać takie 
d o n ie s ie n ia  na p o w ażn ie  - w yg lą d a ły  
n ie rzadko  na u tysk iw a n ia  tych , k tó rzy  
n a jp ie rw  d o p u ś c il i się .p rzestępstw a , 
a następn ie  szuka li w in n ych  w szędzie 
w o kó ł, ty lko  n ie  u  siebie. W  p o p rze d 
n im  tyg o d n iu  do  naszej redakc ji t ra f iło  
jednak  nagranie rozm o w y te lefonicznej. 
P o lic ja n t d z w o n ił do  m łodego  m ężczy
zny, k tó ry  k ilka  d n i wcześniej p row adz i! 
sam ochód po p ijanem u. M a ło  tego - nie 
m ia ł nawet p raw a jazdy, a poza tym  by ł 
ju ż  znany ja roc ińsk im  funkcjonariuszom , 
b o  la te m  p o p e łn ił inne  p rzestępstw o. 
T reść ro z m o w y  w p ra w iła  nas je d n a k  
w  konsternację  (czy ta j n iże j).

C o  ważne, n ie b y ła  to  je d yn a  ro z 
m ow a na  ten tem at. M o ż n a  b y ło  wręcz 
odnieść wrażenie, że p o lic ja n t jest w  tym  
p rzypadku  nachalny, bo  d z w o n ił k ilka  
razy.

Jarocińska 
policja zajęta 
majątek w a rt

„S k ró t m y ś lo w y "
do  B iura Spraw
W ew nę trznych

W  pierwszej ko le jności o  wyrażenie 
o p in ii p o p ro s iliśm y  po licy jnego  zw iąz
kowca z Poznania , nie m ów iąc  m u  je d 
nak, o k tó rą  dokładn ie  jednostkę chodzi. 
G d y  zapozna liśm y go z treścią nagrania 
stw ierdz ił, że sprawę należy natychm iast 
zg łos ić  d o  B iu ra  S praw  W ewnętrznych 
oraz do  prokuratuiy. - To niedopuszczalne. 
Policjant n ie m a praw a żądać dostarczenia 
m u kosztów sądowych i  tak ie j procedury  
nie ma, można zabezpieczyć pieniądze na 
poczet ka ry  w  fo rm ie  stosownego protokołu  
- m ó w ił m ocno  zdziw iony.

O  za is tn ia łe j sy tuac ji n a tych m ia s t 
p o in fo rm o w a liś m y  K o m e n d a n ta  P o 
w ia tow ego  P o lic ji w  Ja roc in ie , K rzysz
to fa  Rzepczyka. „N a  g o rą co ”  uzna ł, że 
p o lic ja n to w i m o ż n a  w y tk n ą ć  je d y n ie  
„użyc ie  sk ró tu  m yś low ego” , b o  tak na 
praw dę nie ch o d z iło  o  koszty  sądowe, 
a o zabezpieczenie m ajątkowe na poczet 
ew en tua lne j kary, co  je s t pow szechną 
praktyką. O fic ja lne  stanow isko w  im ien iu  
komendanta przekazała nam  rzeczniczka 
prasow a ja roc ińsk ie j jednos tk i. - Analiza  
wypowiedzi wskazuje na to, że po lic jan t nie 
żąda wpłaty, lecz powołuje się na poczynio
ne wcześniej uzgodnienia - odpow iedzia ła  
sierż. sztab. Agn ieszka  Zaw orska .

1 Tylko p rz e z  d z iew ięć  m ie s ię c y  te g o  ro k u  ja ro c iń s c y  p o lic ja n c i zab ez p iec z y li 
n a  p o c z e t  p rzy sz ły ch  kar, w  149 sp ra w a c h , m a ją te k  o  w a rto śc i p o n a d  500  tys. zł. 
T o im p o n u ją c a  k w o ta . P y ta n ie  ty lko , czy  w y n ik a  ze  sk u te c z n o ś c i  p o lic ja n tó w , 
c z y  b a rd z ie j  z k o n ie c z n o ś c i  „ p o d b ic ia ” s ta ty s ty k ?  - J e s t  p r e s ja  n a  to, że b y  
za bezp ieczeń  m a ją tko w ych  było j a k  najw ięcej - p rz y z n a je  je d e n  z w ie lk o p o lsk ich  
p r o k u r a to r ó w .

Presja
na s ta tys tyk i

C zy  w szystko  o d b y ło  się zg o d n ie  
z proceduram i? Są wątp liw ości. Funkcjo
nariusz użył niewłaściwego nazewnictwa, 
nie u d z ie lił wyjaśnień podejrzanem u, za 
to  w y w ie ra ł na n iego  presję. C zy  p o 
lic ja n t d o p u ś c ił się nadużyc ia?  R o b ił 
to , d o  czego je s t z o b o w ią za n y , choć 
z pew nośc ią  d z ia ła ł w  pośp iechu . Jak 
zatem  ocen iać tę sytuację? - Jest presja  
na to, żeby zabezpieczeń majątkowych było 
ja k  najwięcej. Są one jednym  ze wskaź
n ików  zarówno  w  prokuraturze, ja k  i  na 
Polic ji. „  U dzia ł procentowy zabezpieczeń 
M ajątkowych, co do ogółu zakończonych 
sp raw " - we wszystkich statystykach taka  
ru b ry k a  w idn ie je  - m ó w i n ie o fic ja ln ie  
jeden z w ie lko p o lsk ich  p ro ku ra to ró w . 
C zyżby zatem  c h o d z iło  g łów n ie  o to , by 

-.podb ić”  s ta tystyk i?  - Sprawa wymaga 
szczegółowego wyjaśnienia na podstawie  
dokumentów postępowania i  zapewne kie

row n ik  je d n o s tk i to  uczyn i w in te res ie  
służby, ja k  rów nież samego p o lic ja n ta  

'  ocen ia  p o d in ps . A n d rze j Szary, p rze 
w od n iczą cy  Z a rz ą d u  W o je w ó d zk ie g o  
N S Z Z  P o lic jan tów  W o jew ództw a  W ie l
kopo lsk iego.

TREŚĆ R O ZM O W Y

► P o lic ja n t:
U m a w ia l i ś m y  s ię ,  ż e  p a n  w p ła c i  2 0 0  z ł  
n a  k o s z t y  s ą d o w e .  I  c o ?

► P o d e jrza n y :
N o  ta k ,  z  t y m ,  ż e  p ó ź n ie j  k o le g a  d z w o n i ł  
n a  k o m e n d ę ,  k t ó r y  c h c ia ł  m i  p o ż y c z y ć  
p ie n ią d z e  i n a  k o m e n d z ie  p o w ie d z ie l i  
m u ,  ż e  m a m  c z e k a ć ,  a ż  z  s ą d u  m i  
p r z y ś lą .

► P o lic ja n t:
O n i  t a m  s ię  n ie  z n a ją  d o  k o ń c a ,  n o . . .

► P o d e jrza n y :
N o ,  a le  d z w o n i łe m  p ó ź n ie j  s a m  i . . .  
k u r c z ę ,  p a n  m i  m ó w i !  c o  in n e g o ,  że  
m a m  f a k t y c z n ie  p r z y n ie ś ć . . .

► P o lic ja n t:
D o b r z e ,  k ie d y  m o ż e  p a n  te  p ie n ią ż k i  
p r z y n ie ś ć ?  B o  j a  c h c ę  s p r a w ę  k o ń c z y ć .

► P o d e jrza n y :

N o  d o  k o ń c a  t y g o d n ia  m y ś lę ,  ż e  d a łb y m  
r a d ę .

► P o lic ja n t:
N o  n ie .  D z is ia j ,  n a jp ó ź n ie j  j u t r o  r a n o .

► P o d e jrza n y :
A  d z is ia j ,  t o  d o  k t ó r e j?

► P o lic ja n t:

J a k  p a n  p r z y jd z ie ,  t o  t u t a j  k o le g a  o d  p a n a  
p r z y jm ie  p ie n ią ż k i .  A  je ś l i  j u t r o ,  t o  ja .

► P o d e jrza n y :
D o b r z e ,  t o  p o s t a r a m  s ię . . .  m o ż l iw e ,  że  
je s z c z e  d z is ia j .

Sierż. sztab. 
AG N IE S ZK A  
ZAW O R SK A
rzeczniczka prasowa 
Komendy Powiatowej 
Policji w  Jarocinie

Instytucja  tym czasowego zajęcia 
m ienia ruchomego została uregu
lowana w  art. 2 9 5  ustawy z dnia 
6 czerwca 1997  roku Kodeks po
stępowania karnego. W  praktyce 
po lic jan t najczęściej po przedsta
w ien iu  zarzu tów  i przesłuchaniu 
podejrzanego wyjaśnia mu przepisy 
regulujące tymczasowe zajęcie mie
nia ruchomego, w  tym  jego cele 
i skutki. W tedy też określany jest 
sposób, w  jaki do zajęcia m ienia 
dojdzie. Jeżeli podejrzany zadekla
ruje dobrowolną wpłatę pieniędzy, 
policjant może je zabezpieczyć, spo
rządzając w  obecności podejrzane
go protokół tymczasowego zajęcia 
m ienia ruchomego, którego kopię 
przekazuje podejrzanemu. Stanowi 
ona pokwitowanie zajęcia mienia.

Przedmiotem zajęcia może być 
jedynie m ienie ruchome m .in. sa
mochody, urządzenia, kosztowności, 
a także pieniądze. Podejrzany nie 
może być pozbawiony m inimalnych 
środków na egzystencję i podsta
wowych przedm iotów  codzienne
go użytku. Dlatego nie może być 
przedmiotem zajęcia mienie, które 
nie podlega egzekucji m .in. ubranie 
codzienne, zapasy żywności i opału 
niezbędne dla dłużnika i będących 
na jego utrzymaniu członków jego 
rodziny na okres jednego miesiąca, 
narzędzia i inne przedmioty niezbęd
ne do osobistej pracy zarobkowej 
dłużnika.

Zaję li ponad
p ó ł m ilio n a

„Policja  w  ramach procedury tymcza
sowego zajęcia m ienia zabezpiecza nie tylko 
pieniądze, ale też m .in. samochody, kosz
towności, inne wartościowe rzeczy. Może 
to nastąpić również poprzez dobrowolną  
wpłatę dokonaną przez podejrzanego lub np. 
poprzez czynność procesową przeszukania. 
Policjanci KP P  w  Jarocin ie  w  okresie od  
stycznia do września 2014 r. dokonali tym
czasowych zajęć m ienia ruchomego w  149 
postępowaniach na łączną kwotę 505.051 zJ"
- po in form ow a ła  rzeczniczka jarocińskiej 
komendy. Jak wyjaśnia, pieniądze, które 
podejrzany przyniesie na komendę, są przez 
po lic janta  wpłacane na konto  sum depo
zytowych sądu. Ten decyduje, co stanie się 
z n im i w  dalszej kolejności. Jak instruuje 
Agnieszka Zaworska, każda w p ła ta  p o 
w inna  być pokw itow ana przez po lic janta  
poprzez przekazanie podejrzanemu kopii 
p ro toko łu  tymczasowego zajęcia m ienia 
ruchomego.

Czy w przypadku. o który się opieram y 
podejrzany o trzym ał pokwitowanie? - Nie 
miałem gotówki i  trudno było m i ją  załatwić, 
więc ostatecznie polic jant powiedział, że kie
ruje sprawę do sądu bez tej wpłaty - m ów i 
mężczyzna, k tó ry  jecha ł po p ijanem u bez 
prawa jazdy. C zyli tak naprawdę wcale nie 
trzeba wpłacać pieniędzy w  tej procedurze?

Bez danych spraw cy
tru d n o  się odn ieść

O  rozm owę na tem at zajęć m ajątko
wych, a przede wszystkim tego konkretnego 
przypadku, p o p ro s iliśm y  Janusza W a l
czaka, zastępcę Prokuratora Okręgowego 
w  O strow ie W lkp. By m óg ł odnieść się do 
treści rozm ow y po lic janta  z podejrzanym, 
potrzebował podania  konkretnej sprawy, 
czyli m.in. nazwiska sprawcy. Nie zrobiliśmy 
tego ze względu na zapisy U stawy Prawo 
Prasowe, mówiące o ochronie informatora.

- W  sytuacji braku danych indywiduali
zujących, nie m a możliwości zweryfikowania 
opisanych działań. M ożliwe je s t dokona
nie zabezpieczenia majątkowego na poczet 
grożących ka r majątkowych, natom iast czy 
w  opisanym przypadku m iało miejsce właśnie 
działania zmierzające do zabezpieczenia mie
n ia -z  uwagi na b rak wskazania konkretnej 
sprawy -n ie m a  możliwości weryfikacji - od 
pow iedzia ł prokurator.

Procedura
d la  g a n g s te ró w

Janusz W alczak w y jaśn ił jednak, że 
g łów ną ideą środka w  postaci zabezpie
czenia m ienia jest pozbawienie sprawców 
przestępstw korzyści, jakie osiągnęli z tytu łu 
ich popełnienia. Posłużył się przykładem  
przestępcy, k tó ry  znacznie w zbogacił się 
w  nielegalny sposób i tra fił do  więzienia. 
O rgana ścigania pow inny zapobiec takiej 
sytuacji, aby po wyjściu z zakładu karne
go czekały na niego pieniądze, zarobione 
w  wyniku popełnienia przestępstwa. A le  jak  
to  się ma do sytuacji pijanego kierowcy bez 
praw a jazdy, k tó ry  - na szczęście - został 
w  porę zatrzymany i dzięki temu nie doszło 
do  żadnego w ypadku? - Powinno się to  
wiązać z przestępstwami przeciwko mieniu. 
Ale  w  przytłaczającej części te zabezpieczenia 
majątkowe dokonywane są od osób prowa- 
dzącychw stanie nietrzeźwości. Po zapozna
n iu  się z zapisem rozmowy można odnieść 
wrażenie, że nie wiadomo, o co chodzi. Ale 
rzeczywiście, policjant nierzadko zobowiąza
ny jes t do wyegzekwowania zabezpieczenia 
majątkowego, choćby w  niewielkiej kwocie
- wyjaśni! prok. Walczak. Dodaje, że jeśli 
ktoś się uprze, to  na etapie postępowania 
przygotowawczego nie m usi niczego w pła
cać. C zy  taka postawa może zaszkodzić 
w  trakcie postępowania sądowego? - Nie  
odpowiem na to pytanie, bo tych wpłat by po  
prostu nie było - ucina.

P IO T R  IG N A S IA K

p .ignas iąk@ jaroc inska .p l

http://www.jarocinska.pl
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Matka:
Policja pokazuje, 
jak stosować 
przemoc

- Wyszarpnęli syna z łóżka ja k  psa, skuli 
go ja k  psa - m ów i G rażyna  M ich a lak , 
m atka 17-latka, op isu jąc jego  za trzym a
nie przez policję . Stróże prawa odp iera ją  
zarzu ty  i tw ierdzą, że ze strony 17-latka 
pad ło  k ilka  nieprzyjem nych słów  pod  ad 
resem funkcjonariuszy, kiedy nie pozw olili 
m u  zabrać te lefonu.

Wersja m atk i
17-letn i M a u rycy  z Jarocina praw ie 

rok  przebywał w  M łodzieżow ym  Ośrodku 
W ychow aw czym  w  M o ro w in a c h . Pod 
koniec sierpnia uciekl z p lacówki. O prócz 
p o lic ji na  w łasną  rękę poszu k iw a ła  go 
matka. - Umieściłam na Facebooku zdjęcia, 
że je s t poszukiwany. Ludzie  m i dzwonili, 
gdzie może być. Ja inform owałam  po lic ję  
i  m ówiłam , w  ja k im  mieście go widziano, 
ale ze strony po lic ji nie było żadnego odzewu. 
Ostatni m iesiąc przebywał w Jarocinie, ale 
nie mogliśmy go nigdzie wychwycić. Dopiero 
M' niedzielę (2 listopada) znalazłam go na 
dworcu. By! wycieńczony i  ubrany na krótko, 
a  teraz na dworze je s t zim no - opow iada 
G rażyna M icha lak. Kob ie ta  zabra ła syna 
do dom u. Zapewnia, że chciała, aby trochę 
odpoczą ł i „doszed ł do  siebie” , a późnie j 
zam ie rza ła  p o w ia d o m ić  p o lic ję  o  jego  
odnalezieniu.

Funkcjonariusze zapukali do  je j dom u 
we w torek. M ie li nakaz doprow adzenia  
ch łopaka  d o  ośrodka. - Wyszarpnęli go 
z łóżka ja k  psa, sku li go ja k  psa. B y ł bez 
jedzenia, bez picia, w  gaciach i  skarpetkach. 
W  biegu wciągał spodnie, jedną  bluzę m u  

podaliśmy. D la  mnie to jest chamskie zacho
wanie. Ja  mówię, to  gdzieś teraz w  Polskę 
pojedzie bez rzeczy. P o lic jant pow iedział: 
„ to  proszę przynieść na policję ”  - opow iada 
kobieta. Z a li się, że funkcjonariusze nie 
p o zw o lili się je j synow i najeść, napić, ani 
pożegnać. - To są trudne dzieci i  z n im i 
trzeba postępować inaczej, a po lic ja  poka 
zuje, ja k  stosować przemoc - denerwuje się 
matka. U trzym uje, że również inn i rodzice 
skarżyli się na policję w  czasie zatrzymywa
nia nieletnich. Zapowiada, że z łoży skargę 
na dz ia łan ie  funkcjonariuszy. - Ktoś m usi 
zacząć mówić, ja k  polic ja  traktuje nieletnich
- w yrokuje  G rażyna M icha lak .

W ersja po lic ji
P o lic ja  po tw ie rd za , że n ie le tn i b y l 

poszukiwany od  sierpnia, ale samo zatrzy
m anie przedstaw ia trochę inaczej. O jciec 
obudz i! syna. - C hłopak m ia ł pretensje do 
rodziców. Policjanci m u powiedzieli, że jes t 
zatrzymany i  zastanie przewieziony do ośrod
ka. N ie było żadnych kłótni. Chłopak nie byl 
agresywny w  stosunku do policjantów, an i po
licjanci do niego - przedstawia sierż. sztab. 
Agnieszka Zaw orska, rzeczn ik prasow y 
K om endy Pow iatowej P o lic ji w  Jarocinie. 
T łum aczy, że p rocedu ry  nie pozw ala ją , 
aby po lic janc i czekali, aż za trzym any zje 
posiłek. Osadzeni o trzym u ją  jedzenie na 
komendzie. - Policjanci nie pozw o lili m u  
zabrać włączonego telefonu. Powiedzieli, 
że m a go zostawić w  dom u lub  wyłączyć, 
a na komendzie i  tak m u zostanie odebrany. 
W tym momencie z jego strony pod  adresem 
policjantów padło k ilka  nieprzyjemnych zdań
- op isu je po lic jantka. D oda je , że m atka 
pow inna  po in fo rm o w a ć  po lic ję , ja k  ty lko  
syn z jaw ił się w  dom u. C h łopak  tra fi! do 
ośrodka wychowawczego w  Bobolicach.

D o  czw artku na polic ję  n ic wpłynęła 
oficja lna skarga na funkcjonariuszy, którzy 
za trzym yw ali nie letniego.

(era)

► KOLIZJA W  WOLI KSIĄŻĘCEJ

Auto zatrzym ało się na dachu, 
a w środek wbił się słupek

P e u g e o t  z a tr z y m a ł  się  n a  d a c h u ,  a  w  ś ro d e k  a u ta  w b ił s ię  m e ta lo w y  s łu p e k  p ło tu  - ta k  z a k o ń c z y ła  
się  j a z d a  1 8 - le tn ie g o  k ierow cy , k tó ry  n ie  m ia ł  p r a w a  ja z d y .

- N a  lic zn iku  m ie li sporo, na  
ostrym zakręcie wypadli z drogi, ude
rzy li w pierwsze przęsło p ło tu , odb ili 
się, uderzyli w  świerk. W  pow ietrzu  
obróc ili się o 180 stopni i  spadli da
chem na betonowy fundam ent prosto 
na słupek, k tó ry  w b ił się  w  środek 
auta pomiędzy pasażera, a kierowcę
- op isu je  jeden ze św iadków  zda
rzenia, do  któ rego  dosz ło  w  W o li 
Książęcej (gm . K o tlin )  we w torek 
po  p o łu d n iu . - Byłem k ilo m e tr od  
m ie jsca w ypadku, słyszałem p is k  
hamulców, potem  włączył się k la k 

son i  przez trzy, cztery m inuty  trą b ił
- op isu je  kolejny.

► WYPADEK W  ROSZKOWIE

W ym usił pierw szeństw o

Jedna osoba ranna, dw a rozb ite  auta - to  
b ilans w ypadku, do  któ rego  doszło  w  Rosz- 
kowie.

Kraksa w ydarzy ła  się na drodze Jarocin  
- N osków  w  środę rano. - K ieru jący fia tem  
seicento wyjeżdżając z d rog i od S iedlem ina  
nie ustąpił pierwszeństwa przejazdu jadącentu  
w k ie runku  Noskowa renau lt c lio  i  doszło do 
zderzenia obu pojazdów - re lac jonu je  sierż. 
sztab. Agn ieszka  Zaw orska , rzeczn ik p ra 
sow y K o m e n d y  P ow ia tow e j P o lic ji w  Ja 
roc in ie . Po zderzen iu  seicento za trzym a ło  
się na poboczu , a renau lt w p a d io  bokiem  
w  pole. To ostatnie au to  by ło  m ocno rozbite. 
W  prom ien iu  k ilku  m etrów  leżały pourywane

P olic ja  usta liła , że 18-le tn i kie
row ca  peugeo ta  n ie  d o s to so w a ł 
prędkości do w arunków  panujących 
na drodze, wypad! z jezdn i i uderzył 
w  ogrodzenie. - Samochód dacho
wał. Oprócz kierowcy w  aucie była 
dwójka pasażerów w  wieku 1 8 i2 0 la t  
re lacjonu je  sierż. sztab. Agnieszka 
Zaw orska , rzeczn ik prasow y K o 
m endy P ow iatow ej P o lic ji w  Ja ro 
cin ie. W  kraksie n ik t nie uc ie rp ia ł. 
18-latek z W itaszyc nie m ia ł prawa 

jazdy, by l trzeźwy. A u to  zabrał m at
ce. P o lic ja  ukara ła  go m andatem  
w  wysokości tysiąca zło tych .

N iek tó rzy  św iadkow ie zdarze

n ia  tw ie rdz ili, że po jazdem  p o d ró 
żow a ły  cztery osoby, jeden z n ich 
o d d a lił się z m iejsca ko liz ji jeszcze 
przed przybyciem  po lic ji. Zastana
w iam  się, dlaczego po lic ja  nie prze
badała tych młodych ludzi-na środki 
odurzające  w  organizm ie - m ów iła  
je d n a  z kob ie t, k tó ra  zadzw on iła  
do  redakcji „G aze ty ” .

P o lic ji n ic  nie w ia d o m o , aby 
autem  pod ró żo w a ły  cztery osoby. 
- N a miejscu, gdy przyjechali polic jan
ci, były trzy osoby. Została wskazana 
osoba k ie ru jąca  - w y jaśn ia  sierż. 
sztab. A gn ieszka Zaw orska . D o 
daje, że gdyby by ły  podejrzenia, że

elem enty uszkodzonego sam ochodu. 
62-le tn iego kierowcę fia ta  - m ieszkańca

g m iny  Ja roc in  - z po jazdu  w yd o b y li s traża
cy. Jadący re n a u lt - m ieszkan iec p o w ia tu  
pleszewskiego - wyszedł z au ta  o w łasnych 
s iłach. M ężczyźn i t r a f i l i  d o  szp ita la . K ie 
row ca renau lt m ia ł pow ierzchow ne o ta rc ia  
c ia ła . 62-la tek dozna! obrażeń, k tó re  będę 
w ym aga ły  leczenia pow yżej 7 dni.

M ieszkan iec pow ia tu  pleszewskiego by ł 
trzeźwy. O d  k ie row cy seicento zosta ła  p o 
brana  krew, bo  ze w zględu na u razy c ia ła  
n ie  m ożn a  b y ło  p rz e p ro w a d z ić  b a d a n ia  
a lkotestem .

(era)

kierujący m óg ł jechać pod wpływem  
środków odurzających, to  policjanci 
przebada liby go narkotesterem  na 
obecność n a rko tykó w  w  o rg a n i
zm ie  lu b  przew ieźli do  szp ita la  na 
badanie k rw i a lbo  m oczu. - Gdyby 
było podejrzenie, że tam  była czwarta 
osoba, to  wszyscy zostaliby zatrzy
m an i i  przesłuchani. N ie  m ieliśm y  
podstaw, aby wykonywać dodatkowe 
czynności. Jeżeli na miejscu nie m a  
osób, które by przekazały p o lic ji taką 
informację, a potem  wydzwania ktoś 
do Gazety, to nie tędy droga - w y ja 
śnia po lic jan tka .

(era)

> KOLEJNA KRADZIEŻ 

SAMOCHODU

Złodzieje 
polują na 
mercedesy

5-le tn iego  mercedesa za ładow ane 
go z ia rnem  ku ku rydzy  sk radz iono  z ul. 
Folw arczne j w  Rusku. P o lic ja  o trzym a 
ła  zg łoszenie w  czw artek po  p o łu d n iu . 
To w  c iągu trzech tyg o dn iu  ju ż  trzecia  
k rad z ie ż  dos taw czego  a u ta  tej m a rk i. 
W  nocy z 20 na 21 października 9-letniego 
mercedesa benza zrabow ano  z u l. G o l-  
skiej w  Jaraczewie. W  sam ochodzie  by ły  
elektronarzędzia. N ieofic ja ln ie  w iadom o, 
że w łaścic ie l w ycen ił s tra ty  na 20 tys. zl.

D w a d n i późn ie j rabusie p o ja w ili się 
w  P odlesiu  (gm . Ż erków ). W  nocy z 22 

na 23 paźdz ie rn ika  z łodz ie je  od jecha li 
14-le tn im  mercedesem sprin te rem  z na 
rzędz iam i budow lanym .

W  tym  roku  na terenie pow ia tu  skra
d z io n o  11 sam ochodów .

(era)

http://www.jarocinska.pl
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NOW E M IA STO

AWANTURA
0 ULOTKĘ

Rozmowa z
ALEKSANDREM PODEMSKIM,
wójtem gminy Nowe Miasto

Do niczego nie dojdziemy

Po gminie Nowe M ias to  krążą u lo tk i 
wyborcze prom ujące jedną  z kandyda
tek do rady pow ia tu . Treść reklam ów ki 
w zbudz iła  kontrowersje.

Kandydatkę z K lęk i popierają - jak  
czytamy w  ulotce - członek zarządu f ir 

m y „P hytopharm ” 
Arkadiusz Szymur- 

ski, R a fa ł Szukała 
(jej brat, m istrz świata 

w  p ływ aniu) oraz w ó jt 
gm iny Aleksander Pode

mski. Kontrowersji nie byłoby 
zapewne, gdyby Bożena Łącka - obok

swojego nazwiska i głosów poparcia zna
nych osób - nie zamieściła niepełnej listy 
kandydatów do  rady gminy, startujących 
z lis ty  w ó jta  A leksandra Podemskiego. 
„M o im i kandydatami do rady gm iny są:...”
- tu  następuje wymienianka. Łącka pom i
nęła dwie osoby, z dwóch okręgów - nr 
4 i 14, wstawiając w  te m iejsca swoich, 
z PiS-u. W  Chociczy zamiast A rtu ra  B or
kowskiego jest Przemysław Jankowiak, 
w  Klęce - zam iast E w y Andrzejewskiej
- mąż Bożeny Łąckiej, P io tr Łącki. U lotka 
wzbudziła  wiele kontrowersji.

A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

Rozmowa z BOŻENĄ ŁĄCKĄ, kandydatką, której ulotka wzbudziła kontrowersje

W ójt poparł mnie, ja  poparłam  jego komitet tam, 
gdzie nasz komitet nie ma kandydatów

Panie w ó jc ie , co się stało?
P a n i Ł ą c k a  z n a z w is k a  

w ym ie n iła  radnych  z m ojego 
kom ite tu , k tó iy m  udz ie liła  p o 
parcia, poza  dw om a osobam i. 
To nie b y ło  za m o ją  zgodą  - 
ta m  b y ło  ty lko  m o je  zdan ie , 
polecające: „P a n i Bożena od  
w ie lu  la t p row adz i dz ia ła lność 
g o sp od a rczą  na te ren ie  n a 
szej gminy. Jest osobą aktywną 
i p rzedsiębiorczą. W arto  wes
przeć je j kandydaturę  do  rady 
p o w ia tu  średzkiego” .

Tylko to  b y ło  uzgadniane 
ze m ną.

Pani Bożena Łącka popro
s iła  o poparc ie  je j ka n d yda 
tu ry , n ie  pow iedz ia ła  jed n a k , 
ja k  będzie  w yg lą d a ła  u lo tka , 
co na n ie j będzie?

Nie. N a  dowód m am  maila, 
k tó rego  z n ią  w ym ien iłem .

C zuje się pan oszukany, 
w m anew row any?

Rozm awiałem  z panią Łąc
ką. Ź le  się s ta ło , że nie b y ło  

u z g o d n ie n ia  czy  z a p y ta n ia

osób za in teresow anych. C ó ż  
ja  więcej mogę zrob ić .

R o z m a w ia łe m  z m o im i 
k a n d yd a ta m i. Z ło ż y łe m  w y 
jaśn ien ia , żebym  nie b y ł do  tej 
spraw y mieszany. W iększości 
m oich ludzi to  nie przeszkadza, 
a n iek tó rym  - bardzo .

R o zm a w ia ł pan z p a n ią  
Bożeną Ł ą cką  na ten  tem at?

Tak. Też ża łow a ła , że nie 
d o s z ło  d o  u z g o d n ie ń . ( ...)  
Sytuacja jes t niezręczna. N ie  
p o w in n o  tak być.

Poprosił pan pan ią  Łącką, 
by w yco fa ła  u lo tk i?

Te u lo tk i ju ż  poszły. One 
b y ły  ju ż  u lu d z i, ja k  to  w yszło . 
(...) N ie  w iem , co m am  o  tym  
sądzić.

M oże ktoś panu chce  za
szkodzić?

Komentarze m ogą być róż
ne. Tak się stało. Jak będziem y 
się tym  za jm ow ać, d o  niczego 
nie dojdziem y.

R o zm a w ia ła  
A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

O co chodz i z pan i u lo tką?
Ja się w czora j (we w to re k  - przyp. 

red.) do w ie d z ia ia m , że jes t jak ieś  n ie 
porozum ien ie . Z a d z w o n ił do  m nie  pan 
B orkow ski z Chociczy. Ja sta rtu ję  jako  
bezpartyjny kandydat z K W W  PiS. Z ro b i
łam  ulotkę, na któ re j w ó jt m nie  popiera, 
z czego się oczyw iśc ie  b a rd zo  cieszę. 
W ó jt m nie  zna i zg o d z ił się udz ie lić  m i 
poparcia . U m ó w iliś m y  się, że on udzie li 
m i poparc ia , a ja  za to  w ym ien ię  jego  
kandydatów , że ich  w sp ie ram , że udz ie 
lam  im  poparc ia . W  sensie, że gdybym  
m ieszkała w  tych okręgach, skąd o n i są, 
to  tam  - gdzie nasz ko m ite t w ybo rczy  
nie m a swojego kandyda ta  - ja  u d z ie 
lam  poparc ia  ka n d yda to w i w ó jta . Tak 
się u m ó w iliśm y  z w ó jtem . Tak ta u lo tka  
pow sta ła  i się rozeszła.

Co się da le j w yda rzy ło?
D o s ta ła m  te le fon  od pana B o rko w 

skiego, że je g o  - ja ko  kandydata  w ó jta  
- n ie r iia  na tej u lo tce. I d laczego go nie 
m a. A le  że w  zasadzie on  nie chce na 
nie j być. I czy ja  w iem , że bezpraw nie  
w ykorzysta łam  nazw iska tych  osób, bo

nie w o ln o  tak rob ić .
Co pan i na to?
P ow iedz ia łam , że b y ła m  u m ów iona  

z w ó jte m . To są ka n d yda c i w ó jta . Są 
d o ro ś li, w iedzą, co  rob ią . Są osobam i 
p u b liczn ym i w  pew nym  sensie. N ie  n a 
p isa łam , że m am  ich  poparc ie , b o  nie 
w iem , czy je  m am . A le  ja  osobiście ich  
pop ie ram , b o  m am  zaufan ie  d o  w ó jta . 
(...)

Pan w ó jt  za rzeka ł się przed ch w ilą , 
że podp isa ł się ty lk o  pod o p in ią  o pani, 
k tó rą  o trzym a ł, pod ty m  „g o to w c e m ” . 
T w ie rdz i, że n ic  n ie  w ie d z ia ł o ty m , że 
będzie  na u lo tce  podaw ana  lis ta  ka n 
d yd a tó w  na rad n ych ...

Tak się u m ó w iliś m y  ustn ie . G dyby  
pan i go dok ładn ie  dopyta ła , to  pow ie 
dzia łby, że tak  by ło .

D o p y tyw a ła m . P o w iedz ia ł, że w ie 
d z ia ł ty lk o  o g łos ie  poparc ia , którego 
pan i udz ie la .

A h a . Jestem  zaskoczona  w  ta k im  
razie.

Kom u w ie rzyć?
M oże  pan w ó jt się w ystraszy! teraz

tej afery.
P an i p o tw ie rd z a , że  u p rz e d z a ła  

w ó jta , iż lista radnych będzie na ulotce?
N o  oczywiście. (...) M oże  pan w ó jt 

wystraszył się presji, że może m u  to  za
szkodzić, że do jakiejś konkretnej pa rtii się 
przyzna ł, że korzysta nie ty lko  ze w spar
cia swojego kom ite tu . A le  to  jes t chyba 
na tura lne  w  polityce. Że takie różne są 

układy. (...) To je s t log iczne , że każdy 
szuka so juszn ików . N ie  jes tem  osobą, 
k tó ra  by  ro b iła  samowolkę. N ie  jestem  
też rasow ym  po lityk iem .

Uważa pani, że pan A rtu r Borkowski 
w p a d ł w  panikę?

N ie  w iem . Jak do  m nie  zadzw on ił, 
zaczą ł straszyć, że zapłacę jak ieś kary. 
W  try b ie  w yb o rczym . D o  100 tys. z ł. 
Z a  to , że bezpraw n ie  um ieśc iłam  jak ieś 
nazwiska. A le  nie m a żadnego paragrafu, 
że nie m ogę u d z ie lić  kom uś poparc ia . 
N ie  m ia ł w ięc racji.

M a pan i „n ie z ły ”  s ta rt.. .
N ie  w iem , czy to  m nie  zachęci, czy 

odstraszy od  p o lity k i.
R o z m a w ia ła  A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

ARTUR BORKOWSKI

Czy w id z ia ł pan  u lo tk ę  
pan i Bożeny Ł ą ck ie j, na k tó 
re j - w  w yka z ie  ka n d yda tó w  
s ta r tu ją c y c h  z lis ty  w ó jta  - 
pana n ie  m a.

Ja tej u lo tk i jeszcze nie w i
działem . N ie  chcę się na ten te
m at w ypow iadać. (...) T rudno

m i się jeszcze HL  
o d n ie ś ć  d o  
tego.

In te rw en iow a ł pan w  ja k i
ko lw iek sposób w  te j sprawie?

N ie  chcę się w ypow iadać, 
p rzyna jm nie j w  tej chw ili, w  tej 
sytuacji.

EW A ANDRZEJEW SKA

Z u lo tk i pani Łąckie j w yn i
ka, że w ó jt  popiera n ie  pan ią  
i pana A rtu ra  B orkow skiego  
- choć s ta rtu je c ie  z jego listy, 
ty lk o  zupe łn ie  inne  osoby.

N ie  chc ia łabym  kom en to 
w ać tej sytuacji. Jest to  u lo t 
ka w ydana  przez PiS. W  tych 
okręgach , w  k tó ry c h  s ta r tu 
ję  ja  i pan  A r tu r , a ku ra t PiS 
m a sw o ich  kandyda tów . N a 

sze nazw iska  
z o s ta ły  z a 
s t ą p io n e  k a n d y d a t a m i  
P iS -u.

U w ażam , że ca łą  tę spra
wę p o w in ie n  s ko m e n to w a ć  
pan w ó jt. N ie  chc ia łabym  się 
w głęb iać w  tę sprawę. M o jeg o  
nazw iska nie m a na tej u lo tce. 
W iem , że u lo tka  budz i ko n tro 
wersje.

k KURCEW

Strażacki ford nie mieści się 
w garażu

W ójt K o tlin a  chw a lił się przed 
radnym i nowym  samochodem, k tó 
ry tra fił do jednostk i OSP Kurcew. 
Problem w  tym , że strażackie cacko 
nie mieści się w  garażu.

Ford transit kosztował 132.718 zł. 
Samorząd wydał na ten cel 32.718 zł, 
a reszta środków pochodziła z dotacji 
O d d z ia łu  W ojew ódzkiego  Z w ią z 
ku O chotniczych Straży Pożarnych. 
Pojazd zaprezentowano radnym pod 
koniec października. Nowe auto za
s tąp iło  w iekowego, bo 43-le tn iego 
żuka. Zakup samochodu nie oznacza 
koniec p rob lem ów  d ru h ó w  z K ur- 

cewa. O kaza ło  się, że... garaż re
m izy jest za n iski, co uniem ożliw ia 
autu w jazd. A k tua ln ie  po jazd sto i 
w  pom ie szcze n iu  na leżącym  do

prezesa OSP.
Szef jednostk i niechętnie przy- 

znaje, że fordem  nie można wjechać 
do strażackiego garażu. - Nie mieści 
się na wysokość, a na długość jes t tak 
prawie na styk. Żukjest połowę mniej

szy. Kiedyś w garażu stała motopompa. 
Brało się ciągnik z przyczepą i  tak się 
jechało do pożaru - m ów i Zdzisław Fo- 
rycki, prezes OSP Kurcew. - Wszystko 

jes t w trakcie załatwiania. Taki garaż 
postawiłby w  tygodniu, ale więcej czasu 
zajmuje przygotowanie dokumentacji 
- przyznaje szef jednostki.

K iedy ocho tn icy  doczekają się 
nowego garażu? - Ja myślę, że ja k  
najszybciej. Podejmę działania, aby 
jeszcze w  tym roku opracować projekt 
rozbudowy. Gdyby był to samochód

w  tych wersjach, które my mamy, a takie 
są jeszcze sprzedawane, to auto zmie
ściłoby się, a to jest najnowsza wersja 
i  trudno było to przewidzieć. Ja cieszę 
się, że jest samochód, ale łam ię sobie 
ręce na głowie, żeby pojazd mógł być 
tam, gdzie powinien - tłum aczy M i
rosław Paterczyk, w ó jt K o tlina .

A u to  nie tra fiło  jeszcze do ewi
dencji po jazdów  Państwowej Straży 
Pożarnej w  Jarocinie. Czy to oznacza, 
że na akcje ochotn icy muszą jechać 
nadal leciwym żukiem? - My wiemy, 
że jes t nowy samochód, ale on nie jest 
wprowadzony do podziału bojowego. 
Nie możemy zadysponować tego auta 
- wyjaśnia bryg. Robert Kaczmarek, 
rzecznik prasowy KP PSP w  Ja roc i
nie. (e ra )

k JARACZEWO

Daleka droga do urny
Podczas os ta tn ie j sesji R ady 

G m in y  Jaraczewo, so łtys Parzę
czew a Z b ig n ie w  N o w a k  z a b ra ł 
g łos w  spraw ie usy tuow an ia  sie
dz iby  loka lu  wyborczego podczas 
lis topadow ych wyborów . - W  im ie
n iu  m ieszkańców  w s i ch c ia łem  
p odz iękow ać zastępcy w ó jta , że 
zosta ł utworzony ta k i ładny, duży 
okręg wyborczy sięgający od  p o 
w ia tu  ja roc ińsk iego  do gostyńskie
go - m ó w ił z sarkazm em  i doda ł: 
- A le  również za uniem ożliw ienie  
pó jśc ia  do wyborów. M ieszkańcy  
Parzęczewa skarżą się, że 10 km  
(w  jedną  stronę - przyp. red.) n ik t 
nie pojedzie. N o w a k  w y ja śn ił, że 
razem  z pa rzę cze w ia n a m i p ró 
b o w a ł z rob ić  wszystko, b y  zm ie 
n ić  m ie jsce d o  g ło so w a n ia , ale 
bezskutecznie.

Z  ra c ji n ie o b e c n o ś c i w ice - 
w ó jta  S tan is ław a  A ndrze jczaka, 
g los  w  sp raw ie  z a b ra ł D a r iu s z  
S truga ła . - Boleję nad tym, że tak  

je s t i  wiem, że to może rodzić n ie
chęć. Rozumiem też pana  sarkazm  
i  n iezadow olenie. M yślę je d n a k , 
że w ó jt Andrzejczak w ybra ł z radą  
najlepsze z m ożliwych rozw iązań
- t łu m a c z y ł w ło d a rz . W y ja ś n ił 
też, że gdyby okręg o d p o w ia d a ł 
m ieszkańcom Parzęczewa, to  ktoś 
inny by łby niezadowolony. Przyto
czył sytuację Strzyżewka, którego 
m ieszkańcy rów nież będą m usie- 
l i  do jeżdżać do  u rn y  w yborczej.
- O sta tn io  tak im  pokrzywdzonym
było Strzyżewko, które  też m usia- 
ło  je ch a ć  do Cerekwicy, a jeźdz i
ło  zawsze do R uska - t łu m a c z y ł 
w ło d a rz . (seb )

http://www.jarocinska.pl
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7 lis t w yborczych, 18 kobiet i  18 
mężczyzn. Najmłodsza osoba m a la t 20, 
najstarsza - 66. Najwięcej kandydatów  
„w ystaw iły” : Nowe M ia s to  (5), Klęka 
(4), W olica  Pusta (4) i  K ruczynek (3).

W  g ro n ie  „m o c n y c h ”  n a zw isk  
p o ja w ia ją  się Z d z is ła w  J ę d rz a k , 
obecny w icestarosta  średzki i rad n i 
p o w ia to w i: Róża D o e rffe r-Ja m b o r, 
d y re k to rka  Z e sp o łu  S zkó l w  K lęce 
i S tefan K om inek. Lew ica  „w ys ta w i
ła ”  ubiegającego się rów n ież o  fo te l 
w ó jta  g m iny  N ow e M ia s to  D ariusza  
Czerniaka, a PiS - Jacka N aum ienko. 
N a  duże poparcie  liczą  też zapewne 
d z ia ła jący  w  izb ie  ro ln icze j M a r ia n  
W a lk iew icz  i p rze w o d n iczą cy  rad y  
g m iny  m ija jące j kadencji Janusz Ja
n ick i, k tó ry  startu je  z lis ty  bu rm is trza  
Środy W ielkopolskiej, W ojciecha Z ięt- 

kowskiego. - Jest jedynką, jak ieś  szanse 
ma, ale n ie  wiem, czy p a n i Róża go 
nie prześcignie. Ona m a bardzo silną  
listę, je s t znaną, łub ianą , p o pu la rną  
osobą, bardzo dużo dobrego czyni d la  
swojej p laców ki - ocenia jeden z o b 
serw atorów  loka lne j sceny wyborczej. 
Jan ick i m ia ł odetchnąć z u lgą, kiedy 
dow iedz ia ł się, że z kandydow ania  do 
p o w ia tu  zrezygnow ała  Ju lia  Rzepka.

Kto będzie jeździł 
na sesje do Środy?
20  trz y  m a n d a ty  z a w a lc z y  w k ró tc e  36  k a n d y d a tó w  n a  r a d n y c h  p o w ia to w y c h . 
K to  s ta r tu je ?  K to  m a  s z a n s e ?

- Podobno b a l się konkurencji z nią. 
4  la ta  tem u bardzo przeżył porażkę  
z Ju lią  (dosta ł m nie j g łosów  - przyp. 
red .) w wyborach na  w ó jta  Nowego 
M iasta  - dodaje  m ieszkaniec.

S ta rtu jący  z lis ty  Z dz is ław a  Ję- 
drzaka, obecnego w icestarosty średz- 
k iego , S te fan  K o m in e k , o cen ia jąc  
sw o je  szanse, z a c h o w u je  sp o kó j.
- Wszystko zależy od  wyborców, od  
m ieszkańców  m o je j g m in y  - m ó w i.
- To je s t w różenie z przysłow iowych  
fusów. Wszyscy są rów nym i mieszkań
cam i. Część z nas je s t d z ia łaczam i

od  dawna, zdążyliśmy ju ż  coś zrob ić  
w środowisku. Przyznaje, że fo ru m  nie 
m ia ło  p rob lem u ze skom pletowaniem  
listy. - Wprawdzie pary te t z rob ił swoje, 
odnośnie szukania pań. N ie  wiem, czy 
S L D  m ia ło  dobry'pomysł. Jak są osoby 
kompetentne, czy to pan i, czy pan, to 
przecież jes t bez różnicy. U  nas w  banku 
była kiedyś p a n i prezes i  wiceprezes, 
w m leczam i mamy też wspaniałą pan ią  
prezes. N ie  potrzeba było paryte tów  - 
uw aża. Jego zd an iem  p o w in n o  się 
zachow yw ać zd ro w y  rozsądek p rzy  
u k ładan iu  lis t kandydatów , a paryte t

to  sztuczne w ym uszanie, k to  m a się 
na n ich  znaleźć.

O  Zdzis ław ie  Jędrzaku m ów i się, 
że m anda t m a „w  kieszeni” . O n sam 
słysząc, że krążą takie op in ie , reaguje 
śm iechem. - Ha, ha, h a ! Bóg zapłać  
za dobre słowo! Ja jestem  zawsze pełen 
pokory - podkreśla. - Może ludzie są ju ż  
zmęczeni sta rym i po litykam i i chcieliby 
coś zm ienić?  N ie  ukryw a, iż  chcia łby, 
żeby d rug i m andat w zią ł, tradycyjn ie, 
ktoś z Forum  Samorządowego, a więc 
w  tych  w yborach  - S tefan K om inek. 
- Taka była tradycja i  obyczaj, przez te

wszystkie kadencje, że wprowadzaliśmy 
dwóch. Ale może być różnie. Chcialbym, 
żeby m ó j kolega wszedł. Oceniam jego  
szanse bardzo wysoko - zapewnia. K to  
zdan iem  w icesta rosty  m ia łb y  w tedy 
szansę na trz e c i m an d a t?  - To ju ż  
trudn ie j... Są ludzie znan i w  gm in ie, 
je s t p a n i Róża Jambor, k tó ra  m a ju ż  
doświadczenie powiatowe... Z  tych no
wych łudzi w ielu nie znam  - zastanawia 
się. P rzyzna je , że sam o rzą d o w có w  
zaskoczył pa ry te t. - Wszyscy pewnie  
m  ie li z tym ja k iś  problem , ale ja  m am  
wspaniałe panie, więc nie m iałem  z tym  
kłopotu  - podkreśla . Jest jeszcze in n a  
kwestia. - Ludzie do p o lity k i n ie chcą 
iść, trzeba ich trochę zachęcać, ale żeby 
to  był większy problem  niż 4 ła ta  temu, 
nie uważam - dodaje.

Ciekawostkę stanow i fakt, iż ty lko  
lis ty  p a rty jn e  są n iepe łne, na w ię k 
szości z n ich  zna jd u ją  się nazw iska 
osób spoza gm iny  (z Lubrza , Koszut, 
D ę b icza  i Z a n ie m y ś la ). - Szukano  
ludzi, silnych osobowości i  tzw. m ię
sa a rm atn iego  - żeby ściągnąć głosy 
na listę. N ie  obyło się bez problem ów  
- m ó w i o b s e rw a to r lo k a ln e j sceny 
wyborczej.

A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

► KOTLIN

Radny w ybudow ał przydom ow a oczyszczalnia
Dziesięć osób z gm iny K o tlin  sko

rzysta ło  z gm innego do finansow an ia  
na budow ę p rzydom ow ych  oczysz
cza ln i ścieków. U m ow ę o  przyznanie 
d o ta c ji m a p o d p isan ą  także radny  
D a riu sz  Józefiak.

Spraw ę w sp a rc ia  fin a n sow eg o  
proekologicznych inwestycji poruszył 
ju ż  dw u kro tn ie  p rzew odn iczący ko- 
tliń sk ie j rady. - łłfe m , że cztery osoby 
otrzym ały dotację na budowę przydo
mowych oczyszczalni ścieków. N ie wiem, 
kto  to był, dlatego ponaw iam  pytanie: 
Czy wszyscy ci, co w ybudują oczysz
cza ln ię  p rzydom ow ą z chw ilą , kiedy  
zostanie położony kolektor do wspólne
go odprowadzania ścieków, będą zobo
w iązani podłączyć się do sieci? - pyta ! 
na osta tn ie j C zesław  M o ch . W yraz i! 
op in ię , że jego  zdan iem  pow in n y  być 
sprecyzowane kryteria  o trzym yw an ia  
do tac ji.

W ó jt M iro s ła w  Paterczyk nie o d 
n ió s ł się d o  w ystąp ien ia  szefa rady. 
W  ku lua ra ch  m ożna  b y ło  usłyszeć, 
że p rze w o d n iczą cy  n ie  bez p o w o 
d u  po ruszy ! sprawę, b o  do tac ję  na 
budow ę  p rzyd o m o w e j oczyszcza l
n i ścieków  pozyska ł radny  D a riu sz  
Józefiak, k tó ry  ub iega się ponow n ie  
o  m an d a t z ko m ite tu  w ó jta .

W  rozm ow ie  z „G aze tą ”  w łoda rz  
g m iny  p rzyzna ł, że radny  ze S ław o- 
szewa z ło ży ł w n iosek o  p rzyznan ie  
do finasow an ia . C zy op łaca się inw e
stować w  p rzydom ow e  oczyszcza l
nie w  zw arte j zabudow ie, a w  takie j 
zna jdu je  się posesja radnego? - Nie  
powiem, kiedy kanalizacja będzie w  Sła- 
woszewie. Kończymy inwestycję w Woli 
Książęcej, przygotowana je s t dokumen
tacja na Wysogotówek. Sławoszew może 
m ieć kanalizację n ie  wcześniej, ja k  z a  

5, a może 10 lat. W  żadnym wypadku

nie można powiedzieć, że za ro k  czy 
pó łto ra  będzie kanalizacja  w  Sławoszo
wie - odpow iada M iro s ła w  Paterczyk.

R a d n y  D a r iu s z  Jó z e fia k  re a li
zac ję  p rz e d s ię w z ię c ia  z a k o ń c z y ! 
w  p o n ie d z ia łe k  w  m in io n y m  ty g o 
d n iu . - Jeszcze n ie  dz ia ła , bo m us i 
przyjechać fachow iec i  ją  uruchom ić, 
ale m am  nadzieję, że w tym tygodniu  
będzie u ruchom iona. D z is ia j trzeba  
m ieć dokum enty, gdzie odprowadza  
się ścieki. N ie  w iadomo, kiedy będzie 
kanalizacja w  Sławoszowie. Na razie jest 
w  Woli, później m a być w  Wysogotówku, 
Racendowie,jak będzie dofinansowanie 
zewnętrzne, a ja k  nie będzie, to  je j  nie  
będzie. N ie  chcę się baw ić  w  w ynaj
m owanie firm y, aby te ścieki wywozić, 
ty lko  chcę m ie ć  swoją przydom ow ą  
oczyszczalnię - w yjaśn ia  Józefiak. N a 
inwestycję w yda l 7.800 zl. Po złożeniu 
w ym aganych d okum en tów  z g m iny

o trzym a dotację w  wysokości 3.000 zl.
- N ie  rozum iem  docinków  co n iektó 
rych  radnych. R odzina radnego nie  
mogłaby nigdzie pracować, bo zaraz są 
ja k ieś  podejrzenia. Z  rolniczego punktu  
widzenia, ja k  masz, to c i zazdroszczą, 
a ja k  nie masz, to  się z ciebie śm ieją
- kom entu je  radny.

W ó jt Paterczyk zapewnia, że w ła 
ściciele p rzydom ow ych  oczyszczaln i 
śc ieków  nie będą m u s ie li się p o d 
łączać w  p rzyp a d ku  w yb u d o w a n ia  
ko lektora .

- To je s t bardzo proste i  pan  prze
wodniczący z tak im  doświadczeniem  
życiowym ja k o  samorządowiec takich  
pytań nie powinien zadawać - akcentuje 
w ło d a rz  K o tlin a .

W  lis topadzie  ubiegłego roku  ko- 
tlińska  rada pod ję ła  uchw alę  o  d o f i
nansow aniu  budow y przydom ow ych 
oczyszcza ln i. W  te g o ro czn ym  b u 

dżecie na ten cel zap isano 30 tys. zl. 
W szystkie ś rodk i zos ta ły  ju ż  w yko 
rzystane. K ry tycy  w ó jta  tw ie rdzą , że 
k ry te ria  uzyskiw an ia  do tac ji nie zo 
stały dopracowane. - Przede wszystkim 
dofinansow anie p o w in n i otrzymywać 
właściciele tych posesji, do których nie  
będzie się opłacać doprowadzać kolek
tora odpływu ścieków - uważa Czesław 
M o c h . Z aznacza , że budow ę  sieci 
kana lizacy jne j w  S lawoszew ie w ó jt 
w  W ie lo le tn im  P lan ie  F inansow ym  
w p isa ł na la ta  2016-2018.

(e ra )

► ILOŚĆ D O FIN A N S O W A Ń  

DO PR ZYDO M O W YC H 
OCZYSZCZALNI

Sławoszew 7 osób
Racendów 2 osoby
Kurcew 1 osoba

► K0TLIN
R ad n e m u  z W yszek, M iro s ła w o w i 

T w ard o w sk ie m u , n ie  p o d o b a ło  się, że 
zebranie soleckie w  wiosce p row adz ił wójt. 
Sołtys M ieczys ław  S te fan iak uważa, że 
wystąpienie radnego w  tej sprawie na sesji 
jes t e lementem  jego  kam pan ii wyborczej.

- M ia łbym  ta k i wniosek, aby nasze wiej
skie zebranie  w  Wyszkach p row adz ił nasz 
wspaniały sołtys. Jest to  człowiek z w ie lo
le tn im  dośw iadczeniem  - m ó w ił na se
sji M iro s ła w  T w ardow sk i, kand yda t na 
radnego z ko m ite tu  p rzew odn iczącego  
rady.

- Panie radny mogę przeprosić - w yrw a ł 
się M ieczys ław  Stefaniak. Jednak radny  
kontynuow ał swoją wypowiedź. - Wygląda
ło  to tak, że z rozpędu pan  wójt przeczytałby 
w nioski do głosowania. P rzew odn iczący 
C zes ław  M o c h  nie p o z w o li!  so łtyso w i 
zabrać głosu. T łum aczy ł, że teraz odbywa 
się dyskusja na in n y  tem at. P odkreś lił, że 
będzie m óg ł odn ieść się d o  w ystąp ien ia  
radnego w  w o lnych  g łosach i w nioskach.
- B y ł pa n  obecny, m ógł pan  zwrócić uwagę
- po w ie d z ia ł so łtys w  k ie runku  radnego.

Wójt prowadził zebranie, 
sołtys wyszedł z sesji

- Bardzo  proszę skończm y dyskusję
- p ró b o w a ł zapanow ać przew odniczący.
- 7eraz p an  każę kończyć, skoro radnego  

pan  nie uciszył - w y tkn ą ł so łtys szefow i 
rady.

- Słuszna uwaga - p rzyzn a ł M och .
- To je s t kam pania  wyborcza rob iona  

i  n ic  więcej - b u rz y ł się so łtys, po  czym  
wyszedł z sa li sesyjnej.

W ó jt na sesji nie odn iós ł się do  w yp o 
w iedz i radnego Tw ardow skiego. P ytany 
o  tę sprawę przez „G aze tę ”  u trzym yw a ł, 
że pom agał sołtysow i prow adzić zebranie, 
bo  ten go o  to  p o p ro s ił. -Jeże li pan  M iro 
sław Twardowski czuje ja k iś  niedosyt, czuje 
urazę do pana sołtysa, to  pa n  Twardowski 
m usi sobie wyjaśnić to z panem  sołtysem - 
o d pow iada  Paterczyk.

Sprawę n iechętn ie kom entu je  so łtys 
W yszek. M ó w i, że w ó jt  p o w ita ł m iesz
kańców  i p rzedstaw ił p ro g ra m  zebrania.
- Tak sam o było za Kwaśniewskiego i  tak  

je s t za Paterczyka - w yjaśn ia  M ieczys ław  
Stefaniak.

(era)Sołtys M ieczysław  Stefaniak opuścił salę obrad
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► POW IAT

Były podejrzenia o „w atek"  
p rzy sprzedaży szpitalnych dziatek

Sprzedaż dzia tek w  cen trum  Ja
rocina, które  należą do  szpita la , stała 
się p rzedm io tem  dość ostrego w ystą
pienia radnego Walentego Kwaśniew
skiego na ostatnie j sesji rady pow iatu.

- Pan starosta  przekonyw a ł nas, 
że jeże li przekażemy szpita low i dz ia ł
kę - 240  m 2p o d  kw iac ia rn ią  „Róża", 
to znacznie podniesiem y wartości są
siedniej nieruchomości (z tak zwanym  
„be lw ederk iem ”  - p rzyp . red.), któ ra  
należy do szpitala - w sp o m n ia ł radny 
z K o tlin a . - Prezes spółki (M a rc in  Jan- 
tas - przyp. red.) przekonywał nas, że 
spodziewa się w  granicach 800, może 
900 tysięcy. I  „dziesiątka "przegłosowała 
to przekazanie dzia łk i, choć opozycja 
była przeciwna. 1 co się teraz sta ło?  
Ano stało się. „Podnieśliśm y” wartość. 
Obydwie dz ia tk i zostały wystawione - 
uwaga! -z a  610 tysięcy (ne tto ). A i  tak  
do przetargu n ik t się nie zgłosił. 1 co? 
Szpita l wystąpił z czymś innym. Ogło
s ił d rug i przetarg, w  któ rym  wystaw ił 
na sprzedaż tylko i  wyłącznie tę m ałą  
działkę pod  kw iaciarnią. I  z rob ił jeszcze 
coś innego. M y przekazywaliśmy działkę 
o wartości 91 tysięcy. To je s t na okrą 
gło 370 złotych za m e tr kwadratowy. 
A  szp ita l p rzy łoży ł cenę wywoławczą  
1.000 złotych za metr, czyli trzy razy 
taką, ja k  my przekazywaliśmy. Jest to 
cena zaporowa - w y licza ł K w aśn iew 
ski. - Nie wiem, o co chodzi. Inaczej 
pow iem ; prezes szpita la przyzna ł tym  
samym, że to, co m u p rzekaza liśm y  
w żaden sposób nie podnosi wartości 
dz ia łk i z „be lw ederk iem ”  - s tw ie rdz i! 
radny.

B y ły  w ó jt K o tlin a  p o d da ł też pod 
ocenę inny aspekt sprzedaży nierucho
m ości w  cen trum  Jarocina . - Chcia- 
łem przedstawić, w  ja k i  sposób szpita l 

sprzedaje nasz m ajątek. Jeżeli m e tr  
kwadratowy g run tu  był wyceniony na 
? 70 złotych, to po wymnożeniu okazuje

Fot. Piotr Ignasiak

się, że m etr kwadratowy „bełwederku ” 
sprzedajemy z a  800 zl. Ja  w  życiu trochę 
nabudowałem  - i  pryw atn ie, i  służbo
wo - i  n ie  potrzebuję być dyrektorem  
wydziału rozwoju, żeby sobie wyliczyć, 
że to 800  złotych to urąga wszelkim  
zasadom. Bo to je s t prawdopodobnie  
koszt fu n da m e n tów  i  może jednego  
stropu. Pozostają gołe ściany bez okien 
i  drzwi. Pamiętacie, co opozycja mówiła: 
„n ie  przekazujmy, niech szpita l sprzeda 
swoją działkę, a pow ia t swoją. Najwy
żej przekażemy pieniądze szp ita low i”. 
A le nie. I  teraz doprow adzili do tak ie j 
sytuacji, że prezes Jantas a lbo nie wie, 
co m a zrobić, a lbo doskonale wie, co 
robi. A  ja  się zastanawiam, o co w  tym  
całym interesie chodzi. Dlatego składam  
interpelację. Niech wreszcie członkowie 
zarządu pow ia tu  usiądą na portkach

i  niech m i napiszą - ja k  chłop krow ie  
na rowie, dosłownie tak  - o  co w  tym  
całym  interesie chodzi. Żeby m i się 

p o  nocach nie śniło, że m nie  starego 
Kwaśniewskiego ktoś puścił w  bambuko  
- m ó w ił o b u rzo n y  radny.

K ilka  dn i później zapytaliśmy pre
zesa M a rc in a  Jantasa, czy rzeczyw i
ście wie, co rob i w  sprawie sprzedaży 
dzia łek. - Po pierwsze: to  nie był p rze
targ, tylko licytacja - zastrzegł od razu 
prezes. - Po drugie: sprzedaż działek  
nie doszła do skutku z powodu braku  
zainteresowania. Jantas podkreśla, że 
jeś li podaw ał kwoty, których spodzie
w a ł się ze sprzedaży - nawet 900 tys. 
z ł, to  b y ły  ty lko  szacunki i w yn ika ły  
z w yceny rzeczoznawcy. - Rzeczywi
stą cenę dyktuje rynek i  tak  naprawdę  
ogłoszenie licytacji było tak im  jedynym

sposobem na zbadanie tego rynku. Ja  
podawałem wcześniej wartość, ja k ie j my 
się spodziewamy za te działki. Jednak to 
była wycena z operatu szacunkowego. 
Rynek pod yk to w a ł inacze j - t łu m a 
czy. Z  in fo rm a c ji Jan tasa  w yn ika , 
że w ys ta w io n ą  na sprzedaż n ie ru 
chom ośc ią  za interesowane by ły  trzy  
osoby. - Zadzwoniłem  do jedne j z nich 
i  zapytałem, ja k ie  były powody tego, że 
nie zgłosiła się do licytacji. Usłyszałem, 
że p o  wyliczeniu wszystkich nakładów, 
ja k ie  ten ktoś m usialby ponieść, żeby 
zrealizować na te j działce p lanowane  
przedsięwzięcie, okazało się, że inwe
stycja się nie opłaca - re lacjonuje pre
zes. - Ta osoba stwierdziła, że wycinka 
drzew na działce kosztowałaby 80 tysięcy 
złotych. D o tego dochodzi wyburzenie 
„be lw ederka”,-k tó ry  nie wpisywał się

w koncepcję przyszłej inwestycji. Summa 
sum m arum  d la  tej osoby cena była za 
wysoka. Spytałem, ja k a  kwota byłaby 
do przyjęcia i  usłyszałem: 500 tysięcy 
złotych netto - tw ie rd z i Jantas. - Po 
analizie doszedłem do wniosku, że nie 
będę ogłaszał kolejnej licytacji z obniżoną 
ceną wywoławczą, bo to m ija  się z celem. 
Ta wartość, którą podaliśmy w  pierwszej 
licytacji, jes t m inimalną, za ja k ą  chcemy 
sprzedać tę nieruchomość. Stwierdziłem, 
że w  tej sytuacji dobrym  rozwiązaniem  
będzie sprzedaż w  pierwszej kolejności 
tej mniejszej dzia łki, na które j obecnie 
sto i kw iaciarn ia „R óża”, z które j szpital 
i  tak nie korzysta - m ów i szef lecznicy. 
Cena w ywoławcza dz ia łk i wynosi 240 
tys. z ł netto. Jantas m ów i, że z ro b ił 
tak, ja k  życzyli sobie radn i p o w ia to 
wej opozycji. - Chcieli, żeby sprzedać 
tę działkę. Tylko tyle, że w  /c/t koncepcji 
m ia ł to zrobić pow ia t i  przekazać p ie 
niądze szpitalowi. A  m y to uprościliśmy 
i  działkę sprzedaje szpita l - wyjaśnia. 
Jantas uważa, że jest to  o wiele bardziej 
korzystne. - M yjako  spółka nie możemy 
sprzedać poniżej wartości księgowej. Po
w iatu to nie obowiązuje. Może obniżać 
cenę w  nieskończoność - dodaje prezes. 
Szef szpita la  nie rozum ie  zarzu tu  ze 
strony radnych, że cena jest wygórowa
na. - N ajp ierw  słyszałem, że lepiej, żeby 
sprzedawał tę działkę pow iat, bo je ś li 
będzie to rob ił szpital, to były’ podejrzenia 
o ja k iś , że tak powiem „w a łe k ”  czyli, że 
szpita l sprzeda to za tanio. Teraz jest 
zarzut, że sprzedajemy za drogo. Więc 
ja  nie wiem, o co tu chodzi. Czy ja  żyję 
w  ja k im ś  M a tm ie ?  - zastanaw ia  się 
Jantas.

Prezes szpitala pytany, czy nie oba
w ia  się, że dz ia łka  z „be lw ederk iem ”  
nie zna jdzie  nabywcy, odpow iada : - 
Jest jeden sposób, żeby to sprawdzić: 
wystawić na sprzedaż.

A N N A  K O N IE C Z N A

I

► KOTLIN

Nie wiadomo, czy będzie 
podwyżka dla pracowników 
interwencyjnych 11 osób by ło  

za trudn ion ych  w  ram ach 
ro b ó t pub licznych  
w  g m in ie  K o tlin

R adny D a riu sz  Józe fiak w n io 
skowa! d o  w ó jta  K o t lin a ,  aby ten 

P rzyzna! podw yżkę  p ra c o w n ik o m  
za tru d n io n ym  w  ram ach ro b ó t p u 
b licznych.

S tronn ik  w łodarza  gm iny z taką 
Propozycją wystąpił na ostatniej sesji. 
'  M ija  nasza kadencja, m am y pracow
ników, którzy bardzo dobrze pracują.

W nioskowałbym o podwyżkę lub pre 
m ię na lepszą motywację - d o w o d z ił 
D a riu sz  Józefiak.

W ó jt K o t lin a  M iro s ła w  P ater- 
czyk na sesji n ie us tosunkow a ł się 
do  w niosku radnego ze Sławoszewa. 
Jednoznacznej dek la rac ji n ie z ło ży ł 
rów nież w  trakcie  rozm o w y z „G a 
zetą” . - Chciałbym, żeby ta k  było. czy

będę w  stanie, to  się jeszcze okaże. 
Będzie to  uzależnione od m ożliwości 
finansow ych budżetu gm iny - s tw ie r
d z ił w ło d a rz  K o tlin a . D o d a ł, że jes t 
zadow o lony z pracy osób za tru d n io 
nych w  ram ach ro b ó t pub licznych . 
- N a jlep ie j d la  m nie byłoby m ieć taką  
stalą ekipę współpracowników, których 
m ia łem  przez te ostatnie cztery lata.

W p a ru  przypadkach te osoby pow tó
rzyły’ się, bo bardzo dobrze pracowały’ 
- w y jaśn ia ł w ó jt.

D o  końca października na wyna
grodzen ia  d la  p racow n ików  w ydano 
165.393,20 zł.

(era)

1 osob ie  um ow a  
w yg a s ła  30 w rześn ia

5 zakończyło  pracę 
31 paźdz ie rn ika

Ł
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► ŻERKÓW ► JAROCIN

Jabłoniow a zrobiona 
na tysiąc lat

■ . '  . ■ " Fot. Anna Kornecka

Mieszkańcy ulicy Jabłoniow ej m ów ią, że wreszcie „suchą nogą" będą m ogli dojść do swoich dom ów

M ieszkańcy u licy Jab łon iow ej 
w  C hrzan ie  m ogą się cieszyć z n o 
wej, as fa ltow e j n a w ie rzchn i na 
swojej drodze. - Teraz to zupełnie  
inaczej wygląda. Nareszcie skończy 
się to  b ioto - m ó w i je d n a  z kob ie t 
m ieszkająca p rzy  Jab łon iow ej.

P rzebudow ę p rzep row adz iła  
gm ina  z do finansow an iem  z F un
d u szu  O c h ro n y  G ru n tó w  R o l
nych U rzędu  M arsza łkow sk iego  
W o je w ó d z tw a  W ie lkopo lsk iego . 
- W  ubiegłym roku  dostaliśm y 400  
tysięcy do finansow an ia  od  m a r
szałka. W tym  roku  to było ty lko  
100 tysięcy - p o in fo rm o w a ł k ilka  
m ies ięcy tem u b u rm is trz  Jacek 
Jędraszczyk.

W  tej sytuacji w ło d a rz  gm iny  
m us ia ł zdecydow ać, k tó re  d ro g i 
re m o n to w a ć . D o  w y b o ru  m ia ł 
siedem  w p isa n ych  na lis tę  n a j
p iln ie jszych  po trzeb . W śród n ich

Kotwice Polski Walczącej na gali niepodległości
K o n ty n u a c ją  h o n o ro w a n ia  

i odznaczan ia  osób, dz ięk i k tó 
ry m  d z is ia j ży je m y  w  w o ln y m  
kra ju , m a ją  być „K o tw ic e  P o lsk i 
W a lczące j” . - Gdy byłem  s ta ro 
stą, rozpocząłem akcję wręczania 
rodzinom  W ielkopolskich Krzyży 
Powstańczych. Je j in ic ja to rem  był 
nieżyjącyjuż Jan Ja jo r - m ów i b u r

b y ły  cz te ry  n ieu tw a rdzone  u lice  
w  C hrzan ie : Jab łon iow a, W odna, 
K ró tka  i W iśniow a. - Dwa projekty  

ju ż  są - na Jabłoniową i  Wiśniową - 
m ó w ił wówczas Jędraszczyk. - Są 
je d n a k  sugestie, żeby zrob ić  Jab ło 
niową, bo tam  mieszka dwa i  p ó ł 
razy więcej osób n iż na Wiśniowej 
- doda ł.

W ykonaw cą p rzebudow y Ja
b łon io w e j zosta ła  f irm a  S trabag 
z Pruszkowa, k tó ra  wyceniła  us łu 
gę na n ieca łe  520 tys. z ł. Z a  tę 
cenę na drodze po łożono  dyw anik 
as fa ltow y i u tw a rd zo n o  pobocza  
o raz w jazdy na posesje.

O  re m o n t u l.  J a b ło n io w e j 
w  C hrzan ie  stara ł się radny W o j
ciech Raś. N a  jed n ym  z osta tn ich  
posiedzeń Rady M ie jsk ie j Ż e rko 

w a dziękow a ł za p rzebudow aną  
d rogę . - W łaśnie m ia ło  m ie jsce  
otwarcie ulicy Jabłoniowej. Trochę

m is trz  S tan is ław  M artu za lsk i. 
Chcąc kontynuow ać in ic ja ty 

wę z poprzednich lat, obecny w ło 
da rz  p o d ją ł decyzję o w ręczan iu  
odznak ro d z in o m  osób w a lczą
cych o  n iepod leg łość  z h it le ry 
zm em  i bolszewizmem. - Myślę, że 
podobnie, ja k  w poprzednich latach 
będą wręczane z okazji Święta N ie 

późno się dowiedziałem, ale cieszę 
się, że się  w  ogóle dowiedziałem. 
Bardzo dziękuję panu burmistrzowi, 
p a n i skarbn ik, panu  sekretarzowi 
i  wszystkim  radnym  za to, żeście 
uchw a lili p ieniądze na to, żeby ta 
inwestycja powstała. Zapraszam do 
Chrzana, żeby tę drogę zobaczyć. 
Naprawdę je s t zrobiona p iękn ie  - 
ja k  to  dz is ia j jeden z m ieszkańców  
pow iedzia ł: „n a  tysiąc la t ”. Jeszcze 
raz bardzo dzięku ję  - p o d k re ś lił 
radny  Raś.

N a  lis tę  d ró g  d o  re m o n tu  
z przyszłorocznego budżetu  w p i
sano dw ie kolejne u lice  w  C h rza 
nie: W odną i Akacjową. C zy zosta
ną przebudowane, zależeć będzie 
- podobn ie , ja k  w  tym  roku  - od 
wysokości do finansow an ia , które  
gm ina dostanie z urzędu m arsza ł
kowskiego.

(ann)

podległości. Clicemy, żeby zgłaszały 
się również rodziny tych osób, bo 
dzis ia j największą trudnością je s t 
właśnie dotarcie do tych zasłużo
nych osób - w yjaśn ia  w łoda rz .

Pierwsza pa rtia  zostanie roz 
dana na gali niepodległości, która  
odbędzie  się 11 lis topada  w  sali 
sesyjnej ja roc ińsk iego  ratusza.

(seb)

Rowerki da dzieci, 
kampania wyborcza 
da radnego

Na ostatn iej jarocińskiej sesji w  te j 
kadencji po jaw ili się niezw ykli goście

D w o je  n ie p e łn o s p ra w n y c h  d z ie 
c i o trz y m a ło  ro w e ry  o d  fu n d a c ji E co  
Textil. Wręczenie tró jko łow ych  po jazdów  
o d b y ło  się podczas osta tn ie j sesji rady 
m ie jsk ie j w  tej kadencji. R adość zm ą 
c ił  ra d n y  R o b e rt K a źm ie rcza k , k tó ry  
w  uroczystości w idz ia ł g łównie kampanię 
w yb o rczą  u rzę d u jącego  b u rm n is trz a . 
Z upe łn ie  inaczej postrzega sprawę M o 
nika L ipn icka , prezes zarządu  fundac ji.

- Te row erk i były w dyspozycji urzędu 
miejskiego p rzyna jm n ie j od połowy sierp
nia. Czyli w  czasie, kiedy dzieci mogłyby 
z n ich korzystać. C yrk urządziliśm y po d  
koniec października, kiedy dzieciom moż- 
naby wręczać sanki, a nie rowerki - oburza ł 
się radny.

Fundac ja  E co  Textil czerp ie ś rodk i 
na b ieżącą dz ia ła lność z p rze tw arzan ia  

|  odzieży w rzucanej do  specjaln ie ozna- 
|  kow anych po jem ników . K ilk a  z n ich  zo- 

s ta ło  rozm ieszczonych na terenie g m i
n y  Ja roc in , za co fundac ja  pos tanow iła  
się odw dzięczyć, przekazu jąc tró jk o ło 
we p o ja zd y  o łączne j w a rto ś c i p o n ad  
4 tys. z ł. - Już  w  sierpn iu  było wiadomo, 
że gm ina  je  otrzyma. N a  pytanie, dlaczego 
m ają być przekazane na sesji, pad ła  bardzo 
szczera odpowiedź jes t kampania wyborcza 
i  niektóre samorządy chcą ogrzać się w tym 
ciepłym wizerunku. To je s t odpowiedź uzy
skana z fu n d a c ji Eco Textil - pow iedz ia ł
na sesji R obert K aźm ierczak.

Żeby to  w yjaśn ić , skon taktow a liśm y 

się z prezeską fundac ji. Początkow o p o 
in fo rm o w a ła  nas, że p o ja z d y  z o s ta ły  
dostarczone „d w a  - trzy  tygodn ie  te m u ”  
przez firm ę  z K a lisza , k tó ra  w sp ó łp ra 
cuje z E co  Textilem . Z apoznana  przez 
nas z treścią w ypow iedz i radnego K aź- 
m ierczaka, ponow n ie  skon taktow a ła  się 
z dostawcą. - Rzeczywiście, rowery zostały 
dostarczone  w  s ie rpn iu . N ie  m og ły być 
je d n a k  od  razu przekazane, bowiem wy
typowanym dzieciom  wygasły orzeczenia 
o niepełnosprawności i  uzbieranie kompletu 
dokumentacji zajęło nieco czasu - wyjaśniła 
M o n ik a  L ipn icka .

D laczego  prezenty zos ta ły  przeka
zane na sesji rad y  m ie jskie j?  Prezeska 
tłum aczy, że fundac ji zależy na m ożliw ie  
uroczyste j o toczce w ręczan ia  row erów , 
a co za tym  idz ie  - na rozg łos ie . - Im  
więcej osób dowie się o naszej działalności, 
tym skuteczniej będziemy m og li pom agać  
niepełnosprawnym. Wie pan co? D la  m nie  
najważniejsze w  tym wszystkim je s t to, że 
dwoje dzieci będzie mogło się cieszyć tym i 
rowerkami. Jeśli ktokolwiek próbuje na tym  
rob ić politykę, to naprawdę szkoda - ocenia 
M o n ik a  L ipn icka .

PIO TR IG N ASIAK 
p .ig n a s ia k@ ja ro c in ska .p l
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► POWIAT
KAPlTAt LUDZKI

U W A G A ! R E K R U TA C JA !
F u n d a c ja  K a lis k i In k u b a to r  P rz e d s ię b io rc z o ś c i 
zaprasza do udziału w  b e z p ła tn y c h  s z k o le n ia c h  

k o m p u te ro w y c h

M ie js c e  s z k o le n ia :  J a ro c in  
T e rm in  ro z p o c z ę c ia  s z k o le ń : l is to p a d /g r u d z ie ń  2 0 1 4

•  ECDL Start (56 godzin WORD, EXCEL, Internet +  certyfikat ECDL)

•  ECDL Core (108 godzin: WORD EXCEL. POWER POINT, ACCESS. Internet +  certyfikat ECDL)

Daudziału w szkoleniach zapraszamy.asiiby spelniaiace pnniższe warunki;
•  wiek 18-64 lat,
•  wykształcenie: maksymalnie średnie,

•  status na rynku pracy: osoba bezrobotna, pracująca, nieaktywna zawodowo, ucząca sią lub kształcąca,

•  miejsce zamieszkania - powiaty jarociński, pleszewski. kaliski, ostrowski, krotoszyński, ostrzeszowski oraz 

kępiński, w szczególności obszary w iejskie

•  posiadające podstawy obsługi komputera

Zapisz się już dziś! Liczba miejsc ograniczona!

Zgłoszenia;
www.kip.kaiisz.pl szkolenia@kip.kalisz.pl;
tel. 62  7 6 5  6 0  51 tel. 6 2  7 6 4  12 42

Uwaga! Szkolenia odbędą się w ww terminach i lokalizacjach pod warunkiem zebrania minimum 12 uczestników 
spełniających kryteria projektu

„Podnieś kompetencje -  osiągnij sukces!”
Projekt współfinansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 

Człowiek -  Najlepsza inwestycja!

N agroda m inistra 
dla urzędu pracy

Starosta M ikołaj Szymczak złożył gratulacje załodze i d yrekto ro w i jarocińskiego  
urzędu pracy Grzegorzowi Fenglerowi

P ow ia tow y U rząd  P ra 
cy w  Jaroc in ie  zosta ł doce
n io n y  - o trz y m a ł nag rodę  
M in is t ra  P racy i P o lity k i 
S po łe czn e j. Z o s ta ła  ona  
p rz y z n a n a  „z a  o s ią g n ię 
cie w yso k ich  w ska źn ikó w  
e fe k ty w n o ś c i  z a t r u d 
n ie n io w e j i n a jle p s z y c h  
w ska źn ikó w  e fek tyw nośc i 
kosz tow e j p o d s ta w o w ych  
fo rm  a k tyw iza c ji z a w o d o 
w ej o ra z  d z ia ła ń  za s to so 
w anych  w  celu os iągn ięcia  
tych  w ska źn ikó w ” .

Ś r o d k i  p r z y z n a n e  

p rze z  m in is tra  p ra c y  na 
d z ia ła ln o ś ć  ja ro c iń s k ie g o  
P U P -u w  tym  roku  w ynos i
ły  n ieco  p o n ad  1,6 m in  z ł. 
D o d a tk o w o  z reze rw y m i
n is tra  u d a ło  się pozyskać 
b lisko  7,3 m in  zi. B ezrobo
cie w  pow iecie ja ro c iń sk im  
spad lo  d o  poz io m u  10,8 % 
(w  2013 r. - 13,3% ).

(ann)

http://www.jarodnska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
http://www.kip.kaiisz.pl
mailto:szkolenia@kip.kalisz.pl
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Rozdaje zapałki, 
choć nie pali si
do władzy
1 B ilb o rd y , u lo tk i  c z y  r e k la m y  to  s ta le  e le m e n ty  k a ż d e j  k a m p a n i i  w y b o rc z e j ,  
a le  k a n d y d a c i  id ą  c o ra z  d a le j. W  o s ta tn im  c z a s ie  s ię g a ją  p o  g a d ż e ty  ze  sw o im  
w iz e ru n k ie m . A k tu a ln ie  p ro w a d z i  w  ty m  w y śc ig u  b u rm is tr z  S ta n is ła w  M a rtu z a ls k i.

Na spotkanie z okazji Dnia Seniora przyszedł niezaproszony oficja lnie Adam  Pawlicki 
■ rozdaw ał książki swojego au torstw a. Burmistrz i jego zastępca zdaw ali się nie 
zauważać byłego w łodarza  m iasta

Baloniki i zabaw y dla dzieci by ły ty lko częścią atrakcji dostępnych na wrześniow ym  
festynie obecnego w łodarza  m iasta

O becny w łodarz  Jarocina od pew- 
nego czasu o d w iedza  d o m y  m ieszkań
ców, rozda jąc im  to rb y  ekologiczne o raz 
Pudelka zapałek ze sw oim  w izerunkiem . 
,c os ta tn ie  nie oznacza ją , że kandyda t 

na bu rm is trza  pa li się do  w ładzy, a - ja k  
Sani m ów i - „m a ją  one rozpa lić pozytywne 
Uczucia  do  b u rm is trz a ” .

- O dbiór m ieszkańców je s t bardzo sym
patyczny. Chcę dotrzeć przed w yboram i do 
Jak  największej grupy osób, ale gadżety to 
'ylko dodatkowy element - wyjaśnia M a rtu - 
Zalski. C o  więc jest na pierwszym miejscu? 
~ ̂ Potykam  się z ludźm i, by przekazać im  
skrótowe sprawozdanie z tych dwóch lat, 

>edy m ia łem  wpływ na to. co się w gm in ie  

, aeJe- IV m oje j ocenie je s t to  obowiązek 
’ 11’ m istrza  - m ó w i i doda je : - Z b ie ram  

sygnały o bolączkach, które dosięgają
Poszczególne osoby.

K w estia  s tra te g ii

p ró b u ją  czegoś innego, b o  tak  napraw dę 
każda fo rm a  w  ja k im ś  procencie m a 
u d z ia ł w  sukcesie.

Do ludz i bez ga d że tó w
Jeszcze inną  strategię zaproponow ała  

K a ta rzyna  S zym kow iak, k tó ra  odw iedza 
d o m y  w yb o rcó w , a le  bez u p o m in k ó w . 
Jedyna kandyda tka  na s tanow isko  b u r 
m is trza  Ja roc ina  w yjaśn ia , że kam pan ia  
kam pan ią , ale trzeba rozsądnie  patrzeć 
na budżet. - C i m o i kontrkandydaci m ają

1 pieniądze, więc w  tym k ie runku  poszli, ale 
°  m nie na gadżety p o  p rostu  nie stać. M oja  
|  kam pan ia  je s t bardzo spoko jna i  n iena-
2 chalna - w yjaśn ia  i tłum aczy, że nie m oże 
“■ szaleć, b o  je s t przecię tnym  m ieszkańcem

i m usi m ieć za co żyć też po  w yborach .

Po m ap ie  do u rny
Chodzenie po dom ach upodobał sobie 

rów nież A dam  Paw licki, k tó ry  zam iast za
pałek i toreb rozdaje m ieszkańcom  m apki. 
W  ja k im  celu? - Pokazujemy strategiczne 
inwestycje, ja k ie  pow in n y  być wykonane  
w  najbliższych latach. D o  tego dysponujemy 
też u lo tkam i - tw ie rdz i.

O p rócz  tej fo rm y  p ro m o c ji by ły  w ło 
d a rz  Ja ro c in a  m a  też w  k a m p a n ijn y m  
arsenale b ilb o rd y  i . . .  n iedaw no  w ydaną 
książkę. Jak tłum aczy, faktyczn ie  zb iegła 
się on a  z ka m p a n ią , ale nie m a w  nie j 
n ic  na te m a t w yb o ró w . - Z da rzy ło  się, 
Że k toś  pow iedz ia ł: „Zobaczym y, co tam  
proponujecie ”. A  ja  mówię, że to  nie je s t 
książka związana z kam panią, n ie m a tam  
niestworzonych h is to rii i  obietnic - op o w ia 
da. Zapytany, czy w  trakcie  poprzedn ich  
kam p a n ii w yborczych  ko rzysta ł z gadże
tów, odpow iedz ia ł: - Wcześniej n ie napisa
łem żadnej książki, ale oczywiście m ie liśm y  
ulotki.

Bez gadże tów  p ró b u je  radz ić  sobie 
Jerzy W alczak. O becny radny nie p lanu je  
też takow ych w ykonać i zasypywać n im i 
w yborców . - To je s t kwestia ja k ie jś  taktyk i 
wyborczej, ale też finansów. Trzeba się zde
cydować, czy lepiej dotrzeć do mieszkańca 
słowem, czy gadżetem. M ó j zespól i  ja  uwa
żam y że rozdaw anie gadżetów nie je s t do 
końca skutecznym  elementem ka m p a n ii 
i  dlatego z n ich nie korzystamy - tłum aczy.

Janusz K raw iec co p raw da rozm aw ia  
z m ieszkańcam i, ale nie chodz i od  d rzw i 
do  d rzw i. Z decydow a ł się na tradycy jną  
drogę. - Ja prowadzę taką bardziej wizerun
kową kampanię, czyli gdzieś gazetka, gdzieś 
ulotka, gdzieś baner - tłum acz)' obecny szef 
D o m u  P om ocy Społecznej w  Zakrzew ie. 
Krawiec uważa, że poszczególni kandydaci

Festynem  w  w ybo rcę
Stanisław  M artuza lsk i i Adam  Paw lic

k i lu b u ją  się, podczas trw ające j kam pan ii 
w yb o rcze j, w  o rg a n iz o w a n iu  p ik n ik ó w  
ro d z in n y c h . M im o  je s ie n n e j aury , ten 
d ru g i n ie  odpuszcza  i na  10 lis to p a d a  
zap la n ow a ł kolejny, tym  razem  n ie p o d 
leg łościow y.

Zapałki, to rb y  
ekologiczne 
i u lotki rozdaje  
mieszkańcom  
Jarocina 
burm istrz  
Stanisław  
M artuzalski
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D e b a ta  k a n d y d a tó w  n a  b u r m is t r z a  
Ż e r k o w a  z g r o m a d z i ła  w  s a l i  M ic k ie 
w ic z o w s k ie g o  C e n t r u m  T u r y s ty c z n e g o  
r e k o r d o w ą  l ic z b ę  m ie s z k a ń c ó w .  T rz e b a  
b y ło  d o s ta w ia ć  k r z e s ła ,  a  i t a k  c z ę ś ć  
p u b l ic z n o ś c i  o g lą d a ła  p o je d y n e k  n a  
s to ją c o .

P r e te n d e n c i d o  n a jw a ż n ie js z e g o  s ta 
n o w is k a  w  g m in ie :  T o m a s z  G o g u ls k i ,  
J a c e k  K m ie ć ,  K a s p e r  E k e r t  i  J a c e k  
J ę d ra s z c z y k  u s ie d l i  n a p r z e c iw  p o n a d  
d w u s tu o s o b o w e j g r u p y  m ie s z k a ń c ó w ,  
k t ó r z y  p r z y s z l i  p o s łu c h a ć ,  c o  m a ją  im  
d o  z a p r o p o n o w a n ia .  O r g a n iz a to r a m i 
d e b a ty  b y l i :  p o r t a l ja r o c in s k a . p l  i  „ G a 
z e ta  J a r o c iń s k a ” .

K a n d y d a c i  o d p o w ia d a l i  n a  p y ta n ia  
p ro w a d z ą c y c h :  P io t r a  P io t r o w ic z a ,  p r e 
z e s a  P o łu d n io w e j  O f ic y n y  W y d a w n ic z e j  
i  A n n y  K o n ie c z n e j ,  d z ie n n ik a r k i  „ G a z e 
t y  J a r o c iń s k ie j ” . D o t y c z y ły  o n e  m ię d z y  
in n y m i  r o z w o ju  t u r y s t y k i  w  g m in ie  
Ż e r k ó w ,  d a ls z e g o  f u n k c jo n o w a n ia  M i c 
k ie w ic z o w s k ie g o  C e n t r u m  T u r y s ty c z 
n e g o ,  r e m o n tu  d r ó g ,  g a z y f ik a c j i  i  w ie lu  
in n y c h  s p ra w , k tó r e  b e z p o ś r e d n io  w p ły 
w a ją  n a  ż y c ie  m ie s z k a ń c ó w .

(a n n )

► DEBATA KANDYDATÓW NA BURMISTRZA ŻERKOWA

Ponad dwustu mleszt 
wybierało burmistrz!

JACEK JĘDRASZCZYK ' JACEK KMIEĆ -  . TOMASZ GOI

► NAJWAŻNIEJSZE  

INWESTYCJE  
W  NADCHODZĄCEJ 
KADENCJI. KTÓRE 

Z NICH BĘDĄ  
REALIZOW ANE  
W  PIERWSZEJ 
KOLEJNOŚCI?

• Budowa centrum aktywności społecznej dla osób star
szych w form ie spółdzielni socjalnej i dzienny dom pobytu 
dla osób starszych
• Budowa parku niezwykłego na terenie osiedla mieszka
niowego w  Żerkowie
• Remont kompleksu basenów w  Żerkowie i rozbudowa 

in frastruktury rowerowej na terenie gminy
• Remonty i przebudowa dróg, w tym  budowa dróg osie
dlowych w  Żerkowie oraz budowa dróg dojazdowych do pól 

na terenie gminy

• Budowa i rozwój rynku pracy dla mieszkańców - nie dla 
„sw o ich” , a więc przygotowanie terenów pod inwestycje, 
współpraca z inwestorami i pozyskiwanie ich z zewnątrz.
• Budowa mieszkań: „W  Żerkow ie n ie  m a gospodark i m iesz

kan iow e j, ona n ie  is tn ie je , d la tego  trzeba  ją  stworzyć, żeby  
ludz ie , k tó rzy  chcą  tu  zostać, m ie li  gdz ie  m ieszkać. Z tym  
zw iązane  je s t  p rzygo tow an ie  te renów  p o d  to budow n ic tw o  
i  p raca  d la  firm  budow lanych , zw łaszcza  m ie jscow ych . "
• Gazyfikacja gminy: „M ie s z k a ń c y  chcą  ten  gaz i  trzeba  im  
to  um o ż liw ić . M am y dw u d z ie s ty  p ie rw szy  w ie k  i  m us im y  
ko rzystać z d o b ro d z ie js tw  tego cz a s u ."

• Zdecydują mies- 
b u rm is trza , to  rrtil 
ja k ie  będą rea lizo* 
m ieszkańców  w tył
• Budowy dróg i cł

• Budowa krytego 
ofertę MCT.

► PRZYSZŁOŚĆ

M ICK IEW IC ZO W SKIEG O
CENTRUM

U  TURYSTYCZNEGO.

CZY KULTURA PO W INN A  
ZOSTAĆ ODDZIELONA  
OD DZIAŁALNOŚCI 

H 0 T E L 0 W 0 -  
TURYSTYCZNEJ?

• Należy oddzielić działalność gospodarczą od kulturalnej.
• Kulturę połączyć z b iblioteką publiczną.
• Dzia ła lność gospodarcza: m odern izacja zarządzania, 
między innym i wprowadzenie równoważnego czasu pracy, 
wzbogacenie oferty, zwiększenie dostępu do infrastruktury.
• Kultura: wzbogacenie oferty i zintensyfikowanie działań 
na terenie całej gminy, redukcja kosztów utrzymania obiek
tów  między innym i przez montaż paneli fotowoltaicznych 
i przebudowa stacji uzdatniania wody.

• Rozdzielenie dwóch funkcji MCT. „Je d n o  to je s t  podm io t, 
k tó ry  m oże no rm a ln ie  funkc jonow ać na rynku  i  p rzynos ić  
dochody i  n ie  po trze b u je  w sparc ia  g m in y  w tym  zakresie. 
A d rug ie  to kw estia  ku ltu ry . Praw ie zawsze niedochodowa. 
Dlatego je s t finansowana z budżetu  gm iny a lbo innych źróde i."
• „Jes te m  za tym , żeby M CT pod lega ło  p rzep isom  spó łek  
handlow ych. B ędzie  spółką, k tó ra  p o tra f i za rab iać  i  może  
wreszcie MCT będzie dochodowe. Będzie manager, k tóry się na 
tym  zna, żeby stan finansów  te j je d n o s tk i by t wreszcie ja sn y ."

• Powinni zdecyd1 
p rze p ro w a d z ić  refe

• Strona interneto^ 
swoje opinie na r$
• „M y ś lę , że znsc‘ 

rozd a n ie  środków ’  
dostosować, p rze ^  

ja w ia ją c y c h  się  
za ro z d z ia łe m ."

► ŻERKÓW  G M IN Ą  

TURYSTYCZNĄ.
W  JAKI SPOSÓB  
WYKORZYSTAĆ  

POTENCJAŁ W  TYM  
OBSZARZE?

• „ N ie  c h c ia łb y m  zm arnow ać ju ż  tego, co os iągnęliśm y, 
c z y li o rg a n iz a c ji M is trzo s tw  P o lsk i w  K o la rs tw ie  G órskim . 
Ż erkó w  s ta ł s ię  p ra w ie  s to lic ą  P o lsk i w  te j d y s cyp lin ie . 

M ie liś m y  m is trzo s tw a  Europy w rugby. To p rz e k ła d a ło  s ię  
na p ro m o c ję  naszego te re n u ."
• Rozwój tu rystyk i weekendowej, biznesowej, szkolnej - 
opracowanie specjalnej oferty, pakietu. A także rowerowej 
z wykorzystaniem tras w ie lkie j pętli w ielkopolskiej.
• Turystyka piesza, czyli odtworzenie tras pieszych od Jaro
cina do Śmiełowa.
• Utworzenie centrum inform acji turystycznej.
• Współpraca z Nadleśnictwem Jarocin i dyrekcją Banku 
Krajowego, budowa wież widokowych.
• Współpraca z muzeum w  Śmiełowie. Zaangażowanie lokal
nych organizacji pozarządowych i mieszkańców dla rozwoju 
agroturystyki.

• Promocja oraz prawidłowa i dokładna identyfikacja po
siadanych zasobów.
• Inwestycje w  turystykę aktywną, czyli budowa ścieżek 
rowerowych, szlaków turystyki pieszej.
• Inwestycje w  turystykę kulturow ą i krajobrazową. Szlaki 
edukacyjne związane z muzeami i kościołami, które będą 
elementem przyciągającym turystów  - młodszych, w śred
nim wieku i starszych.
• Baza noclegowa. „O p ró cz  tego, że m am y ho te l, m uszą  
pow staw ać gospodars tw a a g ro tu rys tyczne  i  p ryw a tn e  kw a
tery. A to są m ie jsca  p ra c y  d la  m ie szkań có w ."

• Promocja gminy 
liw o ś c i je s t  w ie le ,1' 

rehab ilitacy jnych  
m ałych  i  ś r e d n ik  

k tó rzy  wysyłają  
rów n ież p a k ie ty  P -
• Myślę, że c ie k l i  
cieczki po Żerko^J 

organizowane

► POMYSŁ NA ANIMACJĘ  
ŻYCIA KULTURALNEGO  
POZA M IASTEM  ŻERKÓW

• Wykorzystanie wyremontowanych sal wiejskich i ożywienie 
działalności społecznej widzę poprzez anim atorów wspólnie 
z Kołami Gospodyń W iejskich, kołami emerytów, strażakami 
i m łodzieżą szkolną.
• Realizacja pom ysłów  m ieszkańców z wykorzystaniem  
budżetu obywatelskiego.
• Wydzielenie w  strukturze MCT stanowiska lokalnego animato
ra kultury, żeby trochę dopingował i wymuszał pewne działania.
• Pozyskiwanie środków zewnętrznych z przeszkoleniem lo
kalnych liderów i przedstawicieli organizacji pozarządowych 
z zakresu pozyskiwania takich środków.

• Kultura równa dla wszystkich. „D la te g o  m ów ię  o ro zd z ie 
le n iu  j e j  od  d z ia ła ln o ś c i gospod a rcze j MCT.”
• Różne form y aktyw izacji mieszkańców.
• Animatorzy życia kulturalnego. „S a m i m ieszkańcy p o w in n i 
też być ta k im i a n im a to ra m i."

X

t y
5

WPADKI KANDYDATÓW

►
 JACEK JĘDR ASZCZYK Pomylił wysokość obowiązującej na terenie gm iny opłaty za odbiór śmieci. Jego 

zdaniem wynoszą one 5 ,5 0  zł i 6 ,5 0  zł. Naprawdę to - 5 ,5 0  zł i 1 0 ,5 0  zł. ►
 JACEK K M IE Ć  Wykazał się n i e z n ^  

o potrzebie utworzenia w  R aszek

http://www.jarocinska.pl
portaljarocinska.pl
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' -S toro m ie s z k a ń c y  w yb ie ra ją  • Rewitalizacja basenów kąpielowych razem z boiskami i te- 
^awo w ybrać sob ie  inw estyc je , renami rekreacyjnymi łącznie z budową kortów tenisowych
afego będę p rzy jm o w a ł sugestie  • Inwestycja drogowa, która połączy Żerków z Suchą. Brakuje

połączenia z drogą wojewódzką, która prowadzi do bardzo
i ważnego miejsca, czyli w  okolice Konina.

u Ptzy hotelu, który uatrakcyjni • Rozwiązanie problemów związanych z gospodarką wodno- 

ściekową i gazyfikacja.

Fot. Stanisław Dziekański

ODPOWIEDZI NA PYTANIA INTERNAUTÓW I DZIENNIKARZY „GAZETY JAROCIŃSKIEJ" 
WYBIERANE PRZEZ KANDYDATÓW Z LISTY

^i&Szkańcy. „N a le ż a ło b y  m oże

mieszkańcy mogliby wyrażać

. ^ 'n n o  tu  m ie ć  ró w n ież  nowe  
i,;' Jesf to p o d m io t, k tó ry  m ożna  
^ le ż n o ś c i  od  m o ż liw o śc i po -  

i lfirn n ie j osob iśc ie  n ie  by łbym

• Mickiewiczowskie Centrum Turystyczne pozostanie w  takiej 
formie, w  jakiej jest obecnie, czyli ośrodka kultury i rekreacji.
• „ N ie  l ik w id u je  s ię  p o d m io tu , k tó ry  o trzym u je  nagrodę  
za w zorcow y m od e l za rządzan ia  in s ty tu c ją , ku ltu ry , a M CT  
taką  nagrodę d o s ta ło ."
• „ N ie  zm ie n ia  s ię  p o d m io tu , k tó ry  m a pozytyw ną o p in ię  
w zakres ie  w drażan ia  ś rodków  e u ro p e js k ic h ."
• Przyłączenie do MCT biblioteki gm innej. B iblioteka w  ta 
kiej form ie nie ma możliwości pozyskiwania środków ze
wnętrznych.

k nie środków na turystykę. „/V 
l ę  pF/?O/V-u w fo rm ie  turnu:

Z funduszy soc ja ln  
U y o rs tw , u rzędów  i  in s ty tu  
t o m ik ó w  na w ypoczynek. 
t>, f/ a P o tenc ja lnych  odb io rco  

L  a odwiedzających byłyby 
ni# ^ s k im  Parku Krajobrazów

1 . C z y  w i d z i  p a n  p o t r z e b ę  d a ls z e g o  
f u n k c j o n o w a n i a  n i e p u b l i c z n y c h  
s z k ó ł  p o d s t a w o w y c h  w  L u d w i n o -  
w i e  i L u b i n i  M a łe j?
J a c e k  J ę d r a s z c z y k  -  W i d z ę  t a k ą  
p o t r z e b ę ,  p o n ie w a ż  t a k ie  s ą  t e ż  
t r e n d y  m in is t e r s t w a  o ś w ia t y .  D z ie c i  
i r o d z ic e  m a ją  b lis k o  d o  s z k o ł y  i j e 
ż e li t y c h  d z ie c i b ę d z ie  w y s t a r c z a ją c a  
l ic z b a ,  s z k o ł y  p o w i n n y  p o z o s t a ć .

2 . K u l t u r a  c z y  s p o r t  - n a  c o  z a 
m i e r z a  p a n  w y d a ć  w i ę c e j  i w  j a 
k i e j  f o r m i e  ( i n w e s t y c j e ,  d o t a c j e  
p o d m io t o w e ,  d o t a c j e  d la  N G O ) ?  
C z e g o  o s t a t n i o  d o ś w i a d c z y ł  p a n  
k u l t u r a l n i e  i s p o r t o w o  - c h o d z i  
m i o  t o ,  c z y  k a n d y d a c i ,  w  o g ó le  
s ą  u c z e s t n i k a m i  - o d b io r c a m i  t e g o

na co w yda ją  grube m iliony (albo 
nie wydają)?
K a s p e r  E k e r t  -  N a d a l  b ę d z i e m y  
i n w e s t o w a ć  w  s p o r t .  N ie  z a p o m i 
n a ją c  o c z y w i ś c i e  o  k u l t u r z e ,  w  k t ó 
re j in w e s t o w a n i e  p o w in n o  b y ć  n ie  
m n ie j s z e .  D la t e g o  t e ż  s k u p i e n i e  
t y c h  d w ó c h  d z i e d z i n  w  M C T  je s t  
t y m  b a r d z ie j  s ł u s z n e .  A  je ś l i  c h o 
d z i  o  m o je  u c z e s t n ic t w o ,  t o  o s t a t 
n io  u c z e s t n i c z y ł e m  w  j u b i le u s z u  
2 0 - le c ia  o r k ie s t r y  d ę t e j.

3 . Co zamierza pan zrobić d la ludzi 
starszych z terenu gm iny?
J a c e k  K m i e ć  -  O p r ó c z  o f e r t y  k u l 
t u r a ln e j,  m a r z y  m i s ię ,  ż e b y  z a g o 
s p o d a r o w a ć  t e r e n  w  R a s z e w a c h ,  
m ó w i ę  t u  o  o ś r o d k u ,  k t ó r y  t a m

je s t ,  ż e b y  p o w s t a ł  t a m  D o m  P o 
m o c y  S p o łe c z n e j,  b o  b r a k u je  ta k ie j  
p la c ó w k i  n a  n a s z y m  t e r e n ie .  T a m  
s ą  z a s o b y ,  ż e b y  je  d o  t e g o  c e lu  
w y k o r z y s t a ć .

4 .  C z y  w i d z i  p a n  m o ż l i w o ś ć  z w i ę k -  
> s z e n ia  i lo ś c i  m i e s z k a ń  s o c j a ln y c h

n a  t e r e n i e  g m in y ?
T o m a s z  G o g u ls k i  -  Z a d a n ie m  g m in y  
je s t  t w o r z e n i e  m ie s z k a ń ,  k t ó re  p ó ź 
n ie j w c h o d z ą  d o  m ie s z k a n io w e g o  
z a s o b u  g m in y .  W  s k ła d  te g o  z a s o b u  
w c h o d z ą  m ie s z k a n ia  s o c ja ln e  i ja  
w i d z ę  p o t r z e b ę  t w o r z e n i a  t a k ic h  
m i e s z k a ń .  M o ż n a  t o  z r e a l i z o w a ć  
p r z e z  b u d o w ę  n o w y c h  a lb o  p o z y 
s k i w a n i e  z  t e g o ,  c o  j u ż  je s t .

p r z e z  a m l= ,i t n y c h  n a u c z y -  
' b a n i e m .  M o g ł y b y  p o w s t a -  

I ° °y  o c z y w i ś c i e  p o w i n n y  b y ć

t y n e .

! S t u

^ C y

• Promocja.
• Zmiana zasad działania lokalnej grupy działania. „M o im  
zd a n ie m  p o w in n o  to p ó jść  w  s tronę  naszych p ó łn o cnych  
sąsiadów, c zy li M iłos ław ia , Pyzdr. D laczego? M am y Żerkow- 

sko-C zeszewski Park Krajobrazowy, czy li te m ie jsca  m ogłyby  
s ię  zn a ko m ic ie  w rea lizow ane  p rze d s ię w z ię c ia  w pisać. ”

• W ykorzystanie potencja łu kultu ra lnego m ie jscowości: 
„P rze jrzy jm y  sobie m apkę, ja k ic h  m am y tu  poe tów  i  p isarzy: 
R eym ont - Kołaczkowo, S ło w a ck i - M iłos ław , M ic k ie w ic z  
- Ś m ie łów , S ie n k ie w ic z  -  śc ie żka  e d u k a c y jn a  zw iązana  

z d ę b a m i. Tak, że k o le jn e  p o le  do  p o p isu , je ś l i  c h o d z i 
o ru ch  tu rys tyczn y ."
• Wykorzystanie wód termalnych. „K ilo m e tr  p o d  n a m i zn a j
d u ją  s ię  wody o te m p e ra tu rze  4 5 , 5 0  s to p n i. P rzy ob e cne j 
te c h n o lo g ii m ożem y bez p ro b le m u  je  w ykorzystać na ce le  
rek re a cy jn e  i  uzdrow iskow e. ”

• Budżet obywatelski.
• Aktywizacja społeczności lokalnych.
• Stowarzyszenia. „N ie k tó re  d z ia ła ją  ju ż  p rężn ie . One mogą  
dostać dofinansow anie i  m y pow inn iśm y im  w tym  pom agać."

■ który gmina przeznacza na finansowanie gospodarki śm ieciowej. M ów ił też 
Społecznej, który funkcjonuje już w tej miejscowości prawie od roku.

TAK - NIE

C Z Y  N A  T E R E N I E  G M I N Y  Ż E R K Ó W  P O W I N N Y  P O W S T A W A Ć  E L E K T R O W N I E  W I A T R O W E ?

|  Jacek Jędraszczyk - nie |  Kasper Ekert - nie |  Jacek Km ieć - tak |  Tomasz Gogulski - tak

C Z Y  S K O R O  W  Ż E R K O W I E  N I E  M A  P O S T E R U N K U  P O L I C J I ,  P O W I N N O  S I Ę  P O W O Ł A Ć  S T R A Ż  G M I N N Ą ?

|  Jacek Jędraszczyk - nie |  Kasper Ekert - nie Jacek Kmieć - nie |  Tomasz Gogulski - nie

C Z Y  N A  T E R E N I E  G M I N Y  Ż E R K Ó W  P O T R Z E B N Y  J E S T  Ż Ł O B E K ?

jJacek Jędraszczyk - z decyzją trzeba poczekać | Kasper Ekert - tak |  Jacek Kmieć - tak 

Tomasz Gogulski - tak

C Z Y ,  J E Ś L I  Z O S T A N I E  P A N  B U R M I S T R Z E M ,  U T W O R Z Y  P A N  S T A N O W I S K O  W I C E B U R M I S T R Z A ?

|  Jacek Jędraszczyk - nie |  Kasper Ekert - nie |  Jacek Km ieć - tak |  Tomasz Gogulski - raczej nie

C Z Y  W  G M I N I E  Ż E R K Ó W  P O W I N N Y  Z O S T A Ć  O B N I Ż O N E  S T A W K I  Z A  O D B I Ó R  Ś M IE C I?

Jacek Jędraszczyk - nie |  Kasper Ekert - 5 ,5 0  zł zostaje, 10 ,50  zł do obniżenia

|  Jacek Kmieć - trudno m i się odnieść | Tomasz Gogulski - tak

L WYNIKI SONDAŻU

► Jacek 
Jędraszczyk

4 6

przeprowadzonego wśród uczestników debaty wyborczej

► Jacek 
Kmieć

► Kasper 
Ekert

--------- a LT.
► Tomasz 

Gogulski

4 0 29 5

► Puste 
karty do 
głosowania
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Polityka w  niepotrzebnej karetce
J S z p ita l  P o w ia to w y  w  J a ro c in ie  o d  p ra w ie  ro k u  d y s p o n u je  k a re tk ą  t r a n s p o r to w ą ,  k tó re j je d n a k  n ie  u ż y tk u je . B u rm is trz  M a r tu z a ls k i  
tw ie rd z i, ż e  to  ze  w z g lę d u  n a  je g o  o s o b is ty  u d z ia ł  w  p o z y s k a n iu  p o ja z d u . P re z e s  sp ó łk i o d p ie r a  te n  z a r z u t  i ja k o  p rz y c z y n ę  n ie u ż y w a n ia  
a m b u la n s u  p o d a je  o g ra n ic z o n e  f in a n se .
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- Rok temu zapytałem prezesa Jantasa, czy nie 
m a potrzeby, aby w  szpitalu po jaw iła  się karetka  
transportowa. Odpowiedział, że oczywiście. Ta ka
retka przyjechała z Libercourt i  została przekazana 
szpitalowi. Możemy przejść się z drug ie j strony  
budynku. Ta karetka nadal stoi, je s t nieużywana. 
W  m ojej ocenie tylko ze względu politycznego. Nie 
chciano przyznać, że burm istrz M artuza lsk i stara  
się na wszelkie możliwe sposoby pomagać - obw ie
ścił S tan is ław  M artu za lsk i podczas konferencji 
prasow ej, k tó ra  od b y ła  się p rzed budynk iem  
szpitala.

Rzeczywiście, we w skazanym  przez niego 
m ie jscu m ożna  znaleźć am bu lans, k tó ry  na
da l m a barw y i oznakow anie francuskiej s łuż
by  zdrow ia . Po jazd w yraźnie niszczeje, w idać 
na n im  rdzę. - No sto i ju ż  dłuższy czas, nigdzie 
nie wyjeżdża - p o tw ie rd z iły  p racow n ice  szp i
ta la , k tó re  s ta ły  a ku ra t p rz y  ty ln y m  w e jśc iu  

do lecznicy.
O  wyjaśnienie tej kuriozalnej sytuacji poprosi

liśm y prezesa M arc ina  Jantasa. N a wstępie ubo
lewał, że burm istrz prowadzi kampanię wyborczą 
na terenie szpita la  i nawet nie po in fo rm o w a ł go 
o  takim  zamiarze. Dlaczego kierowana przez pre
zesa placówka nie korzysta z karetki przekazanej 
przez L ibercourt? - Z  punktu  widzenia bieżącej

działalności szpitala nie potrzebujemy dodatkowego 
ambulansu. Te, k tó rym i dysponujemy, są wystar
czające. Natom iast oczywiście dobrze się stało, że 
ta karetka została przez m iasto partnerskie przeka
zana. Gdyby doszło do aw arii którejś z karetek, ta 
mogłaby pe łn ić  funkcję  zastępczą - m ów i Jantas. 
Koszt doprowadzenia pojazdu do  stanu używal
ności i dostosowania je j do przepisów, a więc np. 
przemalowania, oszacował na kilkanaście tysięcy 
złotych. Póki co, szpita l nie m a pieniędzy na taki 
wydatek. D okona go dop ie ro  wówczas, gdy N a 
rodowy Fundusz Z drow ia  przekaże spółce środki 
za tzw. świadczenia nie lim itowe, wynikające cho
ciażby ze zwiększonej liczby urodzeń w  szpitalu. 
M a  to  być ok. 200 tys. z l. Jak przew iduje prezes 
szpitala, przelew pow in ien tra fić  na kon to  spó ł
k i jeszcze w  listopadzie. W tedy część pieniędzy 
zostanie przeznaczona na am bulans z Francji.

C o  z zarzutem  M artuza lsk iego , że sytuacja 
m a podłoże polityczne? - Proszę się nie doszu
kiw ać drugiego dna. Gdybym był złośliwy, to po 
wiedziałbym, że to m iasto partnerskie L ibercourt 
przekazało tę karetkę, a nie burm istrz. On się pod  
to podłączył i  próbuje to wykorzystać w  kam panii 
- ocenia M a rc in  Jantas.

P IO T R  IG N A S IA K
p .ignasiak@ jaroc inska.p l

SPROSTOWANIE

W  artyku le  p t. „M ło d z ie ż  nie czyta  zakazanych książek”  z n r  44 
(1255), 31 październ ika 2014, po jaw iły  się błędne in fo rm acje  dotyczące 
ilośc i w ypożyczonych  pozyc ji w  b ib lio tekach  g m iny  Jaraczewo i N ow e 
M ia s to  nad W artą.

Poprawne statystyki b ib lio tek i w  Jaraczewie w yg ląda ją  następująco: 
w  2012 r. - 8.500 (dz iec i) i 8.136 (d o ro ś li) , w  2013 r. - 9.186 (dzieci) 
i 8.566 (d o ro ś li) , do  w rześnia  2014 r. - 5.845 (dz iec i) i 5.681 (d o ro ś li). 
D ane w  la tach  2012 i 2013 są o  po łow ę  wyższe w  stosunku do  p rzed
staw ionych  w  p op rzedn im  numerze.

B ib lio teka w  N ow ym  M ieście nad W artą  dokona ła  korekty danych: 
2012 r. - 23.127 (dzieci) i 23.669 (dorośli), 2013 r. -24.728 (dzieci) i 22.300 
(do roś li), do  31 sierpnia 2014 r. - 17.715 (dzieci) i 14.560 (do roś li).

Z a  wszelkie uchyb ien ia  przepraszam  ob ie  ins ty tuc je  i ich  czy te ln i
ków.

D A G M A R A  Ś W IE R K O W S K A

ŻERKÓW

Wyborcze stawki 
przyszłorocznych podatków

O G Ł O S Z E N I E

5 ? *  Salon 
optyczny/

Jarocin, ul. W rocławska 22, 
tel. 62 505 20 46
c z y n n e : pn . - p t .  1 0 .0 0 -1 8 .0 0  
s o b o ta  9 .0 0 -1 3 .0 0

przy zakupie 
dwóch par 
okularów

DRUGA OPRAWA '
ZA | ’ z w y b ra n e j

k o le k c ji

kupon rabatowy o w a rto ś c i 1 0 0  21” 
na zakup soczew ek p ro g re s y w n y c h

B E Z P Ł A T N E
BADANIE WZROKU
p rz y  z a k u p ie  o k u la ró w

K o ń czy  się kadencja  żerkow - 
sk iego  s a m o rz ą d u . U rz ę d u ją c y  
b u rm is trz  Żerkow a Jacek Jędrasz- 

czyk chce pozostać na stanow isku, 
d la tego  sta rtu je  w  w yborach . N ie 
m a jednak  pewności, c zy je  wygra. 
M im o  to  nada l chce m ieć w p ływ  
na gm inne finanse - p rzyna jm n ie j 
jeszcze przez rok. Dlatego przystąpi! 
do  opracow an ia  budżetu  gm iny  na 
2015 r.

Żeby dokum ent m óg ł powstać, 

radni na ostatnim  posiedzeniu usta
l i l i  wysokość przyszłorocznych p o 
datków . B u rm is trz  zap roponow a ł: 
- Żeby podatk i pozostał)’ na tym sa

mym poziomie. To jest taka m ojaproś
ba - zw róc ił się do  radnych. - N ik t tu

krzywdy nie będzie m ia ł - an i rolnicy, 
a n i c i pozostali podatnicy, którzy p ro 
wadzą działalność w innych działach 
- dodał.

U trzym u jąc tę samą stawkę p o 
datku rolnego radni m usieli obniżyć 
m aksym alną średnią cenę żyta za 
11 kw a rta łó w  tego roku  og łoszoną 
przez g łów ny U rząd  Statystyczny, 
k tó ra  jes t podstaw ą do ob liczan ia  
tego podatku  - z 61,37 z ł do  54 zł.

T radycy jn ie  p rzy  u ch w a la n iu  
podatku  rolnego glos zabra ł radny 
Z dz is ław  Paluszkiewicz. - Z  drżącą 
ręką, ale mogę podnieść za tą staw
ką. A le  tak  praw dę mówiąc, to  by 
m usiala być obniżona, bo wszystko 
nam  tanieje: zboże,, mleko, ku ku ry 

dza. Państwo sta le  żeruje na tych 
ro ln ikach  - a rg u m e n to w a ł radny  
z Brzóstkowa. -A  co mają powiedzieć 
ci, którzy prowadzą inną działalność, 
nierolniczą? Ich  też n ik t n ie oszczę
dza. In flac ja  idzie w górę - s tw ierdz ił 
b u rm is trz  Jędraszczyk. W ło d a rz  
g m in y  p rz y z n a ł,  że co  p ra w d a  
Ż e rkó w  je s t g m in ą  ro ln iczą , ale:

- Rolnicy dostają - napraw dę nie chcę 
nikom u wymawiać - choćby dopłaty  
do paliw a. I  niedługo byłoby tak, że my’ 
będziemy wypłacać więcej tych dopłat 
niż wpłynie z podatku  rolnego. Poza 
tym, je ś li chcemy rem ontować drogi 
dojazdowe do / » /  albo odtw arzać rowy 
melioracyjne, musimy m iećfundusze
- tłum aczy ł b u rm is trz . (a n n )

S ta w k i poda tku  od n ie ruchom ośc i (za 1 m 2)

► od gruntów związanych z prowadzeniem
działalności gospodarczej 0 , 7 8  z ł

► od gruntów pod jezioram i, zajętych
na zbiorniki wodne retencyjne
lub elektrowni wodnych 4 , 5 6  z ł

► od gruntów pozostałych 0 , 1 5  z ł

► od budynków mieszkalnych
lub ich części 0 , 6 5  z ł

► od budynków lub ich części związanych
z prowadzeniem działalności gospodarczej
oraz od budynków mieszkalnych
lub ich części zajętych na
ww. działalność 2 1 , 1 0  z ł

► od budynków lub ich części zajętych
na prowadzenie działalności gospodarczej 
w zakresie obrotu kwalifikowanym  
materiałem siewnym 1 0 , 7 5  z ł

► od budynków lub ich części związanych 
z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 
w  rozumieniu przepisów o działalności

leczniczej, zajętych przez podmioty 
udzielające tych świadczeń 4 , 6 8  z ł

► od budynków pozostałych
lub ich części 3 , 5 4  z ł

► od budowli 2 %  w a r t o ś c i

S ta w k i po d a tku  od sam ochodów  c ięża row ych  
o dopuszcza lne j m asie  c a łk o w ite j po jazdu

► powyżej 3 ,5  t  do 5 ,5  t  w łącznie 5 3 1  z ł

► • powyżej 5 ,5  t do 9 t  w łącznie 7 6 8  z ł

► powyżej 9 t  i poniżej 12 t  9 4 6  z ł

Od au tobusów , w  za leżności
od lic zb y  m ie jsc  do s iedzen ia

► mniejszej niż 30  m iejsc 7 1 0  z ł

► równej lub wyższej niż 30  m iejsc 1 . 5 3 7  z ł

Dzienna stawka opłaty targowej w  2 0 1 5  r. 
będzie wynosiła 1 2  z ł

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
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► NOW E M IA STO INTERWENCJA Q)

Kto zastąpi Janickiego?
M asz p rob lem , pytan ie? 

Potrzebujesz pom ocy dziennikarza? 

D zw oń...
(6 2 ) 33 2  20  33

37 radnych startuje do now om ie j- 
skiej rad y  gm iny. C h o ć  jeszcze nie 
w ia d o m o , k to  w  n ie j zasiądzie, ju ż  
p o jaw ia ją  się spekulacje, k to  będzie 
n ią  k ie row ał.

S p o ś ró d  g ro n a  d o ty c h c z a s o 
wych radnych w  n ieo fic ja lnych  ro z 
m ow ach p o jaw ia ją  się nazw iska d o 
tychczasow ej w icep rzew odn iczące j 
Z o f ii K ę d z io ry  o raz radnych  - J u lii 
R ze p k i, J u liu s z a  T w ard o w sk ie g o , 
M a rk a  M ro z iń s k ie g o , A r tu ra  B o r-

■  Kogo w id z ia łb y  na sw ym  s ta 
now isku dotychczasow y przew od
n iczący?

Widzę trzy osoby, natomiast nie 
podam nazwisk. Bo nie wypada.
■  M a re k  M ro z iń s k i, Z o fia  K ę
d z io ra , A r tu r  B o rk o w s k i,  J u lia  
R zepka...?

Milczę. To będzie problem na
stępnych radnych.
■  Ju liu sz  Tw ardow ski?

Wkrótce będzie wiadomo. Musi
to być osoba w  m iarę dyspozy
cyjna. Bywały takie sytuacje, że 
trzeba było w  ciągu 10 czy 15 
m inu t podjechać, coś podpisać 
itd. Nie może być tak, że prze
wodniczący stawi się za 2 -3  dni. 
Czasami trzeba dow ieźć jakieś 
dokumenty. W szystkich sytuacji 
się nie przewidzi. Ja wsiadałem 
w  samochód, 10 m inut i byłem.
■  Co b y ło  d la  pana n a jtru d n ie j
sze, a co p rzyn ios ło  na jw ię kszą  
satys fakc ję?

Nic nie było dla mnie najtrud
niejsze. Ta praca, ta funkcja spra
w iła mi dużo satysfakcji. W spół
pracowało m i się ze wszystkim i 
świetnie. Te słowa, które padły 
na ostatniej sesji, nie były na w y
rost. Powiem szczerze - pracuję 
w  jednym zakładzie 3 0  lat i jeszcze 
nigdy znikąd nie odchodziłem, ale 
to była namiastka jakiegoś poże
gnania i było mi bardzo przykro.
■  P rz y z n a ł p a n , że  s ię  le kko  
w z ru s z y ł...

Tak. Nawet nie myślałem, że 
tak się wzruszę... Bardzo dobrze 
współpracowało mi się z radnymi, 
sołtysam i, panem wójtem , panią 
sekretarz, pan ią  skarbn ik . Na
prawdę było super. M im o takiego 
szerokiego przekroju społecznego 
radnych każdy był - i jest - na swój 
sposób bardzo fajną, sympatyczną 
osobą.
■  I n ik t panu  przez te  la ta  n ie  
za laz ł za skórę?

Nie, ja nawet celowo czasami 
prowokowałem do dyskusji. Wie 
pani, gdyby rada gm iny nie miała 
różnych poglądów, gdyby radni nie 
m ieli różnych poglądów, obrady 
wyglądałyby nieciekawie. Pamię-

kowskiego i W incentego Pawelczyka. 
Ju lia  Rzepka przyznaje, że w śród  je j 
zw o lenn ików  padają  propozycje , by 
to  ona pod ję ła  się tego zadania. C o  
sądzi o pojaw ia jących się pogłoskach 
w icep rzew odn icząca  rady m in io ne j 
kadencji? - Uważam, że jesteśmy w  cza
sach demokracji i  radn i demokratycznie 
po w in n i dokonać wyboru. N a jp ie rw  to  
trzeba zostać wybranym przez wybor
ców, zostać radnym  - podkreśla  Z o fia  
Kędziora . W incenty Pawelczyk siebie

Czasami
prow okow ałem
radnych

R ozm owa 
z JANUSZEM 
JANICKIM, 
p rzew odn iczącym  
rady kończącej się 
kadencji

tam  ty lko dobre sytuacje. Złych 
nie było. Absolutnie.
■  P e łn ił pan s w o ją  fu n k c ję  6 
la t - zosta ł pan p rzew odn iczącym  
rady ju ż  w e  w cześn ie jsze j kaden
c ji, k iedy po 2  la tach zrezygnow ał 
pana p o p rze d n ik ...

Tak, pan Ireneusz Jan ick i. 
Nie w iem , dlaczego zrezygnował, 
w połowie kadencji. Nie ukrywa
łem natom iast nigdy, że chciałem 
być przewodniczącym. Po to się 
s tartu je , po to się bierze udział 
w  wyborach, żeby swoje am b i
cje zaspokoić. Ja tego nigdy nie 
ukrywam. Nigdy nie mówię w  ten 
sposób, że nie, że nie chcę, ale 
przychodzą do mnie, proszą, więc 
się decyduję. Jeśli chcę czegoś, 
jasno o tym  mówię, że chcę i dążę 
do tego. A jeśli to się czasem nie 
udaje, to jest to normalne. Takie 
jest życie.

S ta r tu je  pa n  te ra z  do  ra d y  
p o w ia tu . Czy to  by ła  tru d n a  de 
cyzja? Jeśli się pan n ie  dostan ie , 
„w yau tow u je ”  się pan sam z pracy 
w  samorządzie, którą  pan przecież 
ta k  lu b i.

Ja się kiedyś wypowiedziałem, 
że jestem zwolennik iem  kaden- 
cyjności. Na wszystkich stano
wiskach. Uważam, że takie ogra
niczenie - do trzech - pow inno 
istnieć. Startowałem do rady gminy 
z taką świadomością, że jeśli się 
uda, będę w  niej dw ie kadencje. 
Teraz doszedłem do wniosku, że

j  nie w id z i w  tej funkcji. - M i odpowiada 
|  p raca, a n ie  bycie k im ś  - zapew nia . 

|  K to  by  się je g o  zdan iem  nadaw ał?  
|  - Trudno powiedzieć. J a k  A r tu r  B or- 

5 kowski przejdzie, to  na pewno on. N ie  
wiem tylko, czy on podo ła  z obowiąz
kam i, bo to trzeba każdy poniedziałek  
przeznaczyć na dyżury. N ie  mógłby ju ż  
nigdzie wyjeżdżać w  Polskę - zauważa
na jstarszy radny.

M a re k  M ro z iń s k i n ie  zam ierza
ubiegać się o stanow isko p rzew odn i
czącego. -J a  takich aspiracji nie mam. 
Jak zostanę radnym, to  będę radnym. To 
m i wystarczy - zapewnia. Jakie zdanie 
m a typow any przez wiele osób Juliusz 
Tw ardow ski?  - Raczej nie. Myślę, że 
je s t  w ie lu  lepszych kandydatów  ode 
m nie - w yzna je  skrom nie , ciesząc się 
jednocześn ie , że m a  takie  poparcie.

Jak zauw aży ł na je d n ym  z posie
dzeń rad y  je j b y ły  p rzew odniczący, 
Czesław Jarecki, do tej pory tę funkcję 
p e łn ił nauczyciel. W  tych  w yborach  
jednak żaden nauczyciel, przynajm niej 
p raktyku jący, nie startu je.

A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

zrobiłem już tyle, ile mogłem. A że 
lubię brać udział w życiu politycz
nym, w  życiu na rzecz społecz
ności, będę ubiegał się o mandat 
radnego. Nie wykluczam, że kiedyś 
- mam nadzieję, że jeszcze trochę 
czasu przede m ną jest - spróbuję 
pojaw ić się w  radzie gminy.
■  W yda je  się, że „p e w n ia k ie m ”  
je s t w  ty c h  w yb o ra ch  obecny  w i- 
cesta rosta , Z dz is ław  Jędrzak.

Myślę, że pan Jędrzak wejdzie, 
bo sam do tej pory, jako wyborca, 
na niego głosowałem. Myślę, że 
jest bardzo dobrym kandydatem. 
Mam nadzieję, że w  trójce przy
szłych radnych pow iatowych ja 
też się znajdę.
■  W ed ług  tego, co m ów ią  m iesz
kańcy zapow iada się, że n a jw ię k 
sza b a ta lia  rozegra  s ię  m ię d zy  
panem  a p a n ią  Różą Jam bor.

Niektórzy tak twierdzą.
Do ra d y  g m in y  s ta r tu je  3 7  

ka n d y d a tó w . Kogo m ie s z k a ń c y  
p o w in n i w ybrać?

Oczywiście, że w iem . Ale nie 
powiem.

Nie chodzi o podanie nazw isk! 
Czym  p o w in n y  się c h a ra k te ryzo 
w ać osoby, k tó re  pow inny  znaleźć 
się w  radzie?

Myślę, że powinien być duży 
przekrój społeczny. Często sobie 
nawet myślałem kiedyś, czym tu 
się kierować w  wyborze - wykształ
ceniem? W iekiem ? Czy innym i 
względami? Myślę, że bardzo fa j
nie się dzieje, jeśli są różni ludzie, 
z najróżniejszym wykształceniem, 
w  różnym w ieku. Że są kobiety 
i m ężczyźn i. Tragedią byłoby, 
gdyby w  now om ie jsk ie j radzie 
gm iny - i nie tylko w  niej, w  każ
dej - byli ty lko i wyłącznie ludzie 
z wyższym wykształceniem. Oni 
by się nigdy nie dogadali. A taka 
mądrość, praktyczna mądrość nie
których osób, jest cenna. Nie do 
przecenienia. Ludzie zajm ujący 
wyższe stanow iska, obracający 
się w swoim  św iecie, nie m ają 
pojęcia o niektórych zwyczajnych 
rzeczach.

R o z m a w ia ła  

A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

Pasażerka nie mogta kupić 
biletu, w iec zrezygnowała  
z dojazdu „emkami"

W  redakcji „G aze ty  Ja roc iń 
skiej”  in te rw en iow a ła  m ieszkanka 
Mieszkowa. W  środę kobieta chciala 
kup ić b ile t m iesięczny do  Jarocina. 
U da ła  się do  kasy w  siedzibie spółki 
p rzy u l. Zacisznej. -J a  w Jarocinie  
p racu ję  od  k ilk u  miesięcy. La tem  
je ź d z iła m  rowerem. Teraz jeżdżę  
samochodem. Godziny kursowania  
autobusów odpowiadają m oim  godzi
nom pracy i  postanowiłam , że będę 
korzystała z „em ki ”. Chciałam kup ić  
bilet. N ie  mogłam go nabyć, bo kasa 
jes t czynna od godz. 7.00 do 14.30. 
Ja pracuję od 7.00 do 15.00. Zw ol
n iłam  się u szefa. Wyszłam o 14.30, 
bo byłam przekonana, że do 15.00 
załatwię sprawę, a okazało się ina
czej - opow iada nasza czytelniczka. 
Zastanawia się, czy m a wziąć urlop, 
aby kup ić  b ile t. - Spółce nie zależy 
na klientach. Chociaż jeden dzień 
p u n k t sprzedaży b ile tów  pow in ien  
być otwarty dłużej - uważa kobieta.

D y re k to r techniczny Ja roc iń 
skich  L in i i  A u to b u so w ych  w y ja 
śnia, że d o p ók i nie by ło  rem on tu

O G Ł O S Z E N I E
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dworca p rzy u l. M on iuszk i, to  kasa 
by ła  czynna do 16.00. In fo rm u je , 
że przebudow a ob iektu  po trw a  do 
końca stycznia i teraz nie m a tam  
sprzedaży biletów. - Dwa d n i w  mie
siącu - ostatniego i  pierwszego dnia  
miesiąca bilety można kupić w  biblio
tece Pod Ratuszem. Sprzedaż odbywa 
się do 16 .00 - m ów i Paweł Łakomy. 
Przekonuje, że nie m a m ożliw ości, 
aby p u n k t p rzy  u l. Zaciszne j by ł 
czynny d łużej. - Kasjerka zamyka 
kasę o 14.30, przyjeżdża ochrona  
i  p a n i kasjerka jedzie  do banku - 
tłum aczy dyrektor spółki. Sugeruje, 
aby po b ile t d la  naszej czyte ln iczki 
do siedziby spó łk i pod jecha ł ktoś 
inny. P roponu je , żeby pasażerka 
zadzw on iła  do  niego i postara  się 
rozw iązać je j p rob lem .

K ie d y  czyte ln iczce przekaza
liśm y in fo rm ację  od dyrekto ra ; ta 
s tw ierdziła , że zrezygnowała z d o 
ja z d u  „e m k a m i” , skoro  je s t ta k i 
k ło p o t z kupnem  b ile tu . D o  pracy 
będzie jeźdz iła  sam ochodem  a lbo 
pociągiem . (e ra )

P un k t in fo rm acy jn y  
Fundu szy  E u rope jsk ich  
w  Ja ro c in ie  zap ra sza  na:

http://www.jarodnska.pl
http://www.funduszeeuropejskie.gov.pl
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► NOW E ZASADY PRZEPROWADZANIA EGZAMINÓW  ZAWODOWYCH

► Nauczyciele ze szkoły w  Tarcach 
uczestniczą w  praktykach zawodo
wych, które odbywają się w  ośrodku 
kształcenia rolniczego Deula w Nien- 
burgu w  Niemczech. Dyrektor Sła
w om ir Adam iak chw ali n iem iecki 
system kształcenia zawodowego.
- N ie m cy  są kra jem , k tó ry  m a je d 
ną z n a jn iższych  s tó p  bezroboc ia  
wśród mtodzieży. Już ponad dziesięć  
la t  te m u  p o s ta w io n o  w tym  p a ń 
s tw ie  na dua lny  system  kszta łcen ia . 
14/ szko tach  k s z ta łc i s ię  teo re tycz 
n ie , a p ra k ty c z n y  to r  k s z ta łc e n ia  
przeb iega  w ko n k re tn ym  zak ła d z ie  
pracy, na m aszynach i  u rządzeniach  
pracodaw ców . D z ię k i te m u  n ie  m a  
rozdźwięku pom iędzy wyposażeniem  
s z k ó ł a f irm a m i i  n ie  w yda je  s ię  
p ie n ię d z y  p u b lic z n y c h  na m aszyny  
i  u rządzen ia  d la  szkó ł, co ba rdzo  
obc ią ży ło b y  ic h  b u d ż e t - stwierdza 
Adamiak. Najistotniejszym elemen
tem takiego systemu kształcenia jest
- zdaniem dyrektora szkoły w  Tarcach
- system prawny i system przepływu 
środków finansowych, które pozwa
la ją  pracodawcom  kom pensować 
koszty związane z praktyczną nauką 
zawodu w  firm ach. Jak inform uje 
Sławomir Adamiak również egzamin 
zawodowy w Niemczech przebiega 
inaczej. - W ie le  kursów  kończących  
s ię  egzam inem  nada jącym  k w a lif i
ka c je  odbyw a s ię  u p raco d a w có w
- egzam inator przyjeżdża do zakładu  
p ra cy  i  tam  spraw dza u m ie ję tn o ś c i 
p ra c o w n ik a . P o zo s ta łe  e g z a m in y  
zawodowe odbyw a ją  s ię  w dużych  
re g io n a ln y c h  o ś ro d k a c h  e g z a m i
n a c y jn y c h  p ro w a d z o n y c h  p rz e z  
iz b y  rz e m ie ś ln ic z e  lu b  ro ln ic z e ,  
a n ie  w szko łach , bo n ie  w szystkie  
z d o ła ły b y  z g ro m a d z ić  o d p o w ie d 
n ie  wyposażenie. N ie  p o w odu je  to 
też zak łó ce n ia  p ra cy  sam ych szkó ł
- podkreśla dyrektor Adamiak.

M a tu ry  p rzy  tym  
to  p ryszcz

► Zespół Szkół
Ponadg im nazja lnych  n r 1 
w  Jarocin ie

Jeden z egzam inów  zaw odow ych dla op iekunów  m edycznych przeprow adzono w  szkole w  Tarcach 
w  czasie wakacji

- W  p rz y p a d k u  te c h n ik a  b u d o w n ic 
twa je s te ś m y  w s ta n ie  zapew n ić  cz te ry  
s tanow iska  egzam inacy jne . J e ś li c h o 
d z i o geodetów , to  je s te ś m y  w s ta n ie  
utw orzyć sześć stanow isk, bo rob im y  to 
na s a li g im na s tyczn e j. A je ś l i  ch o d z i 
o sprzęt, to n ies te ty  ty le  n ie  mamy, d la 
tego pos ługu jem y s ię  rów nież sprzętem  
w ypożyczanym . To są b a rd zo  d ro g ie  
urządzen ia . Za ro k  będz ie m y  o rg a n i
z o w a li e g za m in  w za w odz ie  te c h n ik  
ż y w ie n ia  i  u s łu g  g a s tro n o m ic z n y c h . 
W  tym  p rzyp a d ku  m am y dw ie  p ra co w 
n ie , k tó re  będą s ię  do tego nadawały. 
Jednak  w  ka żd e j z p ra co w n i je s te ś m y  
w s ta n ie  z ro b ić  n ie  w ię ce j n iż  trzy  s ta 
now iska . R a cze j n ie  p la n u je m y  p rz y  
p rze p ro w a d zan iu  egzam inów  zaw odo
wych ko rzystać z ośrodków  ze w n ę trz 
nych. Chcemy, żeby odbyw a ły  s ię  one  
w szko le  - mówi Sławomir Nowaczyk 
z ZSP nr 1.

► Zespół Szkół
Ponadg im nazja lnych  n r 2 
w  Jarocin ie

- E gzam iny z n ie k tó ry c h  k w a lif ik a c ji 
będą p rzep row adzane  u  nas w  szko 
le, a le  częściow o b ę d z ie m y  korzystać  
z bazy Centrum  Kształcenia Praktyczne
go  w Pleszew ie oraz M ick iew iczow sk ie 
go C en trum  Turystycznego  w Żerkow ie. 

Jako szko ła , k tó ra  k s z ta łc i m ło d o c ia 
nych  p racow n ików  je s t  log iczne, że n ie  
m am y p ra c o w n i (w  szkole zawodowej 
praktyczna nauka zawodu odbywa się 
u pracodawców - przyp. red.). N a to 
m ia s t na pew no  te egza m in y  uczn iom  
za p e w n im y  - zapewnia Adam Cyfert, 
k ie row n ik  kszta łcenia praktycznego 
w  ZSP nr 2.

O d dw óch la t do  szkół techn icz
nych i zawodowych w prow adzany jest 
n o w y  sposób e gzam inów  z a w o d o 
wych. Zdan iem  dyrekto rów  i nauczy
cie li pow oduje  on spore zamieszanie: 
dezorgan izu je  pracę szkó ł i w ym aga 
n iem a łych  n a k ła d ó w  fina n sow ych .
- W  poprzednim  systemie egzamin za
wodowy zdawali uczniowie, którzy koń
czyli szkolę - na jp ierw  część teoretyczną, 
a późn ie j praktyczną. Wszyscy, jednego  
dnia. Teraz te egzaminy odbywają się 
w  trakcie  n a u k i i je s t ich znacznie wię
cej - w yjaśn ia  Ireneusz Leśn iew ski, 
k ie row n ik  kszta łcen ia  p raktycznego 
w  Zespole Szkól P rzy rod n iczo -B iz - 
nesowych w  Tarcach.

OKE może przysłać oko ło  
se tk i u czn iów  do Tarzec

W  now ym  systemie każdy zaw ód 
z o s ta ł p o d z ie lo n y  na kw a lif ika c je .
- Tak, ja k  do tej po ry  w  technikum m ie
liśm y egzaminy z 6 zawodów, ta k  teraz 
m am y 14 takich egzaminów. Z  każdej 
kw a lifika c ji uczeń m usi zdać egzamin
- w  części teoretycznej i  praktyczne j - 
w yjaśn ia  Ireneusz Leśniew ski. - Na  
przyk ład  technik organ izacji reklam y  
m a dwie kw alifikacje. P ierwsza to je s t 
sprzedaż p roduktów  i  usług rek lam o
wych, a druga - organizacja i  p row a
dzenie ka m p a n ii reklamowych. Żeby 

uzyskać ty tu ł techn ika, trzeba zdać  
obydwie kw a lifika c je  w  części teore
tycznej i  praktycznej - dodaje S ław om ir 
A dam iak, dy re k to r szkoły w  Tarcach. 
In n ym  przyk ładem  jes t techn ik lo g i
styk i weterynarz. Te zaw ody m ają  po 
trzy  kw a lifikac je . Jeśli k toś nie zda 
któregoś z egzam inów , będzie m ia ł

szansę na popraw kę. - To są dodat
kowe egzaminy, które szkoła m usi zor
ganizować - m ów i d yrek to r A dam iak. 
U czn io w ie  zda ją  daną  kw a lifika c ję  
nie na zakończenie nauk i w  szkole, 
ale w  trakcie  nauk i, po  p rze rob ien iu  
w ym aganego m ate ria łu .

Szkoła m usiala  przygotow ać p ra 
cownie do  p rzeprow adzania  egzam i
n ów  w  każdym  zaw odzie , w  k tó rym  
kszta łc i m łodz ież . - Jeżeli je s t egza
m in  praktyczny z wykonaniem  (uczeń 
m us i w ykonać konkre tne zadanie  na 
p rzygo tow anym  w  szkole stanow isku 
p racy - p rzyp . red.), to  w  sa li może 
być nie więcej n iż sześciu uczniów. M y  
m am y sale z trzem a stanow iskam i. 
Tworzenie tych pracowni to bardzo duży 
wydatek d la  szkoły. Z  tego, co wiem, 
w  innych szkołach sytuacja wygląda  
znacznie gorzej. N a przykład  w  jedne j ze 
szkól w  Pleszewie uczniowie z kierunku  
opiekunka medyczna zdawali egzamin 
praktyczny na jednym  stanowisku, bo 
szkoły nie było stać na więcej - tw ie rdz i 
A dam iak . - Jest to  je d n a k  d la  szkoły 
spory kłopot, bo skoro uczniowie zdają 
pojedynczo, to trzeba poświęcić znacznie 
więcej czasu na to, żeby przeegzamino
w ać wszystkich. W  tym  czasie szkoła  
m usi norm alnie funkcjonow ać- dodaje. 
- M y m am y te pracow nie dość dobrze 
wyposażone. Przygotowywaliśmy się do 
w prow adzenia zm ian  w  egzam inach  
od  dłuższego czasu. D z ięk i temu nie  
m ie liśm y też tak iego skum u low an ia  
kosztów. A le  w  pewnym sensie może to 
dzia łać na naszą niekorzyść, bo choć
by w przypadku w eterynarii O K E  ju ż  
zapowiedziało, że może nam  przysłać  
około setki uczniów na egzamin z in 

nych szkól - podkreśla dyrekto r szkoły 
w  Tarcach.

Ponad 90 eg za m in ó w  
za w o d o w ych  w  ciągu roku

- To, że ta k  m ało  uczniów  może 
podejść do egzaminu na je d n e j zm ia
nie i  to, że je s t w ięcej tych egzaminów  
Z poszczególnych kwalifikacji, powoduje, 
że w  tym roku szkolnym będziemy m ie li 
52 zmiany, za rok 74, a docelowo 96 
zmian. Czyli w  roku szkolnym będziemy 
m usieli przeprowadzić 96 egzaminów - 
m ów i k ie row n ik  ze szkoły w  Tarcach. 
- Są zawody, gdzie mogą być tylko dwie 
zm iany dziennie - te, które trw a ją  180 
minut. A  niektóre po trzy zmiany. Licząc 
nawet te trzy zm iany dziennie, to przy  
96 egzam inach trzeba liczyć 3 0  d n i 
roboczych, czyli pó łto ra  miesiąca trzeba 
zarezerwować ty lko  na te egzaminy. 
Razy trzy osoby do kom is ji ze szkoły na 
każdy egzamin, to po  pierwsze zabrak
nie nam  nauczycieli, a p o  drugie  w za
sadzie nie wiadomo, ja k  m iałaby wtedy 
funkc jonow ać szkoła - zastanaw ia się 
Ireneusz Leśniewski. - Jeszcze w  tym  
roku damy radę. Wszystkich nauczycieli 
postaw im y w  gotowości i  n ie pow inno  
być problem u. N atom iast w przyszłym  
roku  nie wiem, ja k  będzie - dodaje.

Szef tarzeckiej p laców ki wskazuje 
na jeszcze in n y  p rob lem . - M ia ło  być 
odejście od  sesyjności - bo w  „s tarym  ” 
systemie była sesja zimowa i  letn ia - i  te 
egzaminy m ia ły  być przeprowadzane  
w ciągu całego roku  szkolnego, a le tak  
nie jest. Bo egzamin może zostać prze
prowadzony pod  warunkiem, że ucznio
wie będą do niego przygotowani, czyli 
przerobią wymagany m ateria ł, a na to

potrzeba czasu - t łu m a czy  d y re k to r 
A dam iak. Jego zdan iem  n a jtru d n ie j
szy czas czeka szkoły w  okresie, k ie 
dy  egzam iny zaw odow e zb iegną się 
z e g za m in a m i m a tu ra ln y m i. - Tak 
a propos m atury, to  p rzy egzaminach 
zawodowych teraz to  pryszcz - dodaje 
Ireneusz Leśniew ski.

Dyrektor Sławomir Adamiak zwraca 
uwagę na zapowiedzi zm iany w  Karcie 
nauczyciela, które m ogłyby się przyczy
nić do rozw iązania części problemów. 
- Ponoć m ają być krótsze wakacje dla  
nauczycieli o miesiąc. Być może, je ś li 
zostanie wprowadzone takie rozwiązanie, 
będzie można te egzaminy zawodowe 
przeprowadzać właśnie w czasie tego mie
siąca. Myślę, że w  tym kierunku może to 
iść - przypuszcza dyrektor Adam iak. 

E gzam ina to ro w i ze 
Szczecina n ie  op łaca się 
przyjeżdżać

D o  przeprow adzen ia  egzam inu 
potrzebna jes t m in im u m  czte rooso
bow a kom is ja . W  je j składzie  m usi 
znaleźć się egzam inator spoza szkoły, 
c z y li w yzn a czo n y  p rzez O kręgow ą  
Kom isję Egzaminacyjną. -Nasza OKE  
obejm uje  trzy województwa, d latego  
do nas może na p rzyk ład  na egzamin 
przyjechać ktoś ze Szczecina. Trzeba 
m u zapewnić nocleg, posiłek - wyjaśnia 
S ław om ir A dam iak. D y re k to r zwraca 
też uwagę na p rob lem  z pozyskaniem 
egzam ina to rów  z zewnątrz. - Taki eg
zam ina to r je s t wyznaczany przez OKE, 
ale to  je s t też nauczyciel. M y  w szkole 
m am y takie  osoby. 1 teraz, je ś li nasz 
nauczyciel zostanie wyznaczony na eg
zam in gdzieś do inne j szkoły, to m usi

się tu  zwolnić, żeby pojechać tam  a jego  
zajęcia m us i k toś przejąć. N ie  wiem  
na ja k ie j podstawie m am y taką osobę 
zwolnić, czy ona ma wziąć urlop bezpłat
ny? O K E  nie p ła c i za dojazdy, nie ma 
ryczałtu na posiłk i, więc nie wiadomo, 
czy tak ie j osobie opłaca się tam  jechać

- tłum aczy Adam iak. - To dzia ła rów
nież w  drugą stronę. M y z tych samych 

powodów m am y trudności z pozyska
niem egzaminatorów do nas - dodaje. 
I poda je  p rzyk ład : - M ie liśm y taką  

sytuację: zadzwoniliśmy do egzamina
tora, k tó ry  m ia ł na d rug i dzień do nas 
przyjechać, a on mówi, że nie przyjedzie, 
bo je s t na zw oln ien iu  lekarskim . AK  
O K E  nam  nie dało żadnego sygnału, 

że nie będziemy m ie li egzaminatora, 
a my m ieliśm y wszystko przygotowane- 
C licie liśm y kogoś innego, ale usłyszeli

śmy, że m am y sobie sam i znaleźć, więe 
poprosiliśm y, żeby nam  chociaż HsK 
da li; o n i nie dadzą. W ęc dzwoniliśmy 
do szkól i  sam i szukaliśmy. D yrektor 
podkreśla jednak, że wszelkie zm iany 
nie są proste. - M y m usim y zgłosić tak‘ 

egzamin do OKE. Dostajemy arkusze 
egzaminacyjne na konkretny dzień i  oso
by. Wszelkie zm iany wiążą się z tym, ~e 
cala procedura m usi zostać powtórzono
- wyjaśn ia  dyrek to r szkoły w  Tarcach-
- Ełodatkowym utrudnieniem w  pozyska

n iu  egzaminatora z zewnątrz je s t to ,z 
w  kom is ji n ie może zasiadać na,,c^  
ciel, k tó ry  je s t wychowawcą klasy om  
uczył w  ostatnim  roku egzaminowanie 
uczniów. N ie może to też byćnauczye,e 

zawodu, z którego przeprowadzanyJf- 
egzamin. To znacznie ogranicza wyb

- podkreśla A dam iak. ,
A N N A  K O N IE C Z N

http://www.jarocinska.pl
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Sołtysi chcą mandatów radnych
1 47  k a n d y d a tó w  z 4  k o m ite tó w  w y b o rc z y c h  u b ie g a  się o  m a n d a t  d o  r a d y  gm in y . C h o ć  d o  r o z d a n ia  j e s t  ich  15, je d n e g o  r a d n e g o  ju ż  
p o z n a liśm y . C ie k a w ie  z a p o w ia d a  się  te ż  b e z p o ś r e d n ia  ry w a liz a c ja  m ię d z y  o b e c n y m i ra d n y m i.

► JARACZEWO ___________________________________________________________________________________________________________

Jednom andatow e okręgi w yb o r
cze spowodow ały, że do rady tra fi po  
jednym  p rze d s ta w ic ie lu  z każdego 
okręgu. W szystk ie  o k rę g i o b s taw i! 
tylko K o m ite t W yborczy W yborców  
Przymierze Sam orządowe. Pozostałe 
komitety aż ty lu  chętnych nie znalazły.

Dostał m anda t
bez w y b o ró w

Ż a d n e j w a lk i o  w y b o rc ó w  nie 
będzie w  okręgu n r 7, czy li w  części 
Ruska, z k tóre j startu je obecny radny 
Roman M atuszak. - O tym, że jestem  

jedyną osobą z mojego rejonu ubiega
jącą się o m andat, dowiedziałem  się 

'>a krótko p rzed term inem  końcowym  
zgłaszania kandydatów. Pojawiafy się co 

Prawda różne pogłoski, ale praktycznie  
do ostatniego dn ia  nie wiedziałem, że 
jestem jedynym  zgłoszonym. Zawsze 

Z mojego okręgu było 3-4  kandydatów

- m ó w i s ta ry-now y radny.
M atuszak zapytany, czy zna p rzy

czynę takiego stanu rzeczy, odpow ia 
da, że być może jest to  spowodowane 
trochę innym  okręgiem  n iż cztery lata 
tem u. Podaje  jeszcze je d e n  p o te n 
c ja ln y  po w ó d . - Sądzę, że zyskałem  
uznanie w śród mieszkańców. Nawet 
wśród tych, którzy kiedyś by li m o im i 
ryw a lam i w  wyborach. To ju ż  będzie 
m oja czwarta kadencja - tłum aczy.

Radni kon tra  so łtys i
C iekaw a ryw a lizac ja  zapow iada 

się w  obwodzie n r 1 (Cerekwica Stara, 
Parzęczew, Poręba). O  miejsce w  ra 
dzie gm iny walczą tam  Teresa Boińska 
i K rys tia n  P in iew ski (obecn i ra d n i) 
o raz so łtys i Parzęczewa - Z b ig n ie w  
N ow ak i Poręby - K rystian  Jankowski.

Jedyna  k o b ie ta  w  ty m  g ro n ie  
m ó w i, że m a trzech  d o b rych  p rze 
c iw n ików . U w aża  też, że nie s to i na

straconej pozycji. - W  Porębie to raczej 
j a  m am  większe szanse, bo cztery lata  
temu bez prob lem u wygrałam, a  w  tym  
roku  n ie  wiem, ja k  będzie, ponieważ  
dostałam  jeszcze Cerekwicę Starą i Pa
rzęczew, a szczególnie w  te j ostatnie j 
miejscowości n ie znam za dużo ludzi 
- m ó w i radna.

P iniewski tłumaczy, że teraz p rzy
szłość jego  i kon trkandyda tów  zależy 
od wyborców. - M am  wszystko poukła 
dane i wiem, że nie zawiodę - w yjaśn ia  
kró tko .

Sołtyska z radną
o lepszą przyszłość

In te re su ją co  w yg lą d a  też ry w a 
liza c ja  w  okręgu  n r  11, d o  k tó re g o  
na leży m .in . W o jc ie ch o w o . O becna 
so łtyska  Renata R oszak uw aża, że 
m a poparc ie  m ieszkańców  i b y ł to  
jeden  z p o w o d ó w  p o d ję c ia  decyz ji

o starcie  w  w yb o ra ch . - N ie  mówię, 
że n ie  będę w spółpracow ała  z p a n ią  
B asią  (P ie lu c h ą  - p rz y p . red .), bo 
dotychczas współpraca uk ła d a ła  się 
w m iarę  dobrze. K ilk a  osób m nie  p ro 
siło, żebym wystartowała. Uważam, że 
trzeba spróbować czegoś więcej. Może 
a k u ra t uda nam  się w ięcej wywalczyć 
d la  naszych wiosek - tłum aczy Renata 
Roszak.

A k tua lna  radna Barbara Pielucha 
m ów i, że jes t społecznik iem  od w ie lu  
la t i  na tyle  zna p ro b le m y  m ieszkań
ców, b y  d ob rze  ic h  rep rezen tow ać 
w  radz ie  podczas ko le jne j kadenc ji. 
- O d ła t  za jm u ję  s ię  d z ia ła ln o ś c ią  
społeczną. W ciągnął m nie  w  to  m ó j 
ojciec. Przez k ilka  la t pe łn iłam  funkcję  
przewodniczącej w  radzie rodziców i  to 
z dobrym  skutkiem. M oja  konkurentka  
nie m a dzieci w  naszej szkole, n ie wie, 

ja k ie  tam  są potrzeby. Poza tym ona  
wprowadziła się do Wojciechowa, więc

s iłą  rzeczy króce j je s t z n im  zw iązana  
n iż  ja  - tw ie rd z i radna .

Świeża k re w  kon tra

dośw iadczen ie
K a n d y d a tk a  n a  ra d n ą  G o l i  

i  N ie d ź w ia d , K a ta rz y n a  K u c h c iń -  
ska, ryw alizu je  o m andat z M arianem  
Grześkowiakiem - aktualnym  radnym. 
Oboje często w spó łp racow a li ze sobą 
do  tej p o ry  p rzy  o rgan izac ji różnych  
przedsięwzięć w  na jb liższe j okolicy, 
ale teraz przyszło im  stanąć naprzeciw 
siebie. - On m nie zawsze doceniał, ale 
ta k  to  bywa, że teraz jesteśmy ryw alam i 
- m ó w i Kuchcińska , k tó ra  pokazała  
się z dobrej strony chociażby podczas 
p rzyg o to w yw a ć  o s ta tn ich  dożynek 
gm innych .

„G aze ta ”  chc ia ła  pop ros ić  o  ko 
m en ta rz  M a r ia n a  Grześkow iaka, ale 
m im o  w ie lu  p rób , n ie uda ło  się z n im  
skontaktow ać. (seb)

Radna naraża się na u tra tę  mandatu, 
bo w yb ra ła  mniejsze zło

Z dz is ław a  P ila rczyk  je s t radną  
i  jednocześnie społecznie pe łn i fu n k 
cję prezesa s tow a rzysze n ia , k tó re  
p ro w a d z i n iepub liczne  przedszkole 
w  Zespo le  S zkó ł n r  3 w  Ja roc in ie . 
Sposób, w  ja k i łą czy ob ie  funkc je , 
budz i duże w ątp liw ości co do  je j bez
stronności.

Zgodn ie  z ustawą o samorządzie 
gm innym , radnem u nie w o lno  p row a
dz ić  dz ia ła ln o śc i z w ykorzystan iem  
m ają tku  gm iny. Tymczasem Z dz is ła 
wa Pilarczyk szefuje organizacji, k tóra  
korzysta z pomieszczeń gminnej szko
ły. N a  um ow ach w ynajm u z ostatnich 
la t w idn ie ją  podpisy radnej. Zgodnie  
z n im i, S towarzyszenie Edukacyjne 

„T ró jka ”  dzierżaw i od  Zespo łu  Szkół 
n r 3 (a w ięc tak napraw dę od  gm iny) 
dw ie  sale lekcyjne, kory ta rz , łaz ien 
kę i poddasze, na k tó ry m  zna jdu je  
się sala d o  p row adzen ia  zajęć o raz 
gabinet dyrekto ra . O becnie kosztu 
je  to  800 z ł m iesięcznie. Poza tym , 
p row adzone  przez stow arzyszen ie  
p rzedszko le  ko rzys ta  n ie o d p ła tn ie  
z sa li g im nastyczne j, s trychu  i  s to 
łó w k i szko ln e j. Ta o s ta tn ia  s łu ży  

m .in. ja ko  m iejsce zebrań cz łonków  
>,T ró jk i”  i  spotkań z m ieszkańcam i. 
Jak d o w iedz ie liśm y się od  jednego 

z p ra co w n ikó w  szkoły, prezes P ila r
czyk m ia ła  też chrapkę  na zajęcie 
św ietlicy, ostatecznie jednak  do  tego 
nie doszło .

Radna P ilarczyk także na sali se- 
syjnej ratusza nie zapom ina  o  pe łn io 
nej społecznie funkc ji. Jest p rzew od
niczącą ko m is ji ośw ia ty. G dy  rada 
ntiejska dzie liła  nadwyżkę budżetową, 
Przedstaw icie lka Ł u g ów  up o m n ia ła  
się m .in . o  ś ro d k i na p rzebudow ę  
schodów w  Zespole Szkół n r 3, z k tó - 
nych korzystać m ia ło b y  przedszkole 
Prowadzone przez je j stowarzyszenie. 
Czy P ila rc z y k o w a  w y k o rz y s tu je  
Rrnkcję ra d n e j, żeby p o m ó c  sw o 

jem u stow arzyszen iu?  - Zdaw ałam  
s°b ie  sprawę, że różnie to  może być

oceniane, dlatego p rzy  zakładaniu sto
warzyszenia dokładnie  to  rozważyłem. 
Rozmawiałam z pan ią  sędzią, kiedy re
jestrowałam  stowarzyszenie i  uspokoiła 
mnie, że mogę z czystym sum ieniem  
kie row ać stowarzyszeniem. N ie  p ro 
w adzim y dz ia ła lnośc i gospodarczej, 
wszystko je s t przejrzyste i  na  bieżąco 
kontro low ane - zapew n ia  prezeska. 
C zy  d la  s tow a rzysze n ia , a przede 
w szystk im  d la  n ie j samej n ie  b y ło b y  
lep ie j, gdyby k to  in n y  k ie ro w a ł o r 
ganizacją, a ona dz ia ła ła  w  nie j ja ko  
cz łonk in i?  Z  pew nością  odsunę łoby 
to  pod e jrze n ia  o nadużyw an ie  p o 
zyc ji radne j. - C hcia łam  zrezygnować 
p o  obecnej, p ięc io le tn ie j kadencji, ale 
okazało się, że nie m a chętnej osoby, 
k tó ra  by m n ie  zastąpiła. Gdybym to 
zrob iła , to  koniec, n ie  byłoby p rzed
szkola. W ybrałam p o  prostu  mniejsze 
zło d la  dobra dzieci. W  kwietniu albo na 
początku m aja będziemy m ie li zebranie 
i  możliwe, że stery  w  stowarzyszeniu 
p rze jm ie  M o n ik a  Szym oniak, m oja  
zastępczyni. Ja k  pan  napisze, to  ju ż  
pana sprawa, ja  m am  czyste sumienie. 
Tyle, co ja  zrob iłam , to nie potrzebuję  
się czerw ienić p rzed n ik im , a n i na Ł u 
gach, a n i gdziekolwiek. To tylko m a li 
ludzie a lbo tacy, którzy nigdy n ic  nie  
zrobią za darm o mogą wyciągać jak ieś  
podejrzenia lub  snuć domysły - b ro n i 
się Z dz is ław a  P ilarczyk.

C o  na to  wszystko radczyni p raw 
na urzędu m iejskiego, k tó ra  p row adzi 
n a d zó r m e ry to ryczn y  nad  p ra ca m i 
rady m iejskie j? - Co do zasady, radny  
nie p o w in ien  p row adz ić  m a ją tku  na 
terenie gm iny. W  żadnej konkre tne j 
sprawie nie będę się je d n a k  wypowia
dała bez zapoznania się z dokumentacją
- pow iedz ia ła  M a łg o rz a ta  Sikorska.

P IO T R  IG N A S IA K  

p .ig n as iak @ ja ro c in s k a .p l

- Przed nikim  nie muszę się 
czerwienić, ani na Ługach, ani 
gdziekolw iek - m ów i Zdzisława  
Pilarczyk

K o n k u r s y  

i g r o c h ó w k a  

p o  p r o c e s j i
A ż  cz te ry  d n i trw a ją  w  tym  ro ku  o b ch od y  l i 

tu rg icznego  w sp o m n ie n ia  św. M a rc in a  - pa tro n a  
m iasta  i  pa ra fii. Rozpoczęły się w  sobotę 8 lis topada 
konkursem  p iosenki re lig ijne j i  pa trio tyczne j.

G łó w n e  u ro c z y s to ś c i o d b ę d ą  się je d n a k  we 
w to rek  11 lis topada. W tedy zap lanow ano  rozstrzy
gnięcie konkursu  na na jlepszy w yp iek  św ię tom ar- 
c iński i  na jładn ie jszy  ha ft. P lack i m ożna  przynos ić  
w  pon iedz ia łek  10 lis topada  w  godz. 16.00-17.00. 
W  tym  sam ym  czasie na p robos tw ie  p rzy jm ow ane  
będą prace na konkurs „Św. M a rc in  w  hafcie” . O g ło 

szenie w yn ików  przew idz iano  na zakończenie mszy 
św. o  godz. 9.00. W  trakcie  tej poranne j E ucharystii 
pośw ięcone zostaną rogale, k tó rym i późn ie j poczę
stowane będą dzieci.

P ó l godz iny  przed sum ą odpustow ą , k tó ra  roz- 
poczn ie  się o godz. 12.00, p ro g ra m  z o ka z ji 96. 
ro c z n ic y  odzyskan ia  n ie p o d leg ło śc i p rze d s ta w ią  
uczn iow ie  Z espo łu  Szkół n r  5 w  Jarocin ie . W  tym  
roku  uroczystościom  ku  czci św. M arc ina  przew odn i
czyć będzie ksiądz p ra ła t A n d rze j L a to ń  - w ikariusz 
generalny diecezji kaliskiej. Po m od litw ie  zakończonej 
procesją eucharystyczną w  krużgankach kościoła św. 
M a rc in a  g rupa  p ie lg rzym ko w a  zaserw uje gorącą  
g rochów kę z ko tła . Przez ca łą  niedzie lę  cz łonkow ie  
para fia lnego oddz ia łu  A kc ji K a to lick ie j będą zbierać 
p ieniądze na „P łaszcz św. M a rc in a ” , czy li na zakup 
odzieży i  ob u w ia  d la  dz iec i z na juboższych  rodz in .

(Is)

O S Ó B  z ł o ż y ł o  d o k u m e n t y  w  k o n 

k u r s ie  n a  d y r e k t o r a  J a r o c i ń s k i e g o  
O ś r o d k a  K u lt u r y .  0  s ta n o w is k o  s z e fa  
J O K - u  s ta r a  s ię  t y lk o  je d n a  k o b ie ta .  
P o z o s t a l i  k a n d y d a c i  t o  m ę ż c z y ź n i .  
J a k  d o w i e d z ie l i ś m y  s ię  n ie o f ic ja l 
n ie  -  2  s p o ś r ó d  p r e t e n d e n t ó w  je s t  
z w i ą z a n y c h  n a  c o  d z ie ń  z  i n s t y t u 
c ją .  -  T r w a  s p r a w d z a n i e  o f e r t  p o d  

w z g l ę d e m  f o r m a l n y m  -  p o in f o r m o 
w a ł  w  p ią t e k  m a g is t r a t .  K a n d y d a c i

s p e ł n ia ją c y  w y m o g i  z o s t a n ą  n a s t ę p n ie  z a p r o s z e n i  p r z e d  
k o m is ję  k o n k u r s o w ą ,  k t ó re j  p r z e w o d n i c z y  w i c e b u r m is t r z  
H a n n a  S z a tk o w s k a .  K o n k u r s  m a  b y ć  r o z s t r z y g n ię t y  je s z c z e  
p r z e d  w y b o r a m i .  N ie  w ia d o m o ,  ja k  d łu g o  p o r z ą d z i  n o w y  
d y r e k t o r  J O K - u ,  b o  p r e t e n d e n c i  d o  k i e r o w a n ia  g m i n ą  z a 
p o w ia d a ją  l ik w id a c ję  lu b  p r z e k s z t a ł c e n ie  d o m u  k u lt u r y .  
F o r o w a n y  je s t  p o m y s ł  p o łą c z n ia  z  B ib lio t e k ą  P u b l ic z n ą  

lu b  M u z e u m  R e g io n a ln y m .  (nba)

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
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ZATRZYMAJ SIĘ

A N T O N IN A  M E LK A ZENO N W A LC ZAK ZO FIA  G R ZEŚK O W IAK M A R IA  TRYBEK
-1. 90  (Wola Książęca) -1. 6 4  (Miniszew) -1. 81 (Roszków) -1. 64  (Siedlemin)
S TA N IS ŁA W A  GIERCZYK A D A M  GRAJCZYK M IR O S ŁA W A  BRO DA
-1. 83  (Siedlemin) -1. 75  (Rusko) -1. 70  (Jarocin)
S TA N IS ŁA W  D A N K O W S K I Z B IG N IE W  ŚLAG O W SKI S TA N IS ŁA W  LORENC
-1. 86  (Roszków) -1. 66  (Jarocin) -1. 82  (Jarocin)
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► ROZPOCZĘLI OBCHODY MSZĄ ŚW. I CAPSTRZYKIEM

Wolność mierzona krzyżami i cmentarzami
O bchody 96. rocznicy odzyskania 

przez Polskę niepodległości w  Jaroc i
nie rozpoczyna ją  się ju ż  na kilka  dn i 
wcześniej od  m szy św. odpraw iane j 
w  in tencji O jczyzny i poległych w  je j 
obronie, szczególnie uczestników Po
wstania W ielkopolskiego.

W  tym  roku  Eucharystię sprawo
wano w  kościele Chrystusa Króla. Prze
w odn iczy ł je j ksiądz harcm istrz M arek 
Jasianek - cz łonek R ady N acze lne j 
ZHP, k tó ry  także w yg łos ił kazanie. N a 
uroczystości szczególnie liczne by ły  s 
poczty sztandarowe szkól i organizacji. |  
Oprawę m uzyczną litu rg ii zapewniła |  

O rk ies tra  D ę ta  M ick iew iczow sk iego  i  
C entrum  Turystycznego w  Żerkowie.

W  kazaniu ksiądz Jasianek podkreślił, 
że lis topad jes t czasem pam ięci, ale 
i radości z odzyskanej w  1918 roku  
niepodległości. - Dzik całą polską drogę 
do wolności znaczą krzyże, cmentarze 
wojenne i  p o m n ik i będące dowodem  
pam ięci kolejnych pokoleń  - podkreślił 
kapłan. D oda ł, że w olność nie jest da
rem danym  nam raz na zawsze i każde 
pokolenie musi o  nią zabiegać i się o nią 
troszczyć. - Ojciec Święty Jan Paweł I I

Mszę św. w  intencji Ojczyzny i poległych w  jej obronie spraw ow ali ksiądz 
hm  M arek Jasianek, ksiądz p ra ła t Dariusz M atusiak - dziekan dekanatu  
jarocińskiego oraz ksiądz Łukasz Ograbek - w ikariusz parafii św. Marcina

W trakcie capstrzyku delegacje złożyły kw ia ty  pod tablicą upam iętniającą  
pow stańców

powiedział, że „wolności nie można tylko 
posiadać, nie można je j zużywać. Trzeba 
ją  stale zdobywać i  tworzyć przez prawdę ’’ 
- odczyta! kaznodzieja.

Po m szy św. wszyscy przeszli na 
ja roc ińsk i rynek, gdzie odby ł się oko
liczn o śc io w y  capstrzyk. C iem nośc i 
roz jaśn ia ły  pochodn ie  przyniesione 
przez harcerzy z ja rocińskiego hufca

Z H P  Burm istrz i starosta przypom nieli 
o wydarzeniach z listopada 1918 roku, 
k tó re  rozpoczę ły  się w  ja roc ińsk ich  
koszarach. - Życiorysy przedstawicieli 

tego pokolenia, dzięki którym żyjemy dziś 
w  wolnej Polsce, onieśmielają nas, ale 
i  zmuszają do refleksji: co my, ja k o  oby
watele dzisiejszej Rzeczpospolitej Polskiej 
możemy zrobić, aby móc nazywać siebie

pa trio tam i?  Czy jes t to łatwiejsze w cza
sach pokoju i  stabilizacji, czy w  czasach 
dziejowej zawieruchy? N a takie pytania  
nie m a jednoznacznych i  właściwych od
powiedzi - podkreślił b u rm is trz  S tan i
sław M artuzalski. W  trakcie odczytano 
A pe l Poległych, a żołnierze z 16. ba
ta lio n u  o d d a li salwę honorow ą . N a 
zakończenie delegacje w ładz samorzą

dowych i służb m undurow ych złożyły 
w iązanki pod tab licą  upamiętniającą 
ja roc ińsk ich  powstańców, k tó ra  znaj
duje się na murze krużganków kościoła 
św. M arcina. W  zeszłym roku, z okazji 

95. rocznicy wielkopolskiego zrywu nie
podległościowego, ep ita fium  zostało 
odrestaurowane i zabezpieczone przed 

zniszczeniem szklaną płytą. Os)

Relikwie w  100 . rocznicę śm ierci
A  . . . .

Serdeczne podziękow anie  w szystk im , k tó rzy  uczestn iczy li 
w  os ta tn im  pożegnan iu

W  n a jb liż szy  weekend, ju ż  
po raz p ią ty  w  Jarocin ie  odbędą 
się M łodz ieżow e  D n i B łogos ła 
w ionej K a ro lin y  Kózkówny. Tym 
razem są organizowane przez pa
rafie  św. M a rc in a  i św. A n to n ie 
go Padewskiego o raz m łodzież 
należąca d o  w sp ó ln o ty  R uchu 
Czystych Serc pod hasłem „S p o 
tkać p ięknego B oga” .

W  tym  roku  będą one m ia ły  
w y ją tkow y charakter, pon iew aż 
odbyw ać się będą w  100. rocz 
nicę śm ierci b łogosław ione j. Po 
w ie lu  m iesiącach starań, dzięki 
zaangażow aniu  księdza p ra ła ta  
D ariusza  M a tus iaka  - p robosz
cza p a ra fii św. M a rc in a  w  Ja 
ro c in ie  o ra z  księdza  Ł u kasza  
O grabka, k tó ry  jest w ikariuszem  
oraz op iekunem  g rupy  RCS is t
niejącej od p ięc iu  la t, uda ło  się 
uzyskać relikw ie b łogosław ione j 
K a ro lin y  Kózków ny. Jarocińska 
wspólnota  R C S -u była pierwszą, 
jaka  powstała w  diecezji kaliskiej. 
U ro czys te  w n ies ien ie  re l ik w ii 
sp row adzonych  z d iecez ji ta r-

PROGRAM V JAROCIŃSKICH 
MŁODZIEŻOWYCH 
DNI BŁOGOSŁAWIONEJ 
KAROLINY KÓZKÓWNY:

• 1 4  l is t o p a d a
g o d z .  1 9 . 3 0  ( k o ś c i ó ł  ś w .  M a r c in a )

„ S p o t k a ć  p ię k n e g o  B o g a ” -  k o n f e r e n 
c ja  w y g ł o s z o n a  p r z e z  k s ię d z a  Ł u k a s z a  
O g r a b k a

g o d z .  2 0 . 0 0  ( k o ś c i ó ł  ś w .  M a r c i n a )
„ O d z y s k a n e  ż y c i e  p r z e z  s p o t k a n ie  z  J e 
z u s e m  i J e g o  m i ł o ś c ią ” -  p r e z e n t a c ja  
in s p ir o w a n a  p r a w d z i w y m  ż y c i e m
• 1 5  l is t o p a d a

g o d z .  2 0 . 0 0  ( k o ś c ió ł  ś w .  A n t o n i e g o  
z  P a d w y )

„ S k a r b ,  o  k t ó r y m  z a p o m n ia n o "  -  a d o r a 
c ja  p r o w a d z o n a  p r z e z  m ł o d z i e ż  z  F r a n 
c i s z k a ń s k ie g o  R u c h u  A p o s t o ls k ie g o
• 1 6  l is t o p a d a

g o d z .  1 7 . 3 0  ( k o ś c i ó ł  ś w .  M a r c i n a )
„ U w ie l b i a j m y  P a n a  z a  M iło ś ć ” -  k o n c e r t  
u w ie lb ie n ia  i d z i ę k c z y n i e n i a  z a  b ło g o s ła 
w i o n ą  K a r o l in ę  K ó z k ó w n ę  w  s e t n ą  r o c z 
n ic ę  je j  m ę c z e ń s k ie j  ś m ie r c i  w  w y k o n a 
n iu  Z e s p o łu  M ł o d z ie ż o w e g o  z  K o w a le w a
• g o d z .  1 8 . 3 0  ( k o ś c i ó ł  ś w .  M a r c i n a )  E u 
c h a r y s t i a  z  u r o c z y s t y m  w p r o w a d z e n i e m  
r e l ik w i i  b ł o g o s ła w io n e j

nowskiej, z sanktuarium  błogosła
w ione j K a ro lin y  znajdującego się 
w  miejscowości Zabawa, odbędzie 
się w  czasie mszy św. odpraw ionej 
w  niedzielę 16 listopada na zakoń
czenie Jarocińskich D n i w  kościele 
św. M arc ina .

K a ro lin a  K ózków na  zosta ła  
zab ita  w  1914 roku  przez rosy j
skiego żołnierza, próbu jąc b ron ić  
się przed gwałtem . Zm asakrow a
ne c ia ło  s iedem n a s to la tk i z n a 
le z io n o  w  lesie k ilkanaśc ie  d n i 
późn ie j. O ko licznośc i je j śm ierci, 
a przede wszystkim  pobożne życie 
i ża rliw a  w ia ra  spow odow ały, że 
ju ż  w  trakcie uroczystości pogrze
bow ych m ieszkańcy b y li przeko
nan i, że uczestniczą w  pochów ku 
męczennicy. Papież Jan Paweł I I  
beatyfikow ał K a ro linę  Kózkównę 
w  1987 roku  w  Tarnowie. Jest pa
tronką Kato lickiego Stowarzysze
n ia  M ło d z ie ży  i R uchu C zystych 
Serc. W spom n ie n ie  litu rg ic z n e  
p rzypada w  d n iu  je j śm ierci - 18 
lis topada.

(Is)

ś.tp.
STANISŁAWA

DANKOW SKIEGO
z ło ży li kw ia ty  o raz kondolencje , z a m ó w ili msze św. 

i w sp ie ra li nas w  tych trud n ych  chw ilach

składają
żona, córka  i syn z rod z in a m i

(ę _
S e r d e c z n e  p o d z ię k o w a n ie  w s z y s t k im ,  k t ó r z y  o k a z a l i  n a m  s e rc e  w  t y c h  

t r u d n y c h  c h w i la c h :  o r d y n a t o r o w i  p . N a s k r ę t o w i  o r a z  c a łe m u  p e r s o n e lo w i  
o d d z i a ł u  in t e n s y w n e j  t e r a p i i  w  J a r o c in ie ,  ks . p r o b o s z c z o w i  z  N o s k o w a ,

p . o r g a n iś c ie  i p. E w i e ,  f i r m ie  p o g r z e b o w e j  „ J e z i e r s k i ” , p a ń s t w u  S t a n is ła w s k im  
z  N o s k o w a ,  r o d z in i e ,  z n a j o m y m ,  d e le g a c jo m , s ą s ia d o m ,  p . B r o n i s ł a w o w i  

K o w a ń d y  z a  p r a w d z iw ą  p r z y j a ź ń  o r a z  w s z y s t k im ,  k t ó r z y  u c z e s t n i c z y l i  
w  c e r e m o n i i  p o g r z e b o w e j ,  z a m ó w i l i  m s z e  ś w ., z ł o ż y l i  w ie ń c e  i k w ia t y ,  o k a z a l i

w s p ó ł c z u c ie  i o d p r o w a d z i l i  n a  m ie js c e  w ie c z n e g o  s p o c z y n k u

Ś. f  P -

SŁAW OMIRA BAZELAKA
s k ła d a ją

ż o n a ,  c ó r k a  i s y n

" C A ŁO D O B O W E  K O M P LE K S O W E  
U SŁU G I PO G R ZEB O W E B.W . PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 J a ro c in , ul. Szpitalna 4

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

w w w .je z ie rs k is c .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

ODESZLI 0 0  NAS...

6 0 1 -8 6 9 -1 1 1

N4JT4ŃSZ4 
KOMPLEKSOWA 
OFERTA UStUG 
CMENTARNO 

POGRZEBOWYCH

JUŻ W OFERCIE 
POMNIKI

KOMPLEKSOWE

USŁUGI
pogrzebowe

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul. M oniuszki lO a  

te l. (6 2 ) 7 4 7 -1 8 -2 0  

czynne od 8 .00  do 17.00  

całodobowo te l. 6 0 4 -2 4 2 -4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

I

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl


OGŁOSZENIA 4 6 ( 1 2 5 7 )  1 4  l is t o p a d a  2 0 1 4  l G A Z E T A  JA R O C IŃ S K A  17www.jarocinska.pl

<  JAROCIN
S B T  *  To m iasto b rzm i

OGŁOSZENIE 0  PRZETARGU
Burm istrz Jarocina działając na podstawie art. 3 8  i a rt. 4 0  ust. 1 pkt 1 ustawy z  dnia 21 sierpnia 1997  r. o  gospodarce nieruchomościam i (t.j. Dz. U. z 2 0 1 4  
r., poz. 5 1 8  ze zm.), art. 43  ust. 1 pkt 9  ustawy z dnia 11 marca 2 0 0 4  r. o  podatku od tow arów  i usług (t.j. Dz. U. z 2 0 1 1  r. N r 177, poz. 1 0 5 4  ze zm ianam i) 
oraz § 1 i § 2  Uchwały Nr X XIX /307/94 Rady M iejskiej w  Jarocinie z dnia 2 8  kwietnia 1994  r. w  sprawie zbycia nieruchomości położonych w  Jarocinie na Os. Ługi

O G Ł A S Z A  P IE R W S Z Y  P R Z E T A R G  U S T N Y  N IE O G R A N IC Z O N Y
na sprzedaż nieruchom ości n iezabudow anych położonych w  Jarocinie  

pom iędzy ulicam i W arm ińską  i Ś ląską

L.p. Numer
działk i

Księga w ieczysta
Pow. 
w  ha

Uzbrojenie
- m ożliwość podłączenia

Cena w  PLN W adium  - wnoszone w  pieniądzu

1. 2 2 1 4 K Z 1J/0 00 19769/1 0 ,0 6 1 7
- sieci wodociągowej,

- sieci energii elektrycznej
- sieci kanalizacyjnej

4 5 .0 0 0 ,0 0 9 .0 0 0 ,0 0  zł

2 . 2 2 1 5 K Z1J/00019769/1 0 ,0 6 2 4
- sieci wodociągowej

- sieci energii elektrycznej
- sieci kanalizacyjnej

4 5 .0 0 0 ,0 0 9 .0 0 0 ,0 0  zł

3. 2 2 2 3 K Z 1J/0 00 19769/1 0 ,0 5 6 6
- sieci wodociągowej 

- sieci energii elektrycznej
4 0 .0 0 0 ,0 0 8 .0 0 0 ,0 0  zł

Przeznaczenie nieruchom ości i sposób ich 
zagospodarowania

Na terenie przeznaczonym do sprzedaży nie obowiązuje m iejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego.
Nieruchomości położone są w  strefie peryferyjnej miasta w  sąsiedztwie terenów zabudowanych 
jednorodzinnymi dom ami m ieszkalnymi.
W  obowiązującym stud ium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gm iny 
Jarocin są to  tereny z przewagą zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej.

W przypadku zabudowy sposób zagospodarowania musi zostać ustalony w  decyzji o warunkach 
zabudowy po spełnieniu warunków określonych w  art. 61 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym.

Położenie Jarocin, pom iędzy ul. W arm ińską i Śląską

Opis n ieruchomości N ieruchomości nie są zabudowane

Forma zbycia Sprzedaż na własność

Termin zapła ty ceny nieruchomości Cena nieruchomości płatna najpóźniej w  dniu  zawarcia um owy notarialnej przenoszącej własność

Nieruchomość nie jest obciążona prawem na rzecz osób trzecich.

Przetarg odbędzie się dnia  8  grudn ia  2 0 1 4  r. o godz. 13°° w  siedzibie Urzędu Miejskiego w  Jarocinie A l. Niepodległości 10 • sala posiedzeń.

W arunkiem uczestnictwa w  przetargu na sprzedaż nieruchomości wym ienionych w  niniejszym ogłoszeniu jest wpłacenie wadium  w  gotówce w  wysokości wyżej 
określonej na konto Urzędu Miejskiego w  Jarocinie w  BZ W BK S.A. I O/Jarocin Nr 91 109 0  1131  0 0 0 0  0 0 0 0  1 3 0 0  1942  w  nieprzekraczalnym term in ie  do dnia 
3 grudnia 2 0 1 4  r.

Uwaga: Przez wniesienie w adium  w  term in ie , rozumie się uznanie w  dn iu  3 grudn ia  2 0 1 4  r. rachunku bankowego Urzędu wym aganą kw otą  wadium .
Na dowodzie w p ła ty  w adium  podać należy num er dzia łk i, której w adium  dotyczy.

- Komisja przetargowa przed otwarciem przetargu stwierdza wniesienie wadium  przez uczestników przetargu
- W adium wpłacone przez osobę, która przetarg wygra zaliczone zostanie na poczet ceny nabycia nieruchomości. Pozostałym osobom wadium  zostanie zwrócone nie 
później niż przed upływem 3  dni od dnia odpow iedn io : odwołania przetargu, zamknięcia przetargu, unieważnienia przetargu lub zakończenia przetargu wynikiem 
negatywnym.
- Wadium ulega przepadkowi w  razie uchylenia się uczestnika, który przetarg wygra, od zawarcia umowy notarialnej.

0  wysokości postąpienia decydują uczestnicy przetargu, z tym  że postąpienie nie może wynosić mniej niż 1% ceny wywoławczej, z zaokrągleniem w  górę do 
pełnych dziesiątek złotych.
Cena nieruchomości osiągnięta w  przetargu podlega zapłacie przez Nabywcę nie później niż do dnia zawarcia um owy przenoszącej własność -  uznanie rachunku 
bankowego Urzędu wym aganą kwotą.

Opłaty notarialne i sądowe związane z zawarciem umowy w  form ie aktu notarialnego oraz założeniem i wpisem do księgi wieczystej w  całości ponosi nabywca 
nieruchomości.

Korzystanie z wszelkich urządzeń infrastruktury komunalnej i technicznej wymaga uzgodnienia z dysponentami sieci i obciąża całkow icie nabywcę nieruchomości. 
Istniejące na nieruchomości urządzenia in frastruktury technicznej i komunalnej mogą być wykorzystywane przez nabywcę ty lko  i wyłącznie na warunkach 
określonych przez dysponenta tych urządzeń.

W przetargu mogą brać udzia ł osoby fizyczne lub ich pełnomocnicy oraz osoby prawne działające przez ustanowionych w  tym  celu pełnomocników, jeżeli wpłacą 
wadium  w  wyznaczonym term inie.
Uczestnicy przetargu w inn i przed przystąpieniem do licytacji przedstawić Kom isji Przetargowej:

1) osoby fizyczne: dowód potw ierdzający tożsamość (dowód osobisty, paszport);
2 ) osoby prawne: aktualny wypis z właściwego rejestru oraz upoważnienie udzielone przez organ przedstawicielski;
3 ) pełnomocnicy -  pełnom ocnictwo notarialne.

Nabycie nieruchomości przez cudzoziemca następuje z uwzględnieniem przepisów ustawy z dnia 2 4  marca 1920  r. o  nabywaniu nieruchomości przez cudzoziemców 
(tj. Dz. U. z 2 0 1 4  r., poz. 1380).

Burmistrz Jarocina zastrzega sobie prawo odwołania przetargu z uzasadnionej przyczyny.

Szczegółowe informacje dotyczące w /w  nieruchomości można uzyskać w  Urzędzie M iejskim w  Jarocinie Al Niepodległości 10 - W ydział Nieruchomości, Planowania 
i Ochrony Środowiska, pokój nr 4 8  lub pod numerem telefonu (6 2 ) 7 4 9 -9 5 -5 0  w  godz. 8 °° - 16°°.

F i r m a  „ A b P A L "  z a p r a s z a  

d o  s k l e p u  f i r m o w e g o  

n a  z a k u p y  ś w i ą t e c z n y c h  ś w ie c .  

M o ż l i w o ś ć  z a k u p u  ś w i e c  n a  k g  

w  k o r z y s t n y c h  c e n a c h .  

N a s z a  f i r m a  p r z y j m u j e  w y c i e c z k i ,  

u d o s t ę p n i a  s a l ę  w y s t a w o w ą  

o r a z  p r e z e n t a c j ę  f i l m u  

o  p r o d u k c j i  ś w ie c .  

Zapraszam y
od poniedziałku do piątku 

w godz. 7 :30-15:30  
ul. Przem ysłowa 1, Koźmin W lkp. 

tel. 62 721 61 43

5 D A I G L O B

P P Ł Y „ ę z K i

5PEED-GLH55
A U T O  SZYB Y  
Dawid Frencel W j W j )

©660 200 8 ^

Montaż
sprzedaż
Naprawa

P E T  B 0 T T I C 1 N 0  
(k o n g lo m e ra t^ ^ ^ -

H A TE X
J a ro c in , u l. W ro c ła w s k a  5 0  

te l .  6 2  5 0 5 - 3 1 - 3 3

Pleszew, ul. Ogrodowa 13
te l. 6 2  7 4 2 -5 8 -7 5 ,  6 2  5 0 8 -2 0 -0 5

D o b rz y c a , u l .  K o ź m iń s k a  1 9  

te l. 6 2  7 4 1 -3 4 -7 8

ł/mb

te raz  możesz

ta n io
przedłużyć

»1000  zt p o ż y c z a s z  

*• 0 z ł p r o w iz j i  
> 0  z ł o d s e t e k  

» 0 z ł k o s z t ó w  
»  p r z e d łu ż a s z  

za  200 z t n a  30 dni
C a łk o w ita  k w o ta  p o ż y c z k i 10 00  zł.

C a łk o w ita  k w o ta  d o  z a p ła ty  12 00  zł.

C a łk o w ity  k o s z t p o ż y c z k i 20 0  z ł. 

o p ro c e n to w a n ie  p o ż y c z k i 4 %  (o d se tk i) ,

RRSO (rz e c z y w is ta  ro czn a  s to p a  p ro c e n to w a )  4 1 ,2 5% . 

F irm a  u d z ie la ją c a  p o ż y c z k i je s t  P o życzko d a w cą  

za d zw o ń  lu b  w y ś l i j SM S -  o d d z w o n im y
6<7gw-$... A o ic r v ^

O szczegóły pyta j w  sklepie.

S IU 7 3 2  7 6  7 6  7 6
www .daiglob.pl

O K N O S T Y L
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

P ro d u c e n t o k ie n  P V C

M W

ZATRUDNIĘ  
KIEROW CÓW  C +  E

T T ' ~  1

A  J.
i ia lu p la st [jjy

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■ okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
*  rolety, moskitiery 63.820WosW „  lplacCS,
1 bramy, parapety tel. (65) 572 os 30

d rzwi wew. i zew. kom. 603 803 866,691 709 405

Zatrudnię
DYSPOZYTORA
MIĘDZYNARODOWEGO

Wymagany język obcy: 
angielski lub niemiecki

CV proszę wysyłać na adres:
rekru tacja  1.2014@ onet.pl

•3$ 5 >'_•

http://www.jarocinska.pl
http://www.daiglob.pl
mailto:1.2014@onet.pl
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► LEKKA ATLETYKA LICE ALI AD A

Historyczny sukces

Adrian  
W łodarczyk 
w yw alczył 
pierwszy  
w  historii 
Zespołu Szkół 
Przyrodniczo- 
Biznesowych 
w  Tarcach z 
zło ty  m edal 
na Liceałiadzie 
w  lekkiej atletyce

► TAEKWONDO WTF

Złote w alk i M atyldy

D w a  m e d a le  w  f in a le  w o je 
w ó d zk im  L ice a lia d y  w  lekk ie j a tle 
tyce w yw a lczy li reprezentanci szkół 
ponadg im naz ja lnych  p o w ia tu  ja ro 
c ińsk iego. N a  na jw yższym  s to p n iu  
p o d iu m  w  skoku w  da l s tanął A d ria n  
W ło d a rczyk  z Z esp o łu  S zkó ł P rzy- 
ro d n ic z o -B iz n e s o w y c h  w  Tarcach  
( to  p ie rw szy z ło ty  m edal w  h is to r ii 
tej szko ły  w  lekkoa tle tyce ). S reb ro  
w  skoku w zw yż zd o b y ł A la n  Z e id le r 
z Zespołu Szkół Ponadgim nazjalncyh 
n r  2 w  Jarocin ie .

A d r ia n  W łoda rczyk  skoczył 6,50 
m  (us ta n o w ił rekord  szko ły), a d ru 

► MISTRZOSTWA POLSKI NIEPEŁNOSPRAWNYCH W  TENISIE STOŁOWYM

Andrzej G rygiel z G o liny  zdobył 
b rą z o w y  m eda l In d y w id u a ln y c h  
M is trz o s tw a c h  P o lsk i N ie p e łn o 
s p ra w n ych  w  te n is ie  s to ło w y m . 
D ru g i reprezentan t p o w ia tu  ja ro 
c ińsk iego  - Jan K a ro lcza k  z D o -  
bieszczyzny - m im o  am bitne j w a lk i 
nie p rzedarł się do  fazy medalowej.

W  zaw odach, k tó re  p rz e p ro 
w a d z o n o  w  P le sze w ie , w z ię ło  
u d z ia ł p o n a d  140 za w o d n ik ó w ,

giego w  k lasy fikac ji Jakuba KJęskie- 
go z ZS  w  P ile  p o k o n a ł o  12 cm . 
S rebrny m eda lis ta  L ice a lia d y  - A la n  
Z e id le r skoczył 180 cm . Zw ycięzca 
ko n ku rsu  skoku w zw yż - D o m in ik  
Jurga  z Z S R iT  P ow odow o pokona ł 
poprzeczkę zaw ieszoną na 185 cm.

O p ró cz  m eda li w  skokach nasi 
lekkoatleci za jm ow ali czołowe miejsca 
w  chodzie. C zw arty  b y ł D a w id  Z d ro 
jo w y , a szósta Iza  M o le n d a  (obo je  
ZS P  n r l ) .

N ie ź le  w y p a d ły  także  szta fe ty . 
P ią tą  pozyc ję  w yw a lc z y ła  sz ta fe ta  
szwedzka dz iew cząt z J e d y n k i” . N a

w śród  n ich  ca ła kra jow a  czo łó w 
ka - m eda liśc i p a ra o lim p ia d , m i
s trzos tw  św ia ta  i Europy. A ndrze j 
G ryg ie l, za w o d n ik  S ta rtu  K a lisz , 
w ys tę p o w a ł w  grze po jedyncze j, 
p o d w ó jn e j i m ieszane j. P rzysz ło  
m u  ryw a lizow ać z zaw odow cam i. 
- N iektórzy z n ic li trenu ją  po  dwie  
godz iny  dziennie, jeżdżą  na zgru
pow ania, b io rą  udzia ł w tu rn ie jach  
międzynarodowych. U praw ia ją tenis

MIEJSCA ZAWODNIKÓW 2 POWIATU 
JAROCIŃSKIEGO YY FINALE LICEALIA
DY W LEKKIEJ ATLETYCE:

► DZIEWCZĘTA:
100 m 14. Wiktoria Michalska (ZSP nr 1), 15. Patrycja 

Ostrowska (ZSO)

200 m 12. Weronika Hibner (ZSO)

400 m 14. Emilia Chyba (ZSP nr 1)

800 m 7. Zuzanna Baraniak (ZSP nr 1), 15. Patrycja

Adamkiewicz (ZSP nr 2) 

1500 m 16. Daria Paterczyk (ZSP nr 1)

Chód 2 km  6. Iza Molenda (ZSP nr 1)

Skok w  da l 11. Daria Klemm (ZSP nr 2)

P chnięcie ku lą  13. Monika Reszelska (ZSP nr 1) 

Sztafeta 4x100 m 6. (ZSO). 7. (ZSP nr 2)

Sztafeta szwedzka 5. (ZSP nr 1)

► CHŁOPCY.
100 m 17. Hubert Antkowiak (ZSP-B Tarce)

400 m 9 Jakub Kłodziński (ZSP n r 1)

800 m 13. Amadeusz Zdrojewski (ZSP nr 1), 15.

Mateusz Szatkowski (ZSP n r 2) 

1500 m 19. Marcin Urbaniak (ZSP-B Tarce)

3000 m 16. Patryk Wojtkowiak (ZSP n r 1)

Chód 3 km  4. Dawid Zdrojowy (ZSP n r 1)

R zut oszczepem  14. Bartosz Walęsiak (ZSP nr 2) 

Skok w zw yż 2. Alan Zeidler (ZSP nr 1), 14. Aleksan

der Szczepaniak (ZSP-B Tarce)

Skok w  da l 1. Adrian Włodarczyk (ZSP-B Tarce). 10.

Szymon Brenk (ZSP-B Tarce)

Sztafeta szw edzka 9. (ZSP nr 1)

szóstym  m ie jscu sk lasyfikow ana zo 
stała żeńska sztafeta 4x100 m  z ZSO , 
k tó ra  w ygra ła  swoją serię e lim inacy j
ną. Oczko niżej znalazła się reprezen
tac ja  ZSP n r 2. N a  dziew iąte j pozycji 
zaw ody ukończyła  szwedzka sztafeta 
ch ło p có w  z ZSP n r 1.

W  pierwszej dziesiątce fin a łu  w o 
jewódzkiego Licealiady uplasowali się 
ponadto  Zuzanna Baran iak - siódm a 
w  b iegu na 800 m ; Jakub K ło d z iń sk i 
- d z iew ią ty  na 400 m  (obo je  z ZSP 
n r  1) o ra z  S zym on  B renk  (Z S P -B  
Tarce) - dz ies ią ty  w  skoku w  dal.

(fa f)

wyczynowo. Ja z ko le i trenuję p ó łto 
ra  godziny  w  tygodniu  - po rów nu je  
św ieżo up ieczony m eda lis ta . R óż
nice w  przygotow aniu  nie przeszko
d z iły  m u jednak  w  zna lez ien iu  się 
na pod ium . B rązow y m edal zdobył 
w  d e b lu , w  k tó ry m  g ra t w  parze 
z D an ie lem  Staszakiem  ze S ta rtu  
W rocław. Duet dop ie ro  w  pó łfina le  
m us ia l uznać wyższość reprezen
ta n tó w  Polski. (igi)

M a ty ld a  M arcinkow ska (U KS 
Taekw ondo Ja roc in ) w yw a lczy ła  
z lo ty  m eda l M ię d z y w o je w ó d z 
kich M is trzo s tw  M ło d z ik ó w  w  Ta
ekw ondo. M ię d z y w o je w ó d z k ie  
M is trz o s tw a  M ło d z ik ó w  to  n a j
w ażnie jsza im preza  w  roku  w  tej 
kategorii wiekowej. U K S  Taekwon
d o  Ja roc in  reprezen tow a ły  dw ie 
zaw odn iczk i: dośw iadczona M a 
ty lda  M arc inkow ska i debiutantka 
A leksandra  M uraw ska.

- W  p ierw szej części tu rn ie ju  
zawodniczki ryw alizow ały  w  kon
kurencjach sprawnościowych. N ie
stety w  n ie  do końca wymiernych  
konkurencjach nasze zawodniczki 
nie załapały się na pozycje medalo
we. O  pechu może m ów ić  Matylda, 
któ re j do zajęcia trzeciego miejsca 
w  w ie lokro tnych  kopn ięc iach  na  
czas zabrakło tylko jednego punktu  
- m ów i P io tr  Wesołek, trener U KS 
Taekwondo.

Zdecydow anie lepiej M a ty ld a

Stoją od lew ej: A rtu r Kowalski (trener), Aleksandra M urawska, 
M atyld a M arcinkowska (z ło ta  m edalistka M iędzyw ojew ódzkich  
M istrzostw  M łodzików ) oraz tren er P iotr Wesołek

► RAJD ROWEROWY

Niepodległościowe
„ciacho”

R ow erow y Rajd N iepod leg ło 
ści na trasie Ż erków  - M ieszków  
- Ż erków  (oko ło  20 km ) we w to 

rek, 11 lis topada organ izu je  M T B  
Team Żerków.

Rajd w ystartu je  o  godz. 13.30 
z żcrkowskiego rynku. O ko ło  14.20 
rowerzyści m ają dotrzeć do  M iesz
kow a, gdzie w ezm ą u d z ia ł w  o b 
chodach  Ś w ięta  N ie p o d le g łośc i 

i złożeniu kw ia tów  pod pom nikiem  
generała S tan is ław a Taczaka (po  
d rodze p lanow ane jest pam ią tko 
we zdjęcie w  R ad lin ie ). N a godz. 
15 .00  z a p la n o w a n o  sa d ze n ie

M arc inkow ska  w ypad ła  w  walce 
(kyo ru g i). W yg ra ła  trzy  razy i za
służenie w yw a lczy ła  z lo ty  medal. 
- Pierwsze dwa po jedynki wygrała 
zdecydowanie na punkty  4:1 i  3:0. 
W  ostatniej walce wielokrotnie silnie  
uderzała przeciwniczkę na korpus  
i  rozb iła  ryw alkę, k tó ra  n ie  była  
w  stanie dokończyć w alki, a  je j  se
kundant rzucił ręcznik - relacjonuje 
Wesołek.

Po pierwszej walce z turnie jem  
pożegnała się A leksandra M u ra w 
ska.

- Z  zawodów wracam y z cen
nym tytułem m istrza makroregionu  
i  trzema p u n k ta m i do Rywalizacji 
Sportu Dzieci i Młodzieży. M atylda  
pokazała się z bardzo dobrej strony. 
Po dwóch la lach treningu doszła do 
wysokiego poziomu sportowego. Te
raz d la  n ie j czas na starty  w  poważ
niejszych turn ie jach - p ow iedz ia ł 
P io tr  Wesołek.

(fa f)

Dębu W olności. W  trasę pow rotną 
ra jd  ruszy o ko ło  godz. 15.30.

- Na mecie na wszysikich chęt
nych czekać będzie „c iacho ”, ciepła 

herbata oraz pam ią tkow y p ropor
czyk. Pojechać z na m i mogą wszy- 
scy mający’ sprawny row er i  kask 
- zachęcają o rgan iza to rzy  z M T B  
Team Żerków.

R a jd  w sp ó łfin a n sow a n y  jest 
z Funduszu In ic ja tyw  O byw ate l

skich:
Regulam in m ożna znaleźć na 

s tron ie  w w w .akadem iam lodego- 
ko la rza .p l. (,afl

codziennie nowe in fo rm ac je  ■ni.i.łiijjpgga^

jarocińska®
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BŁĘKITNI SPARTA KOTLIN

ŻAKITACZANÓW 0
UNIA SZYMAN0WICE

GKS ŻERKÓW

RASZK0WIANKA RASZKÓW

WKS WITASZYCE

PHYTOPHARM KLĘKA

LOTNIK POZNAŃ
ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

► FINAŁ REJONU POZNAŃ TEREN W SCHÓD W  DRUŻYNOWYM TENISIE STOŁOWYM

Dwa czwarte
Zespoły dziewcząt ze Szkoły Pod

stawowej n r  4 w  Jarocinie i .chłopców 
ze Szkoły Podstawowej w  K om o rzu  
zajęły czwarte miejsca w  finałowych za
wodach Rejonu Poznań Teren Wschód 
w  D ru ż y n o w y m  Tenisie S to łow ym . 
C h ło p c y  z „c z w ó rk i”  i  dz iew czę ta  
z K om orza  sklasyfikowani zosta li na 
siódmych pozycjach.

F inał rejonowy poprzedzony został 
m is trzostw am i p ow ia tow ym i. W  ja 
rocińskich e lim inacjach w ysta rtow a
ły d rużyny z czterech szkół: SP n r 4 

w Jarocinie, Społecznej Szkoły Pod
stawowej w  Jarocinie oraz dwie ekipy 
z gm iny Żerków  (z K om orza  i Ludw i- 

nowa). Zarów no wśród dziewcząt, ja k  
i ch łopców  najlepsi by li reprezentanci 
„czw órk i” , a drugie miejsca zajm ow ali 
tenisiści z Kom orza.

W  Niechanowie, gdzie odbywał się 
fina ł rejonowy, rywalizowały reprezen
tacje trzynastu szkół: SP N iechanowo, 
SP Ł a g ie w n ik i K ośc ie lne , SP G ra 
bow o Kró lew skie , SP K om orze , SP

Pięczkowo, SP Kaczanow o, SP n r 4 
Jarocin, SP Lusowo, SP Puszczykowo, 
SP M ro w in o , SP Pyzdry, SP M os ina  
i SP Trzemeszno. Najlepiej w  zawodach 
w ypadły drużyny gospodarzy. - Te ze
społy w  swoich szeregach m ają bardzo 
utalentowanych i  doświadczonych zawod
ników klubowych, występujących na co 
dzień w rozgrywkach ligowych. Niestety 
poziom gry, ja k i prezentują, jes t na razie 
poza naszym zasięgiem - m ów i Andrzej 
Z ia ja, op iekun ekip z K om orza .

Z esp o ły  z p o w ia tu  ja ro c iń s k ie 
go w yw alczyły dwa czwarte miejsca. 
-  C hłopcy z K om orza  i  dziewczynki 
z „czw ó rk i"  sp isa li się bardzo ładnie. 
D la  nas to najlepszy wynik  w h is to rii 
szkoty w  kategorii chłopców, który stawia 
nas w gron ie  dwudziestu najlepszych 
szkół Wielkopolski w  tenisie stołowym. 
Dziewczęta z SP Komorze i  chłopcy z SP 
n r 4  Jarocin tra fili do silnych grup i  m imo  
ambitnej postawy ostatecznie zajęli siód
me miejsca - m ów i Andrze j Z ia ja.

(faf)

WYNIKI MISTRZOSTW POWIATU W DRUŻYNOWYM TENISIE STOŁOWYM SZKÓŁ PODSTAWOWYCH:
► DZIEWCZĘTA: ► CHŁOPCY:

SP Komorze NSP Ludwinów 3:0 SP nr 4  Jarocin

SP 4 Jarocin SP Komorze 3:1 SP Komorze

SP 4 Jarocin NSP Ludwinów 3:0 SP nr 4 Jarocin

Tabela:

l .S P  4  Jarocin 2 4 6:1

SP Komorze 

NSP Ludwinów 

NSP Ludwinów
2. SP Komorze 2 2 4:3

3. NSP Ludwinów 2 0 0:6

SSP Jarocin 3:0

Tabela.-

l .S P  4  Jarocin 3 6

NSP Ludwinów 3:0 2. SP Komorze 3 4

SP Komorze 3:1 3. SSP Jarocin 3 2

SSP Jarocin 3:0 4. NSP Ludwinów 3 0

SSP Jarocin

SP nr 4 Jarocin

1:3

0:3

Składy dru żyn  z SP n r  4 Jarocin : Amelia 

9:1 Grzech, Martyna Stasik, Dominika Zdunek, 

7:3 Adam Józefiak, M ichał Dembiński, Nikodem 

3:7 Bartkowiak. Opiekun -  Róża Andrzejewska. 

1:9
S k ła dy  d ru żyn  z SP Kom orze: Weronika

Idziaszek. Natalia Jadczak, Natalia Urbaniak,

Korneliusz Jacoszek, Jakub Pilarczyk, Łukasz

Niemier. Opiekun - Andrzej Ziaja.

M U G B Y T A G

Sparta szuka mistrzów
S parta  Ja ro c in  ko n tynu u je  akcję 

o d w ie d z a n ia  szkó ł p o d s ta w o w y c h  
i g im na z jó w  g m iny  Ja roc in  w  ram ach 
m iędzyklasowych tu rn ie jó w  „S zukam y 
m is trzó w  z In te rm arche ” .

P ierwszy szko lny tu rn ie j o d b y ł się 
na począ tku  p aźdz ie rn ika  w  G im n a 
z jum  w  W itaszycach. Później spadanie 
o d w ie d z ili jeszcze Z espó ł Szkół n r 3, 
podstaw ów kę w  W itaszycach, Zespó ł 
Szkół w  Cielczy, a w  poprzedn im  szkoły 
w  M ieszkow ie  i Roszkowie.

U cze s tn icy  tu rn ie jó w  o trz y m u ją  
medale, pam iątkow e koszu lk i z hasłem  
„G ra m  w  R ugby” , a w yróżn ia jący  się

za w o d n icy  są p o w o ływ a n i do  repre
zen tow an ia  g m iny  Ja roc in  w  barw ach  
S party  Jaroc in .

A k c ji p a tro n u je  g m in a  J a ro c in , 
a sponsorem  ty tu la rn y m  je s t m arke t 
In te rm arche . (fa f)

WYRÓŻNIENI ZAWODNICY 
W TURNICACH RUGBY TAG:
► SP M ieszków : N ata lia Hyży, Dominika Hyży, Roksana 

Jędraszak, Jakub Stachowiak, Eryk Stępiński, Dawid 

Studziński

► SP Roszków: Natalia Cyper, Agata Walczak, Miłosz Antczak. 

Tomasz Kosmowski. Wojciech Matuszczak, Mikołaj 

Młokosiewicz, Nikodem Rydliński i Remigiusz Wachowiak

Najm łodsi 
rugbiści grają  
w  rugby tag, 
bezkontaktową 
odm ianę  
rugby

> PODNOSZENIE CIĘŻARÓW

D ź w i g n ą ł  p o n a d  

3 0 0  k i l o g r a m ó w
O tŻAKUW TARH

A drian Pawlicki dat podczas Turnieju Niepodległości 
w  Tarcach pokaz swojej siły

A d r ia n  P aw lick i, a b so l
w e n t Z e s p o łu  S zkó ł P rzy - 
r o d n ic z o - B iz n e s o w y c h  
w  T a rca ch , a k tu a ln ie  re 
p rezen tu jący  Zaw iszę  B yd 
goszcz, gościnn ie  w ys ta rto 
w a ł w  swojej dawnej szkole 
w  T u rn ie ju  N ie p o d le g ło ś c i 
w  P o d n o sze n iu  C ię ża rów . 
Paw lick i, p rzygo tow u jący się 
do  A kadem ickich M is trzos tw  
Świata, zaprezentował m ło d 

szym ko leżankom  i ko legom  
swoje m oż liw ośc i. Tak w ie l

k ich  c ięża rów  na  pom oście  
w  Tarcach jeszcze nie d ź w i
gano. S rebrny m edalista n ie
daw nych  m is trzo s tw  Polsk i 
sen io rów  tym  razem  uzyskał 
305 kg (135 kg w  rw aniu  i 170 
kg w  podrzuc ie ).

B a rdzo  d o b ry  w y n ik  za
n o tow a ł też Jakub Łyskawa, 
ak tua lny  uczeń ZSP-B, k tó ry  
s ta rtu jąc  w  niższej ka tego rii 
w a gow e j p o d rz u c ił 150 kg 
(w  dw u b o ju  uzyskał 260 kg).

(fa f)
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WYNIKI TURNIEJU
NIEPODLEGŁOŚCI
W PODNOSZENIU CIĘŻARÓW:
DZIEWCZĘTA:

kat. 44 k g  1. Monika Marciniak - 52 kg (23 kg +  29 kg)

2. Daria P o c h -44 kg (22 k g +  22 kg) 

kat. 48 kg 1. Elżbieta Wojtas - 41 kg (17 kg +  24 kg) 

kat. 53 kg 1. Wiktoria Jędraszak - 42 kg (17 kg +  25 kg) 

kat. 58 kg 1. Katarzyna Woźniak - 43 kg (19 kg +  24 kg) 

kat. 63 kg  1. Aneta Gauza -  54 kg (26 kg +  28 kg)

2. Anna Banaszak - 53 kg (25 kg +  28 kg) 

ka t. 69 kg 1. Anna Pawłowska - 57 kg (23 kg +  34 kg) 

kat. 75 kg 1. Anna Beszterda - 68 kg (28 kg +  40 kg) 

kat. + 7 5  kg  1. Klaudia Strabel -  53 kg (21 kg +  32 kg)

2. Paulina Antoniewicz -  48 kg (21 kg +  27 kg)

CHŁOPCY

► gim nazja:

k a t  62 kg 1. Kajetan Matuszewski -  99 kg (44 kg +  55 kg) 

kat. 69 kg 1. Adrian M ichatkie wicz -1 0 4  kg (47 kg +  57 kg)

► m łodsi: 

kat. 50 kg  1.

kat. 56 kg 1.

2.

3.

kat. 62 kg 1.

2.

3.
kat. 69 kg 1.

2.

3.

kat. 77 kg  1.

2.

3.

kat. 8.5 kg 1. 

kat. 105 kg 1. 

k a t + 1 0 5  kg 1

► s ta rs i: 

kat. 62 kg 

kat. 69 kg 

kat. 77 kg 

ka t. 85 kg 

ka t. 94 kg

Bartosz Stefaniak - 90 kg (38 kg +  52 kg) 

Jakub Kusyk - 79 kg (34 kg +  45 kg)

Patryk Piątkowski -  72 kg (32 kg +  40 kg) 

Krzysztof Łączniak -  70 kg (30 kg +  40 kg) 

Szymon Malinowski -1 0 9  kg (45 kg +  64kg) 

Roman Zasański - 99 kg (40 kg +  59 kg) 

Marcin Stróżyk - 90 kg (38 kg +  52 kg) 

Bartosz Rzanny -1 2 4  kg (55 kg +  69 kg) 

Dawid Urbaniak - 88 kg (35 kg +  53 kg) 

Jakub L i tk a - 87 kg (42 k g +  45 kg)

Joachim Bartoszak -1 4 6  kg (65 kg +  81 kg) 

Alan Nawrot -  81 kg (36 kg +  45 kg)

Maciej M ichałkiewicz - 67 kg (32 kg +  35kg) 

Jarosław Jackowiak -1 2 6  kg (57 kg +  69 kg) 

Bartosz Andrzejewski -1 3 9  kg (57 kg +  82 kg)

. Jakub Kalinowski -1 6 7  kg (77 kg +  90 kg)

1. Mateusz Bardziński -1 1 2  kg (55 kg +  57 kg) 

1. Krzysztof Gajewski -1 6 0  kg (70 kg +  90 kg) 

1. Emil Jędrzejak -1 9 7  kg (87 kg +  110 kg)

1. Jakub Łyskawa -  260 kg (110 kg +  150 kg) 

1. Adrian Pawlicki -  305 kg (135 kg +  170 kg)

REDAKTOR NACZELNY
Aleksandra Pilarczyk, a.pilarczyk@jarocinska.pl

GRAFIKA. SKŁAD 1 ŁAMANIE
(62) 749-86-46
Dariusz Fijołek (d.iijolek@jarocinska.pl) 
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
(b. piotrowicz@jaroci nska.pl)
Barbara Dzierla (b.dzierla@jarocinska.pl) 
Łukasz Zięciak ( l.zieciak@jarocinska.pl) 
Szymon Mołina (s.mofina@jarocinska.pl)

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(62) 332-20-33. 500/191-014

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o.
Jarocin, ul. Kasprzaka la

Z-CA REDAKTORA NACZELNEGO
Anna Legowicz-Gogotkiewicz, a.gogolkiewicz@jarocinska.pl

SEKRETARZ REDAKCJI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl

BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, Rynek 21 (wejście od ul. Mickiewicza), tel. (62) 505- 
30-00 czynne od poniedziałku do piątku 8 .00  - 16.00

PREZES WYDAWNICTWA
Piotr Piotrowicz

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ
Jaraczewo, ul. Kaliska 4A, tel. (62) 740-80-68
Kolin, Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG 
Nowe Miasto, ul. Poznańska 40, tel. (61) 287-43-78
Żerków, Księgarnia, ul. Rynek 7, tel. (62) 740-31-31

SEKRETARIAT
Karolina Piechalak (62) 747-15-31 
k.piechalak@jarocinska.plREDAGUJE ZESPÓŁ:

Karol Górski, Piotr Ignasiak, Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijołek, 
Bartosz Nawrocki, Beata Frąckowiak-Piotrowicz. Piotr Piotrowicz. 
Elżbieta Rzepczyk, Lidia Sokowicz. Przemysław Szeszuła

DZIAŁ REKLAMY
teł. (62) 747-47-47
Artur Antczak (508/318-922) 
a.antczak@jarocinska.pl
Angelika Włodarczyk (509/082-772) 
a.wlodarczyk@jarocmska.pl
Paulina Horbacz

Redakcja nie odpow iada za treść reklam , ogłoszeń, 
rubryki „L isty". Anonimów nie publikujemy. Materiałów 
nie zam ówionych nie zwracam y. Zastrzegamy sobie 
prawo skracania i adiustacji tekstów oraz zmiany ich 
tytułów. Wykorzystanie i rozpowszechnianie redakcyjnych 
materiałów publicystycznych wymaga zgody wydawcy.

ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (62) 332-20-43
WSPÓŁPRACUJĄ:
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek Tomczak,
Paweł Witwicki

KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński, tel. (62) 749-86-40

DRUK: Drukarnia AGORA S.A., 64-920 Pita, ul. Krzywa 35

PRENUMERATA
REALIZOWANA
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w  wersji papierowej i na e-wyda- 
nia można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
num erata@ ruch.com .pl lub 
kontaktując się z Telefonicz-- 
nym Biurem Obsługi Klienta 
pod numerem. 801 800 803 
lub 22 717 59 59 - czynne 
w godzinach 7.00 - 18.00. 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.
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mailto:l.zieciak@jarocinska.pl
mailto:s.mofina@jarocinska.pl
mailto:a.gogolkiewicz@jarocinska.pl
mailto:j.kaliszan@jarocinska.pl
mailto:k.piechalak@jarocinska.pl
mailto:a.antczak@jarocinska.pl
mailto:a.wlodarczyk@jarocmska.pl
http://www.prenumerata
ruch.com.pl
mailto:pre-numerata@ruch.com.pl
mailto:pre-numerata@ruch.com.pl
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III LIGA (GRUPA KUJ.-POM.-WLKR) III LIGA (GRUPA KUJ.-POM.-WLKR) WIELKOPOLSKA LIGA JUN. ST. WIELKOPOLSKA LIGA JUN. ML.
W yniki XVI ko le jk i rozgryw ek:

Znicz Pruszków -  Rozwój Katowice 2:0

Energetyk ROW Rybnik - Błękitni Stargard 0:0

Stal Stalowa Wola - Okocimski Brzesko 3:0

Górnik Wałbrzych - Legionowa Legionowo 3:1

Wista Puławy - Stal Mielec 0:1

MKS Kluczbork - Puszcza Niepołomice 0:0

Zagłębie Sosnowiec - Kotwica Kołobrzeg 0:0

Siarka Tarnobrzeg - Limanowa Limanowa 0:0

Nadwiślan Góra - Raków Częstochowa (po zamknięciu numeru) 

Tabela:

1. Energetyk ROW Rybnik 16 30 25:12

, . , ^ 2 .  Rozwój Katowice 16 30 25:15
L ^ 3 .  MKS Kluczbork 16 29 21:9

4. Stal Stalowa Wola 16 28 23:16

5. Błękitni Stargard Szczeciński 16 28 20:15

6. Stal Mielec 16 28 19:15

7. Zagłębie Sosnowiec 16 27 23:17

8. Siarka Tarnobrzeg 16 27 17:13

9. Znicz Pruszków 16 24 20:15

10. Raków Częstochowa 15 21 18:12

11. Nadwiślan Góra 15 21 20:21

12. Legionowa Legionowo 16 19 18.17

13. Okocimski KS Brzesko 16 16 12:23

14. Kotwica Kołobrzeg 16 15 20:21

15. Puszcza Niepołomice • 16 14 12:22

16. W isła Puławy 16 13 14:26

17. Limanowa Limanowa 16 10 8:26

18. Górnik Wałbrzych 16 8 12:32

II I  LIGA (GRUPA KUJ. -P O M .-W L K R )

. . ,  W ynik i XV ko le jk i rozgryw ek: 
t  "R fo ro v ia  Ostrów - Sokół Kleczew

Chełminianka Chełmno - Sparta Brodnica 

Pogoń Mogilne - Jarota Hotel Jarocin
Polonia Środa - Unia Solec Kuj.

Tarnovia Tarnowo Podg. - Centra Ostrów 

Unia Swarzędz - Lech II Poznań 

Victoria Września - Nielba Wągrowiec 
Warta Poznań - Wda Świecie 

W łodawa W łodawek - Start Warlubie

Tabela:

1:3

1:4

1:0

2:1

1:3

1:1

0:1

1:1

0:7

1. Start Warlubie 15 33 34:9

2. Sokół Kleczew 15 32 29:13

3 Nielba Wągrowiec 15 32 26:16
4. Wda Świecie 15 30 28:9

5. Sparta Brodnica 15 29 23:18

6. Warta Poznań , 15 28 33:18

7. Centra Ostrów Wlkp. 15 26 29:18
8. Polonia Środa Wlkp. 15 25 27:23

9. Lech II Poznań 15 23 27:16
1 Yo. Unia Swarzędz 15 23 33:23

11. O$łrovia Ostrów Wlkp. 15 22 25:20

12. Jarota Hotel Jarocin 15 20 18:20

13. Yictoria Września 15 15 15:30

14. Pogoń Mogilno 15 14 18:26

15. Chełminianka Chełmno 15 12 24:41

16. Tarnovia Tarnowo Podg. 15 10 16:32

17. Unia Solec Kujawski 15 7 12:34

18. Wtoctavia Włocławek 15 1 5:56

1IV  LIGA (GRUPA POŁUDNIOWA)

W yniki XIV ko le jk i rozgryw ek.

KKS K a lisz-S K P  Słupca 

Biały Orzeł Koźmin - Górnik Konin 

PKS Racot - Grom Wolsztyn 

Kama Gostyń - LKS Gołuchów 
Dąbroczanka Pępowo - LKS Ślesin 

Polonia Leszno - Obra Kościan 

Victoria Ostrzeszów -  O limpia Koło

ę  P ^ ja s t Kobylin - Orzeł Mroczeń 

Tabela:
1. LKS Ślesin 14 36

2. Obra 1912 Kościan 14 29

3. Polonia 1912 Leszno 14

4 KKS 1925 Kalisz * 14

5. Dąbroczanka Pępowo

6. Olimpia Koło

7. Górnik Konin

8. Victoria Ostrzeszów

9. SKP Słupca

10. PKS Racot

11. Piast Kobylin 14

12. Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 14

13. Grom Wolsztyn 14

14. Orzeł Mroczeń 14

15. Kania Gostyń 14

16. LKS Gołuchów 14

2:1

2:0

2:0

1:0

1:2

2:1

3:2

3:2

28 

27 

14 26

14 23

14 22

14 22

14 21

l i  20 
15 

12 

11 

9

42:11

34:15

38:17

25:15

23:10

21:24

30:18

24:23

18:18

22:22

13:27

15:35

19:32

22:39

10:29

11:32

Wtorek 11 listopada 14.00 Niedziela 16 listopada 12.00 Sobota 15 listopada >14.00 Sobota 15 listopada 11.00

w JAROTA HOTEL JAROCIN i LECH II POZNAŃ W▼ JAROTA JAROCIN BŁĘKITNI WRONKI

UNIASWRZĘDZ JAROTA HOTEL JAROCIN 9 UNIA SWARZĘDZ JAROTA JAROCIN

▼ (s tad ion  w e W ro n k a ch ) ▼

S trza ł za trz y  punkty

Jarota H o te l Jarocin nieoczekiwa
nie przegrała 0:1 z Pogonią  M o g iln o .
- Wygrała drużyna, k tó ra  w  meczu od
dalajeden celny strzał. N ie ukrywam, że 
jestem  zawiedziony - m ów i! po meczu 
G rzegorz W esołow ski, trener Jaroty.

Po n iez łym  m eczu i wysokie j w y 
granej p rzed tygodn iem  ja ro c in ia cy  
b y li faw ory tem  w  spo tkan iu  z niżej 
no tow aną  Pogonią. G rzegorz W eso
łow ski rów nież b y ł przekonany, że trzy 
punkty  w rócą  do  Jarocina. W  p o rów 
nan iu  z pojedynkiem  z C he łm in ianką  
dokona ł d robnych  korekt w  składzie. 
C horu jący w  tygodn iu  M ic h a ł G o liń - 
ski zaczą ł mecz na ławce reze rw o
w ych. W  a taku  w ym ienn ie  g ra li Ł u 
kasz B ia łoży t i D o m in ik  C h rom ińsk i, 
a w  pom ocy M ich a ła  G robelnego tym  
razem  w spiera! M ac ie j S tronka.

Ja ro ta  od  począ tku  m ia ła  in ic ja 
tywę. P row adz iła  grę i dość szybko 
s tw o rz y ła  g ro ź n ą  sy tuac ję . Sene- 
ga lczyk E m ile  Th iakane, późn ie jszy 
bo h a te r m eczu, b ru ta ln ie  s fau low a ł 
przed po lem  karnym  M arka  W iłę  (za 
co zobaczył żó łtą  kartkę, choć wydaje 
się, że sędzia pow in ien  w yrzuc ić  go 

--------------- O G Ł O S Z E N I E  ---------------

z boiska). A rb ite r  zastosow ał p rzyw i
lej korzyści, do  p iłk i doszedł Łukasz 
B ia ło ż y t, a le je g o  s trz a ł b ra m ka rz  
P ogoni spa row a ł na rz u t rożny.

C h w ilę  późn ie j gospodarze  ro 
zegra li akcję, k tó ra , ja k  się późn ie j 
okazało, przesądziła o w yn iku meczu. 
B łąd  M iło s z a  F ilip ia ka  (źle ob liczy ! 
lo t p iłk i po  d ług im , krzyżow ym  poda
n iu  od  F ilip a  Jagie lskiego) w yko rzy
sta ł Th iakane, k tó ry  ścią ł do  środka 
i soczystym  uderzeniem  z l in i i  po la  
karnego pokona ł A d ria n a  Szadego.

Dziesięć m in u t późnie j ponow nie  
Senegalczyk w ys tą p ił w  ro l i g łów nej, 
ale po jego świetnej akcji fata lnie prze
s trze lił W ik to r  M rów czyńsk i.

Ja ro ta  dąży ła  do  rem isu. D w u 
k ro tn ie  na b ram kę  P ogon i ud e rza ł 
Łukasz B ia ło ży t (raz za s łabo, d ru g i 
raz  n ie ce ln ie ). M a re k  W iła , m n ie j 
ak tyw ny n iż  przed tygodn iem , tra f i ł 
w  boczną siatkę, a D o m in ik  C h rom iń 
ski i B ia ło ży t pad li w  p o lu  karnym , 
ale sędzia nie dopatrzy! się przewinień 
gospodarzy.

G rzegorz W esołowski szukał roz 
wiązań. Po przerwie na boisku nie p o 

ja w ił się s łabo dysponow any M iło s z  
F ilip iak . Zastąp ił do  M ic h a ł G oliński. 
N a  lewą ob ronę przeszedł K rzysz to f 
Czabański, do  środka defensywy co f
n ię ty  zosta ł M ac ie j S tronka. Później 
wszedł jeszcze, w racający po kon tuz ji 
K a m il Stefaniak, ale żm iany niewiele 
w niosły. G ospodarze b ro n ili się sku
tecznie i dow ieźli skromne zwycięstwo 
do  końca. W  do liczo n ym  czasie g ry 
m ie li naw et szansę na podwyższenie 
rezu lta tu , ale na jp ie rw  obrońca  Ja ro 
ty  w y b ił piłkę na rzu t rożny, a s trza ł 
g łow ą  Jagielskiego przeszedł ponad 
poprzeczką.

-1 :0  to  najpiękniejszy wynik. W  tej 
lidze sercem można dużo zdziałać - m ó 
w ił po  m eczu trener Pogoni. - N ada l 
nie mogę uwierzyć, że tu  dziś przegra
liśm y - s tw ie rdz ił za to  szkoleniow iec 
Jaroty.

W  ty m  ty g o d n iu  ja ro c in ia k ó w  
czekają dw a spotkania. We w torek na 
w łasnym  bo isku  zm ierzą  się z U n ią  
Swarzędz (godz. 14.00), a w  niedzielę 
we W ronkach  zag ra ją  z rezerw am i 
Lecha (godz. 12.00).

(fa f)

WYPOWIEDZI POMECZOWE

WIESŁAWA
BOROŃCZYK 

-trener Pogoni

Zwycięstwo i trzy punkty są 
dla nas bardzo ważne, ale 
uważam, że zagraliśmy bar
dzo mądrze. Jarota ma kilku 
zawodników, takich „cwania
ków" - jak choćby „G olina” , 
który wszedł w drugiej poło
w ie i było w idać, że to jest 
zawodnik „z innej pó łk i” .
My dziś musieliśmy grać bar
dzo uważnie i starać się zdo
być bram kę po kontrze, co 
nam się udało. Szkoda, że 
dfuga akcja Emila (Thiakane 
- przyp. red.) nie skończyła się 
golem, bo byłoby po prostu 
spokojniej, a tak nerwówka 
była do samego końca. 
Jarota m iała optyczną prze
wagę, była ca ły  czas przy 
piłce, a my musieliśmy, jak 
w każdym  m eczu, w łożyć 
w grę dużo serca. W łaśnie 
sercem w  tej lidze można dużo 
zdziałać.
Dziś na odprawie przedme- 
czowej mniej rozmawialiśmy 
o taktyce, a bardziej o takich 
rzeczach jak  zaufanie, wiara, 
zaangażowanie, jak rozluźnie
nie. Bardzo ciężko przycho
dzi nam przejście z treningu 
w  mecz. Na treningach wy
gląda to fajnie, ale mecz to 
jest stres.
Uważam, że 1:0 to najp ięk
niejszy wynik. Strzelić i umie
ję tn ie  się broniąc, wybronić 
w yn ik do końca.

GRZEGORZ 
WESOŁOWSKI 
-trener Jaroty

w w w .palcopper.p l J
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Pogoń: Hubert Św ita lski, Bartosz Szyperski Krzysztof Szal 

Tomasz Gorgoń (85. Kamil Żywica), Filip Jagielski, Karol Kopliński, 

Mirosław Maciejewski , Przemysław Kędziora, Damian Łuczak (59. 

Damian Maciejewski), Emile Thiakane (90. Błażej Duszyński), Wiktor 

Mrówczyński (78. Dawid Zdrojewski)

Jarota Hotel: Adrian Szady, Adrian Cieślak, Bartosz Kieliba . Krzysztof 

Czabański. Miłosz Filipiak (46. Michał Goliński), Marek Wiła (58. Jędrzej 

Ludwiczak), Maciej Stronka. Micha, Grobelny, Piotr Skokowski, Łukasz 

Białożyt (69. Kamil Stefaniak), Dominik Chromiński

SPRZEDAŻ WĘGLĄ
i w y ro b ó w  h u tn iczych

Płacimy najwięcej za:
ELEKTROŚMIECI, MAKULATURĘ 

oraz złom metali
6 3 -2 0 0  JA R O C IN , u l. Z ac iszn a  1 , ko m . 6 6 2  7 6 4  3 8 5

czynne: pon.-pt. 8.00 - 17.00; sob. 8.00 -1 3 .0 0
63-800 Gostyń, ul. Polna 61 A. kom. 600 090 890 63-900 Rawicz, ul. Armii Krajowej 6A. kom. 600 092 708

O G Ł O S Z E N I E

£e$niewscy
Jarocin ^ui. Powstańców Wlkp. 1 

(biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BBUKOWA
PROM O CYJNE CENY!

OPAL KLINKIER
Czynne w  godz. 7 .0 0 -1 7 .0 0  

sob. 7 .0 0 -1 4 .0 0

kom. 600-600-199

Nadal nie mogę w  to uw ie
rzyć. To nieprawdopodobne, 
że tu dziś przegraliśmy. M ieli
śmy przewagę, mieliśmy sytu
acje, inicjatywę. Chłopcy grali 
am bitnie, a wygrała drużyna, 
która w  meczu oddala jeden 
celny strzał. Nie ukrywam, że 
jestem zawiedziony, zwłasz
cza wynikiem .
Piłka jest okrutna, liczy się 
to co jest w  sieci. Zakładali
śm y dzisiaj zwycięstwo, ale 
indyw idualny błąd F ilipiaka 
spowodował, że przegraliśmy 
mecz.
Drużyna gospodarzy zagrała 
bardzo am bitnie, chociaż nie 
próbowała nawet konstruować 
akcji. Liczyli na indyw idual
ne umiejętności. Wykopywali 
pitki, czy to na aut, czy to do 
przodu i to wystarczyło dziś do 
zwycięstwa. Nie chciałbym , 
żeby mój zespół tak grał, ale 
ta taktyka okazała się dziś 

skuteczna.
Dobrze, że szybko gramy ko
lejny mecz. Nie będzie czasu 
rozpam iętyw ać tej porażki- 
Będzie wspaniała okazja, żeby 

się zrehabilitować.

http://www.jarocinska.pl
http://www.palcopper.pl

